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Sayfa 4

Halit çelİkbudak

ACILI ANNE FERYAT ETTİ

Balıkesir’de, bir zincir resto-
randa motokurye olarak çalı-

şan ve sipariş bıraktıktan sonra
önünü kesen E.Ö. (17) tarafından bı-
çaklanarak öldürülen üniversite öğ-
rencisi Ata Emre Akman’ın (20)
annesi Zuhal Akman, "Jazz severdi,

çok kitap
okurdu, müzik
kulağı müthişti.
Bir taraftan
gitar çalardı.
Mantıklı, realist
ve romantik bir
çocuktu. Ha-
yali, dünyayı
gezmekti” açık-
lamasını yaptı.
I SAYFA 5
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Semih Sevim'in, külotlu ço-
rapla boğularak öldürüldüğü

iddiasıyla yargılanan şarkıcı Seçil
Çiftçi ile babası Cemal Çiftçi hak-
kında savcı mütalaasını açıkladı.
Mütalaada, Seçil ve Cemal Çiftçi
hakkında "Tasarlayarak kasten öl-
dürme" suçundan
ağırlaştırılmış mü-
ebbet hapis cezası
talep edildi. Savcı
ayrıca tutuksuz
yargılanan Cemal
Çiftçi'nin tutuklan-
masını istedi. Seçil
Çiftçi ve avukatlar
mütalaaya karşı
savunma yapmak
için süre talebinde
bulundu. I SAYFA 3
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Fatih'te yılbaşı gecesi 17 ya-
şındaki Melek Nur Özgener'i

başından vurarak ölümüne neden
olduğu iddiasıyla tutuklanan Ercan
Şahin’in yargılanmasına başlandı.
Şahin savunmasında, "Ben böyle
birşeyi kasıtlı yapsaydım neden has-
taneye götüreyim. Benim gönlüm
rahat ben kimseyi öldürmek isteme-
dim" dedi. Olayın yaşandığı sırada
aynı araçta bulunan Nisanur A. ise
"Bu olay kazayla oldu ancak benim
çevrem bana baskı yaptı. Bana 'Bu
olayı Ercan’ın bilerek yaptığını söyle'
dediler" ifadelerini kullandı. I SAYFA 3
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Oğlumun hayali 
dünyayı gezmekti

KIŞ'TAN ÖZER'E ZİYARET

TÜRKONFED Yönetim Ku-
rulu üyesi Hüseyin Kış, Esen-

yurt Belediye Başkanı Ahmet Özer'i
makamında ziyaret etti. Kış, ziyareti
sonrası yaptığı açıklamada, "İstan-
bul'umuzun güzide ilçesi Esenyurt'un
çok değerli Belediye Başkanı Prof.
Dr. Ahmet Özer'e yeni görevinde ha-
yırlı olsun ziyaretinde bulunarak teb-
riklerimizi ilettik. Esenyurt ilçemizin
daha da gelişmesi ve halkımızın re-
fahı için çalışmalarında başkanımıza
başarılar dileriz" ifadelerini kullanıldı.
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Tasarlayarak 
kasten öldürme

Öldürmek 
istemedim!

CHP Genel Başkanı Özgür
Özel, 22 ilin belediye başkanı

ile partisinin genel merkezinde 
görüştü. Başkanlara nepotizm
uyarısını sürdüren Özel, “Biz bem-
beyaz bir sayfayız; dolma kalemle
bir nokta koysanız herkesin haberi
oluyor, herkes onu konuşuyor. AK

Parti'nin bugünkü 20 yıllık pratiği
kir göstermeyen, koyu gri bir kağıt.
Üzerinde ne olursa olsun millet
artık onu konuşmuyor. O yüzden
sizin çok büyük bir hassasiyet
göstermeniz gerekiyor. Bu konuda
hepinizden üst düzey dikkat bekli-
yoruz” ifadelerini kullandı.
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BASKANLARI
YINE UYARDI!

İstanbul Planlama Ajansı (İPA) "İs-
tanbul Barometresi Araştırması -

Nisan 2024" verilerini yayımladı. 1000 İs-
tanbullu ile telefonla görüşülerek yapılan
ankette İstanbulluların ev içi gündeminin
ekonomik sorunlar olduğu belirlendi. Ka-
tılımcıların yüzde 20,5’i bazı ödemeleri

yapamadığını ve borca girdiğini, yüzde
44,3’ü kıt kanaat geçinebildiğini ifade
ederken, sadece yüzde 25,4’ü ise geçine-
bildiğini ve kenara da para koyabildiğini
belirtti. Katılımcıların yüzde 43,3’ü de ye-
terli gıdaya ulaşamadığı için porsiyonla-
rını küçülttüğünü açıkladı. I SAYFA 6
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Eski HDP eş başkanları Sela-
hattin Demirtaş ve Figen

Yüksekdağ'ın da yargılandığı 108
sanıklı 6-8 Ekim davasının 108. du-
ruşmasında karar çıktı. Mardin Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Ahmet

Türk, silahlı terör örgütü üyeliğin-
den 10 yıl hapis cezası aldı. Sela-
hattin Demirtaş'a 42 yıl 6 ay,
Figen Yüksekdağ'a ise 30 yıl
3 ay hapis cezası verildi. 
I SAYFA 9

Yayınladığı
single çalışma-

larıyla adından söz
ettiren Gökçe Kır-
gız Taner'in, al-
bümle aynı ismi

taşıyan "Kendime"
şarkısı dikkat

çekti. Albüm
yapmanın
çocukluk ha-
yali olduğunu

belirten Gökçe,
“Kaset ve CD

zamanı kartonet-
leri okuyup isimleri

not alırdım şu an her
ne kadar dijital bir
çağda olsak da gele-
cek nesillere kalıcı
bir albüm bırakmak
istedim. Her şarkıyı

özenle seçip tüm
ekibi bir araya getir-

mek günün sonunda bu
albümü ortaya çıkarmak
beni aşırı gururlandırdı”
ifadelerini kullandı.
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BİK ANALİTİK’İ
TSE TESCİLLEDİ

İnternet haber siteleri-
nin ziyaretçi trafiklerini

ölçümleyen BİK Analitik,
TSE’nin test süreçlerini başa-
rıyla geçerek TS ISO/IEC
25051 Standardı Belgelendir-
mesini almaya hak kazandı.
Basın İlan Kurumu Genel
Müdürü Cavit Erkılınç, “BİK
Analitik’i değerli kılan tama-
men yerli ve millî olması, ku-
rumumuza has; görevimize
yönelik ölçümleme yapması-
dır. Mesleki anlamda işini iyi
yapanla yapmayanı ayırırken
BİK Analitik en büyük güven-
cemiz olacak” dedi. I SAYFA 9

Fenerbahçe 92 golle ligin en
fazla skor üreten takımı olur-

ken, Galatasaray ise kalesinde gör-
düğü 24 golle ligin en az gol yiyen
ekibi durumunda. Bu sezon ligde
evinde oynadığı 18 lig maçından
da galibiyetle ayrılan Galatasaray,
iç saha puan durumunda lider du-
rumda. Fenerbahçe ise bu sezon
deplasmanda en fazla puan topla-
yan ekip oldu. Hem Galatasaray
hem de Fenerbahçe bu sezon oy-
nadığı maçlarda ikinci yarılarda
daha fazla gol attı. I SAYFA 15
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Kanarya attı 
Aslan yemedi!

Çalık asker uğurladı!
Gazze’nin kuze-
yinde çatışmanın

ortasında hayatta
kalma mücadelesi
veren 23 yaşındaki
Mustafa, sesini duyur-
mak ve yaşadıklarını
anlatmak için Doç. Dr.
İlkim Büke Okyar’a
sosyal medya üzerin-
den bir mektup yazdı.

Mustafa mektubun 
bir bölümünde “Gaz-
ze’de hayatın her
günü, umutsuzluk ve
hayal kırıklığı etrafında
acıyla resmedilen bir
tuval gibi. Savaş ruhla-
rımızı parçalıyor ve
hayallerimizi yok edi-
yor” ifadelerine yer
verdi. I SAYFA 8
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PORSIYON KUCULDU!

ZERRE DERS 
ALMADILAR!

İPA'nın yaptığı anket sonucunda İstanbulluların yüzde
44'ünün kıt kanaat geçinebildiği, yüzde 43'ünün ise yeterli
gıdaya ulaşamadığı için porsiyonlarını küçülttüğü ortaya çıktı

YÜZDE 44.3’Ü KIT KANAAT GEÇİNİYOR

ç

CEZA YAGDI!
ç

ÇOCUKLUK
HAYALİMDİ!

www.gazetedamga.com.tr
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Başkanımıza 
başarılar diledik

2023 yılının ekim ayında 3 çocuğun boğularak can verdiği Sancaktepe'de yine büyük bir skandal
patlak verdi. Atıl bir site inşaatının temeli su dolunca küçük bir gölete döndü. Tehlikeye davetiye
çıkaran alanda çocukların yüzdüğü anlar cep telefonu kamerasına yansıdı. Mahalle sakinleri 
çocuklarının akıbetinden korktuklarını belirterek, suyun bir an önce tahliye edilmesini istedi

Mahalle 
sakinlerinden
Dilek Mengücek,
"Ben 6 senedir burada
yaşıyorum, herhangi bir
işlem yapıldığını görme-
dim. İçerisi boş bir şe-
kilde duruyor. Tam parkın
yanında olması da ayrıca
telaşlandırıyor. Çocukları-
mızı yalnız başına dışarıya

bırakamıyo-
ruz” dedi.
Sancaktepe
Belediye-
si'nin ilgili
firmayı
uyardığı
öğre-
nildi. 

Sancaktepe'de 4 Ekim
2023'te inşaat alanındaki su

birikintisine düşen 3 çocuk haya-
tını kaybetmişti. Bu kez Sancak-
tepe Akpınar Mahallesi'nde yarım
bırakılan inşaatın temelinde su bi-
rikintisi oluştu. Çocuk parkının ya-
nında bulunan ve göleti andıran
alan mahalleliyi tedirgin etti. Su

dolu birikintinin oluştuğu inşat
alanında çocukların yüzdüğü ve
çevresinde oyun oynadığı görüldü.
İnşaat alanı çevresinde hiçbir uyarı
levhası olmaması da dikkat çekti.
Çocukların oluşan su birikinti-
sinde yüzdüğü ve çevrede oyun
oynadığı anlar bir vatandaşın cep
telefonu kamerasıyla kaydedildi.
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İNŞAAT ALANI ÇEVRESİNDE 
UYARI LEVHASI BİLE YOK!

Mahalle sakini Çetin Kara-
dağ, "Çocukların topu bu-

raya düşüyor, almak için iniyorlar.
Bazı çocuklar yüzmek için giriyor.
Küçük bir çocuk girse boğulur su
derin. Geçen zaten ben bir çocuğu
kurtardım burada. Girmiş topunu
almaya, bir daha geri çıkamamış;
topu da alamamış, bağırıyordu.

Ben gittim halatla çıkardım ço-
cuğu. Üstü başı çamur içindeydi.
Eve gönderdim. Burası 5-6 senedir
böyle. Küçük bir çocuk girdiği
zaman Allah korusun. Kimsenin
haberi olmaz, etrafı kapalı. Her ta-
rafını kapatsanız bile çocuklar bir
şekilde üstünden atlayarak da ge-
çebiliyor” diye konuştu. I SAYFA 9
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GİRMİŞ TOPUNU ALMAYA
BİR DAHA GERİ ÇIKAMAMIŞ

GAZZE’DEN
MEKTUP VAR!

BeylikdüzüBelediyesi, 10-16 Mayıs
Dünya Engelliler Haftası’na yönelik

bir dizi etkinlik düzenledi. Belediye ile Tür-
kiye Sakatlar Derneği Beylikdüzü Şubesi iş
birliğiyle düzenlenen “Engelsiz Yorum
Söyleşileri”nde engellilerin yaşadığı sorun-
lar konuşulurken, bir günlük temsili asker-
lik yapacak gençler ise Beylikdüzü Belediye
Başkanı Mehmet Murat Çalık’ın da katıl-
dığı törenle birliklerine uğurlandı. I SAYFA 16
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DEMİRTAŞ’A
42 YIL

YÜKSEKDAĞ’A
30 YIL
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G enel Cerrahi Uz-
manı Dr. Öğr.
Üyesi Ahmet

Murat Koca, halk arasında
‘basur’ olarak da bilinen hemoroid hastalığı
ve tedavisi hakkında bilgi verdi. Hemoroid-
lerin, anüs bölgesinde bulunan küçük yas-
tıkçıklar olduğunu ve anüs bölgesinden
gazın ve sıvının çıkmasını engellemede yar-
dımcı olduklarını kaydeden Koca, “Ancak
bu yastıkçıklar özelliklerini kaybettiklerinde,
bir nevi varisler gibi ortaya çıkarlar ve he-
moroid hastalığına neden olabilir. Hemo-
roid hastalığının ortaya çıkmasında birçok
sebep bulunabiliyor” dedi.

Hemoroidi tetikliyor

Özellikle karın içindeki basıncı arttıran her
türlü etkenin hemoroid hastalığının ortaya
çıkmasını tetikleyebildiğini ifade eden Dr.
Öğr. Üyesi Ahmet Murat Koca, “Bu faktör-
ler arasında şunlar bulunmaktadır: aşırı ka-
bızlık veya ishal gibi bağırsak
hareketlerindeki düzensizlikler, tuvalette
uzun süre oturmak, fazla kilo veya obezite,
gebelik döneminde artan karın içi basıncı,
kötü beslenme alışkanlıkları, hareketsiz bir
yaşam tarzı, uzun süreli oturma veya sü-
rekli ağırlık kaldırma gibi aktiviteler. Bu fak-
törlerin hemoroid hastalığının ortaya
çıkmasını tetikleyebileceği unutulmamalıdır.
Bu nedenle, sağlıklı bir yaşam tarzı benim-
semek ve bu faktörleri kontrol altında tut-
mak önemli.” diye konuştu.

Hareketli olmalıyız

“Hemoroid hastalığının tedavisinde medi-
kal tedavi veya cerrahi müdahale uygula-
nabilir, ancak en önemlisi hastalığın ortaya
çıkmasını önlemek için belirli önlemlerin
alınmasıdır” diyen Koca, eğer hastalık or-
taya çıkarsa, ilaç kullanımının yanı sıra
yaşam tarzındaki sorunları da çözmek ge-
rektiğini dile getirerek, “Örneğin, hareket-
siz bir yaşam tarzı varsa, aktif olmalıyız;
beslenme düzeninde sorunlar varsa, bun-
ları düzeltmeliyiz; kilo fazlalığı varsa, kilo
vermeliyiz; uzun süre tuvalette oturma
alışkanlığı varsa, bunu değiştirmeliyiz. Ön-
celikle bu koruyucu önlemleri almamız
önemlidir. Beslenmemize lifli gıdaları dahil
etmeliyiz” ifadelerini kullandı. 

Müdahale gerektiriyor

Hemoroidlerin birinci, ikinci, üçüncü ve
dördüncü evre olarak ayrılabileceğini kay-
deden Dr. Öğr. Üyesi Ahmet Murat Koca,
“Birinci ve ikinci derecedeki hemoroidler
genellikle dışarıya çok fazla çıkmazlar ve
ilaç tedavisi ile tedavi edilebilirler. Ancak,
ilaç tedavisi işe yaramazsa veya durum iler-
lerse, cerrahi müdahale gerekebilir. Üçüncü
ve dördüncü derecedeki hemoroidler ise ge-
nellikle cerrahi müdahale gerektirir. Cerrahi
müdahale yöntemleri arasında lazerle te-
davi veya klasik cerrahi yöntemler buluna-
bilir. Hangi tedavi yönteminin uygun
olduğuna karar vermek için hastalık iyice
değerlendirilmeli ve buna göre bir tedavi
planı oluşturulmalıdır” dedi.  Murat Koca,
verdiği belirtiler açısından, orada olmaması 

gereken bir durum varsa, ağrı yapabildiğini
dile getirerek, “Ele gelen meme olabilir, sıvı
sızması nedeniyle ortaya çıkan kaşıntılar or-
taya çıkabilir, kanamalar olabilir. Bu du-
rumlar hayatımızı konforlu olmaktan
çıkarabilir. Bu belirtilerin ortadan kaldırıl-
ması için önlemler almak gereklidir. Yaşam
tarzımızdaki aksaklıkların düzeltilmesi ve
zamanında tedavi edilmesi önemlidir. Aldı-
ğımız suya dikkat etmeli, lifli gıdalarla bes-
lenmeli, kabızlık veya ishal gibi durumların
çözülmesi için önlemler alınmalı. Eğer kilo-
muz varsa, bunu azaltmaya çalışmalıyız.
Aktif bir yaşam tarzını benimsememiz gere-
kebilir. Bu şekilde koruyucu önlemler alabi-
liriz. Ardından, ilaç tedavisi gerekiyorsa ilaç
tedavisine başlanır veya cerrahi tedavi gere-
kiyorsa müdahale yapılır” diye konuştu.

AYŞE 
ADLI

HABER

UZUN OTURMAK 
Kalp krizine 
neden oluyor!

KulAK Burun Boğaz uzmanı Dr. Öğr. Üyesi K.
Ali Rahimi, uyku apnesi hakkında bilgi vere-
rek, tedavisi konusunda da değerlendir-

mede bulundu. uyku esnasında horlama ve nefesin
kesilmesine apne dendiğini ifade eden Dr. Öğr. Üyesi
K. Ali Rahimi, “Apnelerin en büyük tehlikesi, hastala-
rın gece oksijensiz kalması, uykularının bölünmesi ve
nefes kesilmesine bağlı beyne uyarı gönderilirken,
beyin uyanmaya çalışır. Apneler genellikle 20-30 defa
tekrarlanır ve sabah kalktıklarında kişiler yorgun ve
uykusunu almamış hissederler. Gece boyunca satüras-
yonun düşmesi (kanda oksijen), sürekli olarak kalbin
hipoksiye girmesine (kalp dokularında oksijen azal-
ması) neden olabilir ve uzun süre devam ederse kalp
sorunlarına yol açabilir” dedi.

Kilo verilmeli

Apnenin, öncelikle şişman, kısa boylu ve kısa boyunlu
insanlarda görüldüğünü kaydeden Rahimi, “Tedavi yön-
temleri arasında kilo vermek ve spor yaparak karın kas-
larını güçlendirmek bulunmaktadır. Ayrıca, alkol
tüketenler, alerji ilaçları veya antidepresan kullananlar
beyni etkilediği için santral horlamaları yaşayabilirler.
Bu kişilere, yatarken 2 yastıkla veya yan yatmaları öne-
rilir” diye konuştu. Apnenin nedenleri arasında kilo, dil
büyüklüğü, çenenin geride olması, geniz etinin varlığı ve
burun etlerinin büyük olması gibi birçok faktör bulundu-
ğunu belirten Dr. Öğr. Üyesi K. Ali Rahimi, “Hastalar bu
şikayetlerle geldiklerinde, ilk olarak uyku odasında bir
gece geçirmeleri önerilir ve bu sayede apne indeksi be-
lirlenir. Tedavide, ilk üç ana yöntem şunlardır: birincisi,
kilo vermek; ikincisi, sipak basınçlı oksijen kullanımı;
üçüncüsü ise ameliyatla tıkanık olan yerlerin açılması-
dır” dedi. Dr. Öğr. Üyesi K. Ali Rahimi, uyku apnesi,
erken yaşta kalp krizine sebep olabilecek ciddi bir sağlık
sorunu olduğunu ifade ederek, “Bu nedenle, belirtileri
olan kişilerin erken teşhis edilmesi ve uygun tedavi yön-
temleriyle yönetilmesi önemlidir. Ayrıca, apne riskini
azaltmak için yaşam tarzı değişiklikleri yapmak da ge-
reklidir. Bu şekilde, uyku apnesi ile ilişkili komplikasyon-
ların önüne geçilebilir ve kişinin yaşam kalitesi
artırılabilir” şeklinde konuştu. ENGİN BEllİ

HASTA EDIYOR!
Özellikle karın içindeki basıncı arttıran her türlü etkenin hemoroid hastalığının ortaya çıkma-
sını tetikleyebildiğini ifade eden uzmanlar, aşırı kabızlık veya ishal, tuvalette uzun süre otur-
mak, gebelik döneminde artan karın içi basıncı, hareketsiz bir yaşam tarzı veya uzun süreli
oturma gibi aktivitelerin hemoroid hastalığının ortaya çıkmasını tetikleyebildiğini söylüyor

DÜNYADA her yıl 7
milyona yakın kişinin
hipertansiyonla ilişkili

sorunlar sonucunda yaşamını
yitirdiğini dile getiren Prof. Dr.
Nevrez Koylan, “Hipertansi-
yonu kontrol altına alabilmek
için bazı besin desteklerinden
yararlanılabilir. Besin destekleri
hipertansiyon dahil olmak
üzere pek çok rahatsızlığı iyileş-
tirmeye yardımcı olabiliyor.
Hap, kapsül, tablet veya sıvı
formda olabilen besin destek-
leri; vitaminler, mineraller, bazı
bitkiler, amino asitler veya bu
maddelerin parçaları olarak sı-
ralanabilir. Fakat besin destek-
lerinin bir takviye güç olduğunu
dolayısıyla yiyeceklerin veya
ilaçların yerine geçemeyecekleri
unutulmamalı” ifadelerini kul-
landı.

6 besin takviyesi

Koylan, hipertansiyonla mü-
cadelede 6 besin takviyesini
paylaştı:

Pancar: Sporcular genellikle
egzersiz performansını artır-
mak için pancar takviyesi alırlar
çünkü bu kök sebze kaslara kan

akışını ve oksijen iletimini artırır
ve kan basıncını düşürür. 

Sarımsak: Sarımsağın düşük
kan basıncı ve kalp hastalığı ris-
kini düşürmek gibi birçok fay-
dası var. Diyete sarımsak
eklemek, kan basıncını doğal
yollarla düşürmeye yardımcı
olabilir. 

Yeşil çay: Yeşil çay, sağlıklı
kan basıncı seviyeleri de dahil
olmak üzere çeşitli etkileyici
sağlık yararları ile ilişkilidir.
Araştırmalar yeşil çay takviyesi
almanın yüksek seviyelerde
olan ve olmayan kişilerde kan
basıncını önemli ölçüde azahi-
pertlttığını ortaya koyuyor.

Zencefil: Bir başka araştır-
maya göre ise 50 yaş ve altın-
daki kişilerde zencefil
takviyelerinin 8 haftaya kadar
olan süreyle günde 3 gram veya
daha fazla dozda alınmasının
kan basıncını önemli ölçüde
düşürdüğü gözlemlenmiştir.

C Vitamini: C vitamini, vü-
cudumuzun birçok önemli
süreç için ihtiyaç duyduğu suda
çözünen bir besindir. Son araş-
tırmalar C vitamini almanın
kan basıncı seviyelerini önemli

ölçüde düşürdüğünü gösteri-
yor. C vitamini eksikliği bulu-
nanların tansiyon riski daha
yüksek olabiliyor.

D Vitamini: Araştırmalar
yüksek D vitamini seviyesine
sahip olan kişiler düşük seviyeye
sahip olanlara kıyasla hipertan-
siyon riskinin yüzde 30’a kadar
azaldığını tespit etmiştir. Bu ne-
denle, yüksek tansiyonu olan ki-
şiler D vitamini seviyelerini
kontrol ettirebilir ve buna göre
de gerekirse takviye alabilir.

Magnezyum: Magnezyum,
kan basıncının düzenlenmesi de
dahil olmak üzere birçok vücut
fonksiyonu için kritik öneme
sahip bir mineraldir. Araştırma-
lar, magnezyum takviyesinin kan
basıncını düşürebileceğini ve
yüksek tansiyona karşı koruma
sağlayabileceğini gösteriyor.

Potasyum: Potasyum, kan
basıncını düzenlemek için bili-
nen en iyi besin takviyesi olabi-
lir. Çalışmalar, gıda veya
takviye yoluyla alımı artırmanın
yüksek tansiyon seviyelerini dü-
şürmeye yardımcı olduğunu
gösteriyor. 
BURAK BİRERDİNÇ

TEHDIT ALTINDAYIZ!
Halk arasında yüksek tansiyon olarak da bilinen hipertansiyon, kalp ve damar sağlığını tehdit eden
önemli bir sağlık sorunu. Prof. Dr. Nevrez Koylan, “Dünyada 1.13 milyar insanın hipertansiyon hastası
olduğu ve bu kişilerin üçte ikisinin düşük ve orta gelirli ülkelerde bulunduğu tahmin ediliyor” dedi

Uyku apnesi olan kişilerin sabah
kalktığında yorgun ve uykusunu
almamış hissettiklerini dile getiren
uzmanlar, apnelerin en büyük
tehlikesinin, hastaların gece oksi-
jensiz kalması olduğunu söylüyor

Ciddi sıkıntı 
yaratıyor

Kadın ağız ve diş sağlığı, gebelik ve hormonal
değişimlerin kadınların sağlığını etkilemesi
nedeniyle büyük önem taşıyor. Hamilelik dö-

neminde özellikle ilk üç ay içinde değişen hormonlar,
anne vücudunun bebeği taşıması için hazırladığı vücut
direncini değiştiriyor. Hamilelik öncesi kişinin diş eti
problemi varsa, bu hamilelik döneminde ciddi sıkıntı ya-
ratıyor. Gebelik dönemi başlamadan mutlaka diş heki-
mine gidilerek diş ve diş eti problemlerinin önüne
geçilmesi gerektiğini savunan, Avrupa Estetik Diş He-
kimliği Akademisi Üyesi, Divas in Dentistry Türkiye Tem-
silcisi Güzin Kırsaçlıoğlu, gebelik sürecinde de bu
bakımın ihmal edilmemesi gerektiğini vurguluyor. Ka-
dınların ağız ve diş sağlığının erkeklerden farklı olması-
nın en büyük nedeni kadınlarda östrojen hormonunun
hâkimiyeti ve değişimi olarak biliniyor. Ayrıca kadın-
larda kemik yapısının yoğunluğunun erkeklerden farklı
olması da dişleri saran ve koruyan kemiği etkiliyor.
Bütün bu durumlar düzenli diş hekimi kontrolleri ile dü-
zenlenebiliyor. 

C vitamini koruyor

Gebelik döneminde her ay
mevcut değişimler, direkt diş
ve diş eti sağlığını etkiliyor.
Ağız ve diş sağlığını koru-
mak adına beslenme alış-
kanlıkları ve diş dostu bir
takım ürünleri kullanmanın
oldukça önemli olduğunu
vurgulayan, Avrupa Estetik
Diş Hekimliği Akademisi
Üyesi, Divas in Dentistry
Türkiye Temsilcisi Güzin Kır-
saçlıoğlu “Ada çayı, yeşil çay, elma, çilek ve kivi gibi be-
sinler dişin yüzeyinde temizleyici bir görev üstleniyor.
Diş etlerini koruyan en önemli vitamin C vitaminidir. C
vitaminin içerdiği asit nedeniyle, meyve ve sebze tüketi-
minin ardından diş fırçalarken kullanılan macunun asit
dengeleyici olması çok önemlidir. Meyve ve sebze, özel-
likle çiğ sebzeler salata olarak tüketildiğinde içerisin-
deki sirke ve limon diş minelerini aşındırır. Kadın ağız
ve diş sağlığını korumada etkin olan yiyecek ve içecek-
ler bunlardır. Ayrıca diş fırçası ve macun seçimi de ka-
dınlarda gebelik döneminde kendi diş boyutlarına göre
olmalıdır” ifadelerini kullandı.

TIBBİ 
TEDAVİ İLE
ÇÖZÜLEBİLİR
Bacaktaki varislerin artması gibi vücu-
dun pek çok yerinde, hamilelikten do-
layı varislerin ortaya çıkması gibi,
hemoroidlerin de bir nevi varis gibi de-
ğerlendirildiğini anlatan Dr. Öğr. Üyesi
Ahmet Murat Koca, “Bu durum, o böl-
gede karın içindeki bebeğin yaptığı
baskıdan dolayı, dolaşımdan etkilen-
mesinden dolayı hemoroidlerin ortaya
çıkmasına neden olabilir. Bu durumlar
genellikle hamilelik dönemindeki he-
moroidler büyük komplike durumlar
olmadığı sürece, lokal ilaçlarla ve tıbbi
tedavilerle çözülebilir. Hamilelik son-
rası dönemde ise, gebelik süreci takip
edilmeli ve ileri derecede bir evre-
deyse, uygun bir tedavi planı oluşturul-
malıdır. Ancak bazen, hamilelik
döneminde hemoroidin komplikasyonu
olan trombüsler yani pıhtılı hemoroid-
ler ortaya çıkabilir. Bu durumda, lokal
bir anestezi ile o pıhtının hemoroid pa-
ketinden dışarıya alınmasıyla tedavi
edilebilir. Bu işlem, lokal anesteziyle
rahatlıkla yapılabilir” dedi.
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OLDURMEK 
Beşiktaş'ta 
patlama!
Beşiktaş'ta 4 katlı binanın 2. katında
doğal gaz sıkışması nedeniyle patlama
meydana geldi. Patlama nedeniyle
çevredeki çevrede ki bazı binaların
dairelerinin de camları kırıldı

türkali Mahallesi İmamzade Sokak
üzerinde 4 katlı binanın 2. katında saat
08.40'ta doğal gaz patlamasıyla mey-

dana geldi. Edinilen bilgiye göre, tadilat için boş-
altılan daireye sabah giren bir işçi kapıyı açmasıyla
patlama meydana geldi. Hafif yaralanan işçi
hemen kendini dışarıya attı. Patlama nedeniyle
dairenin duvarı park halindeki 2 otomobilin üze-
rine düştü. Çevredeki binaların camları kırıldı.
İhbar üzerine olay yerine itfaiye, sağlık, polis ve
İGDAŞ ekipleri ekibi sevk edildi. Ekipler çevre gü-
veliği alarak kırılan camları temizledi. İGDAŞ
ekipleri de binanın doğal gazını kesti.

Biz bomba sandık

Patlama anı bir iş yerinin güvenlik kamerasına
yansıdı. Görüntülerde, dairede patlama yaşan-
ması nedeniyle duvardan kopan parçalar ve cam
kırıkları çevredeki otomobillerin üzerine düştü.
Patlama sırasında yoldan kimsenin geçmemesi
olası bir facianın önüne geçti. Mahalle sakini
İhsan Oğuz “Biz patlamayla olay yerine koştuk.
Bir arkadaşımız telaşlı bir şekilde dışarıya çıktı.
Ona su verdik. Etrafa cam kırıkları gelmişti.
Hemen itfaiye ve sağlık ekibine haber verdik. Biz
bomba sandık. Bir yere bomba kondu da o patladı
sandık. Herkes dışarıya yalın ayak çıktı. İçeriye
giren işçi, 'Ben kapıyı açtım birden patlama oldu'
dedi. Demek ki gaz doldu, kaçak vardı. Bina yeni
tadilat olmuştu" dedi. DHA

Korkutan yangın
şişli’de 7 katlı binanın bodrum katında
bulunan depoda, yangın çıktı. Yangın, it-
faiye ekiplerinin müdahalesiyle söndü-

rüldü. Yangın, Kuruçay Caddesi üzerinde bulunan
7 katlı binanın bodrum katında saat 12.00 sırala-
rında çıktı. Edinilen bilgiye göre, film setlerinde
kullanılan malzemelerin olduğu depoda, henüz
belirlenemeyen bir nedenle yangın çıktı. Üst kat-
lara duman dolması nedeniyle daire sakinleri ken-
dilerini dışarı attı. Haber verilmesi üzerine olay
yerine itfaiye ve sağlık ekipleri sevk edildi. Kısa sü-
rede olay yerine gelen itfaiye ekibi yangına iki kol-
dan müdahale ederek yangını kontrol altına aldı.
Depoda duman tahliyesi yaptı. Yangında ölen ya
da yaralanan olmazken depoda hasar oluştu.

Olay, Çarşamba günü saat 12.30 sıralarında,
Ünalan Mahallesi Baraj Yolu Sokak'ta meydana
geldi. İddiaya göre 34 TJR 50 plakalı taksi şoförü

ile 11Ü hat numaralı Esatpaşa-Üsküdar seferini yapan
İETT otobüs şoförü Sevtap Danış arasında yol verme ne-
deniyle tartışma yaşandı. Otobüsün etrafında dolaşan tak-
sici, kadın şoföre küfür ve hakaretler etmeye başladı. Cep
telefonuyla görüntülendiğini fark eden taksici otobüsün ca-
mını yumrukladı. Sosyal medyada paylaşılan görüntüler
üzerine çalışma yapan Sivil Trafik Ekipleri, 34 TJR 50 pla-
kalı taksinin şoförü M.V.A.'nın kimliğini tespit etti.

M.V.A'ya belediyeden verilmiş çalışma izninin/ruhsatının
süresi bittiği halde belediye sınırları içinde yolcu taşımak
maddesinden 6 bin 439 TL, Yönetmelikte gösterilen kural
yasak zorunluluk ve yükümlülüklere uymamak maddesin-
den 690 TL, Taşıt yolu üzerinde duraklamanın yasaklan-
dığı yerlere park etmek maddesinden 690 TL, Saygısızca
araç kullanmak maddesinden 690 TL olmak üzere top-
lamda 8 bin 509 TL trafik idari para cezası uygulandı. Şo-
förün Toplu Taşıma Aracı Kullanım Kartı süresiz şekilde
iptal edilirken, 34 TJR 50 plakalı ticari taksinin çalışma
ruhsatı 15 süre ile trafikten men edildi.

İ stanbul 40. Ağır Ceza Mahke-
mesi’ndeki duruşmaya tutuklu
sanık Ercan Şahin bulunduğu

cezaevinden getirildi. Müşteki Me-
leknur Özgener’in ailesi ile avukat-
ları Elif Özdemir ve sanık avukatları
da salonda hazır bulundu.

Benim gönlüm rahat 

Sanık Ercan Şahin savunmasında,
"Kesinlikle böyle olmadı kaza oldu,
kabul etmiyorum. Olay günü seyir-
pat halindeydim bakkala gidiyor-
dum seyir halindeyken Nisanur A.
ve Melek karşıma çıktı. Ben de aracı
kenara çektim Melek hastaydı, üşü-
yordu ben de iyilik amaçlı olsun
diye araca binmesini söyledim kli-
mayı açtım. Düşman sahibi oldu-
ğum için silahı vitesin oraya
koydum. Silahın mermisinin ağ-
zında olup olmadığını bilmiyor-
dum. Ben o sırada telefonla
uğraşıyordum. Fark etmedim o sı-
rada Melek silahı eline almış. Eline
alırken elime vurdu kafasını çevirdi.
O sıra silah patladı. Ben böyle bir-
şeyi kasıtlı yapsaydım neden hasta-

neye götüreyim. Benim gönlüm
rahat ben kimseyi öldürmek isteme-
dim. Kendisini 1 senedir tanırım"
dedi.

Çevrem bana baskı yaptı

Olayın yaşandığı sırada aynı araçta
bulunan ve tanık sıfatıyla ifade
veren Nisanur A. ise, "Bu olay ka-
zayla oldu ancak benim çevrem
bana baskı yaptı. Bana 'Senin arka-
daşın öldü. Bu olayı Ercan’ın bile-
rek yaptığını söyle' dediler.
Korktuğum için savcılığa o şekilde
bir ifade verdim. Sanık Şahin,
'Oyuncak değil bu' dediği sırada
Melek silahı eliyle ittirdi ve o sırada
silah patladı. Olay sonrası hasta-
neye gittik. Hastanenin önüne gele-
rek Melek’i sedyeye yatırdık. Sanık
Şahin bana 'Hastanenin önünde
bekleyeceğim' dedi. Ben içeri gir-
dim. Olayın ilk gününden beri Me-
lek’in ailesi tarafından tehdit ve
baskılara maruz kalıyorum. Babası
bana saldırmaya çalıştı, aramıza
polisler girdi. Polisler ben ifade ve-
rirken değiştirmem için baskı yaptı-

lar" ifadelerini kullandı.

Ağırlaştırılmış müebbet

Duruşma savcısı mütalaasını açık-
ladı. Mütalaada, sanık Ercan Şa-
hin’in olayın kasıtla hareket ederek
işlendiği vurgulanarak savunması-
nın suçtan kurtulmaya yönelik ol-
duğu belirtildi. Mütalaada sanık
Şahin’in "Çocuğa karşı kasten öl-
dürme" suçundan ağırlaştırılmış
müebbet hapisle cezalandırılması
talep edildi. Mahkeme heyeti sanık
Ercan Şahin’in tutukluluk halinin
devamına karar verdi. Heyet, taraf-
ların mütalaaya karşı savunmalarını
hazırlaması için süre vererek duruş-
mayı erteledi. İstanbul Cumhuriyet
Başsavcılığı tarafından hazırlanan
iddianamede, şüpheli Ercan Şa-
hin’in suçtan kurtulmaya yönelik
ifade verdiği belirtilerek Ercan’ın
olayda doğrudan kasıtla hareket et-
tiği vurgulandı. Şüpheli Ercan Şa-
hin’in "Çocuğa karşı kasten
öldürme" suçundan ağırlaştırılmış
müebbet hapis cezasıyla cezalandı-
rılması talep ediliyor. DHA

boynumuzu 
Küçükçekmece’de, işine gitmek için kaldırımda yürüyen Bahar Kaban, kendisini takip
eden eski nişanlısının silahlı saldırısı sonucu hayatını kaybetti. Saldırgan Gökhan Y.
ise kaçtı. Saldırganın olayın ardından eski nişanlısı Bahar Kaban'ın kuzenine attığı
mesaj ortaya çıktı. Mesajda, "Boynumuzu zorla büktüler" ifadeleri yer aldı

Olay, saat 08.30 sıralarında, Halkalı
Merkez Mahallesi Dereboyu Cadde-
si'nde meydana geldi. İddiaya göre;

cadde üzerinde yürüyerek çalıştığı iş yerine giden
Bahar Kaban (28), eski nişanlısı Gökhan Y. tara-
fından takip edildiğini fark etti. Bunun üzerine
Kaban ile Gökhan Y. arasında tartışma çıktı.
Sokak ortasındaki tartışma sırasında, Gökhan Y.,
yanındaki silahla Bahar Kaban'a iki el ateş etti.
Yaralanan Bahar Kaban yere düştü. Olayın ar-
dından saldırgan olay yerinden kaçarken çevrede-

kiler durumu hemen sağlık ve polis ekiplerine bil-
dirdi. Olay yerine gelen sağlık ekipleri ağır yarala-
nan Bahar Kaban'ı ambulansla hastaneye
götürdü. Kaban, hastanede hayatını kaybetti.
Polis ekipleri incelemelerde bulunurken silahlı
saldırganı yakalamak için çalışma başlattı. Ka-
ban'ın cenazesi, incelenmek üzere Adli Tıp Ku-
rumu morguna kaldırıldı.

Düğünü olacaktı

Öte yandan Bahar Kaban'ın evlilik hazırlığı yap-
tığı, 22 Haziran'da düğünü olacağı öğrenildi.
Eski nişanlısı Gökhan Y. tarafından uzun süredir
rahatsız edilen Bahar Kaban'ın daha önce polise
giderek şikayetçi olduğu belirtildi. Şüpheli Gök-
han Y.'nin saldırıdan iki saat sonra, eski nişanlısı
Bahar Kaban'ın kuzenine sosyal medya üzerin-
den attığı mesaj ortaya çıktı. Mesajda, "Kemonun
kızı nişanı atmak için tonla yalan konuştu plan
yaptı, iftira attı bütün suçu üstüme atti. Kemo
Karısı ve Kızlarını defalarca uyardım iftira atıp
yalan konuşmayın Allah'tan korkun peygamber-
den utanın dedim dinlemediler. Bizi tanıyan her-
kese bizi karalayıp boynumuzu zorla büktüler.
Olmadık iftira ve karalama ile yapmadığım şeyle-
rin İftirasını attılar. Üstüne bunu yaparken hiç
utanmadan yaptılar. Şerefimizi ve Aile namusu-
muzu iki paralık ettiler" ifadeleri yer aldı. DHA

ISTEMEDIM!

Fatih'te yılbaşı gecesi 17 yaşındaki Melek
Nur Özgener'i başından vurarak

ölümüne neden olduğu iddiasıyla tutuk-
lanan Ercan Şahin’in yargılanmasına
başlandı. Sanık Şahin savunmasında,
"Ben böyle birşeyi kasıtlı yapsaydım
neden hastaneye götüreyim. Benim
gönlüm rahat ben kimseyi öldürmek 

istemedim" diye konuştu

zorla büktüler

Mütalaa açıklandı
Semih Sevim'in, külotlu çorapla boğularak öldürüldüğü
iddiasıyla yargılanan şarkıcı Seçil Çiftçi ile babası Cemal
Çiftçi hakkında savcı mütalaasını açıkladı. Mütalaada, Seçil
ve Cemal Çiftçi'nin ağırlaştırılmış müebbet hapisleri istendi

istanBul 19. Ağır Ceza Mahkeme-
si'ndeki duruşmaya tutuklu sanık Seçil
Çiftçi getirildi. Tutuksuz sanık Cemal

Çiftçi ve taraf avukatları da duruşma salonunda
hazır bulundu. Duruşma savcısı mütalaasını açık-
ladı. Mütalaada, maktulün genel beden travmaları-
nın, beyin kanaması ve külotlu çorapla boğma
sonucu meydana geldiği belirtildi. Sanık Seçil Çift-
çi'nin fiziki yapısı dikkate alındığında eylemi tek ba-
şına yapamayacağı ifade edilerek babası Cemal
Çiftçi ile cinayeti birlikte işledikleri değerlendirildi.

Duruşma ertelendi

Savcı Seçil ve babası Cemal Çiftçi hakkında "Ta-
sarlayarak kasten öldürme" suçundan ağırlaştırıl-
mış müebbet hapis cezası talep etti. Savcı ayrıca
tutuksuz yargılanan Cemal Çiftçi'nin tutuklanma-
sını istedi. Seçil Çiftçi ve avukatlar mütalaaya
karşı savunma yapmak için süre talebinde bu-

lundu. Mahkeme heyeti Seçil Çiftçi'nin tutukluluk
halinin devamına karar vererek savunmaların ha-
zırlanması için duruşmayı erteledi.

İddianameden

İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığınca hazırlanan id-
dianamede, 1 Ocak 2023'te Sancaktepe Sazak
Çeşme Mesire Yeri yakınlarında kimliği tespit edile-
meyen bir kişinin ölü bulunması üzerine soruştur-
maya başlandığı, ölen kişinin daha önce hakkında
kayıp ihbarı bulunan Semih Sevim (40) olduğunun
tespit edildiği belirtiliyor. İddianamede, sanık Seçil
Çiftçi'nin tek başına tespiti yapılan yaralanmalara se-
bebiyet veremeyeceği ve babasıyla birlikte maktulün
ölümüne neden olan fiilleri gerçekleştirdikleri yö-
nünde kanaat oluştuğu anlatılıyor. Seçil Çiftçi ve ba-
bası Cemal Çiftçi'nin Tasarlayarak kasten öldürme
suçundan ayrı ayrı ağırlaştırılmış müebbet hapisle
cezalandırılmaları isteniyor. DHA

13 kişi hakkında 
soruşturma izni
Beşiktaş'ta "Masquerade" adlı gece
kulübünde 29 kişinin hayatını kaybettiği
yangınla ilgili İstanbul Cumhuriyet
Başsavcılığı, İstanbul Valiliğinden binaya
ilişkin izin ve denetim belgesi veren 14 kamu
görevlisi hakkında soruşturma izni talep etti.
Valilik 13 kişi hakkında soruşturma izni verdi

Beşiktaş'ta 2 Nisan'da "Masquerade" adlı gece
kulübünde çıkan yangın sonucu 29 kişi hayatını
kaybetmişti. Yangınla ilgili başlatılan soruşturma

kapsamında, İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı denetim ve
ruhsat belgesi veren, aralarında o dönemin Beşiktaş Belediye
Başkan Yardımcılarının da bulunduğu 14 kamu görevlisi
hakkında İstanbul Valiliğinden soruşturma izni talep etti.

Valilik izin verdi

Valilik Eski Beşiktaş Belediye Başkan Yardımcıları Ahmet
Koray Bayraktaroğlu, Ahmet Mithat Şermet, Yasemin Saral,
Ali Rıza Yılmaz, İBB İtfaiye Teknik Müdür Yardımcısı Şükrü
Öztürk, İBB İtfaiye Müdür Yardımcısı Tuncay Akdağ, İBB
İtfaiye Zabıta Amiri Numan Bulburu, İBB İtfaiye Çavuşu
Fazlı Yavuz, Beşiktaş Belediyesi Ruhsat ve Denetim Müdürü
Cemal Aksoy (2017 yılında vefat etmiş), Beşiktaş Belediyesi
Ruhsat ve Denetim Müdürü Uğur Türkyılmaz, Beşiktaş Be-
lediyesi Ruhsat Şefi Nilüfer Oğuz, Beşiktaş Belediyesi Ruh-
sat Memuru Rahşan Tekin Ölmez, Beşiktaş Belediye
Memurları Lalehan Taşdelen Başkaya, Feridun Tayfun Erel-
mas hakkında soruşturma izni verildi. O dönemin belediye
Ruhsat ve Denetim Müdürü olan Cemal Aksoy 2017 yılında
hayatını kaybettiği için valilik toplamda 13 kişi hakkında so-
ruşturma izni verdi. DHA

O taksici yakalandı
Üsküdar'da, yol verme nedeniyle tartışma yaşadığı kadın İETT
otobüsü şoförünü tehdit edip, küfür ve hakaretlerde bulunduktan
sonra otobüsün camını yumruklayan taksici yakalandı
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2 Haziran’da yapılması ön-
görülen CHP Bakırköy
Kadın Kolu Başkanlık seçi-

mine yeniden aday olan Hamide
Yazıcı, 4 buçuk yıllık görev süresi-
nin neredeyse üç yılının pandemi
ile geçtiğini, herkesin eve kapan-
dığı bir dönemde alanlarda ol-
duklarını, ardından yaşanan deprem,
yangın ve sel gibi ülke genelinde yaşanan fela-
ketlerde de Bakırköy’ü ülkenin her köşesinde
gururla temsil ettiklerini belirtti. Görev süreci
boyunca ayrıca yerel ve genel seçim olmak
üzere 5 büyük seçim geçirdiklerini belirten Ya-
zıcı, “Amacımız ülkenin aydınlık yarınları için
hep birlikte çalışmak” dedi.  Üstlenmiş ol-
duğu sorumluluğun bilinci ile, kadın kolu
basķanlıgı̆nı severek, isteyerek ve yorulmak
nedir bilmeden, her zorlugă gögü̆s gererek
partisi için en iyi sȩkilde yaptığına ve layıkı ile
yerine getirdigĭne inancının tam olduğunu be-
lirten Hamide Yazıcı, örgütünden gelen yogŭn
istek ve talep üzerine yeniden aday olduğunu
açıkladı. 

Olumlu cevap aldım

2020 yılı öncesi Nebahat Civan yönetimindeki
Kadın Kolları Başkanlığı’nda görev aldığını ve
yaptığı çalışmalar neticesinde yine örgütün-
den gelen talepler üzerine aday olduğunu söy-
leyen Yazıcı, görev aldığı süre içerisinde
yaptıkları çalışmaları anlattı. Hamide Yazıcı,,
kendisi ile ilgili sağda solda bazı iddiaların
dolaştığını da dile getirerek, öncelikle aday ol-
duğu 2020 seçimlerinde yaşadığı tecrübelerle
hiçbir dostunu ve arkadaşımı yıpratmayaca-
ğına söz vererek yola çıktığını söyledi. Yazıcı,
görev aldığı ilk dönemde yaşanan pandemi
nedeniyle ülke genelinde evlere kapanıldığı
halde, kadın erkek yönetimdeki tüm arkadaş-
larının yardımı ile ihtiyacı olan herkesin ya-
nında olduklarını belirtti. Yazıcı, hiyerarşi
gereği önce ilçe başkanı sonrasında da bele-
diye başkanıyla konuştuğunu ve ikisinden de
olumlu yanıt aldıktan sonra adaylığını açıkla-
dığını ifade etti. 

Kitaplarımızı yaktılar

95 senesinde ani bir rahatsızlık geçiren eşini
henüz 37 yaşındayken kaybettiğini ve geçmişi
on yıla dayanan okul dernekleri baş-
kanlığıyla özel sınıflarda oku-
yan özel çocuklarla vakit
geçirdiğini anlatan Ya-
zıcı, bu şekilde yeni-
den hayata
tutunduğunu
söyledi. Yazıcı,
“İyi bir solcu
olan eşimin
sağlığında
dönem
dönem
büyük sıkın-
tılar yaşadık.
Bunu da
‘Hamide çok
solda değil’
dedikleri için
anlatıyorum. O
dönemlerde evi-
mizde Ecevit'in ki-
tapları var diye bize
soba yaktırdılar ve tüm
kitaplarımızı sobaya attır-
dılar. Sağ sol davasında yaşadı-
ğımız sıkıntılı dönemlerin ardından,
kendim de üzüntüden kanser rahatsızlığı ge-
çirdim. İlaçlardan dolayı saçım döküldü ve
badana takıp gezdim. Şimdilerde ise o dönem
bandana taktığım için benim öncesinde ba-
şörtülü olduğum konuşuluyormuş. Öncelikle
şunu söyleyeyim ki yakın ailemde de birçok
başörtülü var ve başörtüsünden gurur duyu-
yorum. Yönetimimde olan Hatice hanımı ya-

nıma aldığımda da asla başörtüsü var diye
bakmadım. Şunu da biliyorum ki, biz son se-
çimleri o başörtülüler sayesinde kazandık”
diye konuştu. 

Kırdığım insan yok 

Görev süresinde de her zaman alanlarda ol-
duğunu, sabah 6:30’da kalkıp

evinin işlerini yaptıktan
sonra işi olsun ya

da olmasın ilçe
başkanlığına

gittiğini,
sonra-

sında da
mey-
dan-
larda
oldu-
ğunu
ifade
eden
Ha-
mide

Yazıcı,
“Hak-

kımda;
Bülent

Keri-
moğlu’nun

adamı. Keri-
moğlu’ndan 50 bin

lira para almış gibi söy-
lemler dolaşıyor. Hayatımda

kırdığım insan yok gibidir. Bunun sıkıntılarını
yaşasamda, çocuklarıma verdiğim tek öğüt
büyüklerinize saygısızlık etmeyeceksiniz. Gö-
reve geldiğimde Bülent Kerimoğlu başkandı.
Bakırköy’de bunun sıkıntısını yaşarken, birçok
arkadaşım İYİ Parti’ye oy verdi ve o dönem
tukaka oldum. Benim hayatım Cumhuriyet
Halk Partisi. Kişilere değil, partime oy veriyo-

rum. 60 yıllık Bakırköylüyüm ve buna rağmen
konuşulanlar hoş değil. İyi ki hayatıma girmiş
dediğim Celal Sevinç başkanımdan da çok
şey öğrendim. Celal başkanım rahatsızlığı ne-
deni ile beni ve mevcut ilçe başkanımız Gizem
Başaran Arslan’ı yanına çağırarak ‘ele ele
verin bu ilçeyi yürütelim’ dedi ve o dönem Bü-
lent başkanla arası kötüydü. O dönem ilçe yö-

Ş öyle başlayalım. Saldırı bekleniyordu
çünkü Rusya‘nın daha önce on bin-
lerce askerini sınır yakınlarına yığdığı

biliniyordu. Rus ordusu Cuma gününden bu
yana, Harkiv çevresindeki cephenin iki geniş
bölümünde ilerliyor. Televizyon haberlerinde
izledik. Binlerce Ukraynalı sivil en yakın
büyük şehir Harkiv'e kaçıyor. Kaçış, Cumar-
tesi günü düzenli, sükunet içindeydi. Ama
pazar günü bitkin insanların bağırmaları,
gidecek yeri olmayan ailelerin karşılama
merkezinin etrafındaki çimenlere yayılma-
sıyla bambaşka bir manzaraya dönüştü.

* * * *
Kaygı yayıldıkça bazı sorular ortaya çıkı-

yor: Bu nereye kadar gidecek? Yoksa bir
dönüm noktası mı? Bir dönüm noktasına
gelip gelmediğini bilmek için henüz çok
erken mi acaba? Ama askeri uzmanlar,
Rusya'nın ilerleyişinin Ukrayna'yı çok tehli-
keli bir noktaya getirdiğini yazıyorlar.  Tem-
muz ayı başlarında düzenlenecek 75. NATO

Zirvesi dolayısıyla, Cuma günü
ABD’de Harvard Kennedy Okulu'nda ulusal
güvenlik analistlerinin katıldığı bir etkinlik
yapılmış. Etkinlikte The New York Times'ın
Beyaz Saray ve ulusal güvenlik muhabiri
David E. Sanger savaşın “gerçekten kritik
bir anda” olduğunu söylüyor.

* * * *
ABD'nin eski NATO Büyükelçisi Ivo Da-

alder, "Bu, toprakla ilgili bir savaş değil,
Ukrayna'nın geleceğiyle ilgili bir savaş.
NATO müttefikleri şu anda kendilerine şu
soruyu sormalı. Ukrayna gelecekteki Av-
rupa‘nın güvenliği açısından ne kadar
önemli?‘ diyor. Etkinlikte Başkan George
W. Bush'un ulusal güvenlik konuları eski
yardımcısı Stephen Hadley ise, ‘Zelenskiy,
anlaşma fırsatı varsa savaşın nasıl sonlandı-
rılacağı konusunda "bazı çok zor kararlarla"
karşı karşıya. NATO müttefikleri bu iki-
lemde ona yardım sunabilir‘ diyor.

* * * *
Ukrayna savaşıyla ilgili uluslararası

sıkça görüşüne başvurulan Avustralyalı
emekli Tümgeneral Mick Ryan, yeni cep-

heyle ilgili ilk değerlendirme-
sinde , "Önümüzdeki haftaların doğudaki
Ukrayna kara kuvvetleri için çok acımasız
olacağı muhtemel. Saldırılar şu anda küçük
ölçekli gibi görünse bile. Ukraynalılar ne
pahasına olursa olsun yerlerini korumaya
karar verirlerse, giderek küçülen orduları-
nın çoğunu kaybedecekler. Ukrayna için sa-
vaşta şu ana kadarki en zorlu anlardan
biri olabilecek‘ diyor.

* * * *
Çek Cumhurbaşkanı Petr Pavel de, Sky

News televizyonuna verdiği demeçte, Uk-
rayna savaşında gerçekçi olmayan beklenti-
ler konusunda uyarılarda bulunmuş.
2012-2015 arasında Çek Genelkurmay
Başkanı, 2015-2018 yılları arasında NATO
Askeri Komite Başkanı olan Pavel, "Ukray-
na'nın öngörülebilir gelecekte kendi toprak-

larının kontrolünü tamamen yeniden ele ge-
çirebileceğine inanmak saflık olur. Yapma-
mız gereken şey savaşı durdurmak.  Daha
sonra gelecekteki bir anlaşma müzakere
edilebilir. Ancak uzlaşma Ukrayna ve Rus-
ya'nın rızası ve garantör devletlerin yardı-
mıyla sağlanabilir‘ demiş.

* * * *
Ukrayna‘ya göre ise uzun zamandır

‘zafer‘in tanımı şöyleydi; Yani Kırım dahil
tüm Ukrayna topraklarının geri alınması
Batı'nın silahları ve parasıyla sağlanabile-
cekti. Belki yaklaşık 18 ay önce tartışılan
bu ‘zafer‘ tanımı hala geçerli veya inandı-
rıcı olabilir mi acaba? Bunun günümüzde
ABD ve Batılı başkentlerdeki üst düzey poli-
tikacıları meşgul eden, tartıştıkları bir soru
olduğunu sanıyorum. Salı günü dördüncü
kez Kiev’e giden ABD Dışişler Bakanı An-
tony J. Blinken, Kiev'deki Politeknik Ensti-
tüsü'nde bir konuşma yapmış.

* * * *
Bu ABD'nin uzun süredir ertelenen 61

milyar ABD dolar tutarındaki yardım pake-
tini kabul etmesinden sonraki ilk ziyaretti.

Bakan Blinken, silahlardan bazılarının
zaten geldiğini, bazılarının ise yolda oldu-
ğunu, hızlandırmak için ellerinden geleni
yaptıklarını söylemiş. ‘Bu, Rusya’ya karşı
savaş alanında gerçek bir fark yaratacak‘
demiş, ama ayrıntı vermemiş. Kasvetli
günün sonunda, Bakanı Blinken, bir punk-
caz grubunun olduğu bodrum barı olan Bar-
man Dictat'a gitmiş. Birkaç şarkıdan sonra
grubun solisti onu sahneye davet etmiş.

* * * *
Kırmızı bir Gibson elektro gitarla Neil

Young'ın 1980'lerin sonlarında Cumhuri-
yetçi ABD Başkanı George Bush'un politi-
kalarını eleştirdiği "Rockin' in the Free
World" şarkısını çalmış.  Blinken, Ukrayna
askerlerinin, özellikle kuzeydoğudaki Har-
kiv kentindeki askerlerin çok büyük acı çek-
tiğini söylemiş. ‘Ama bilmeleri gerekiyor,
bilmeniz gerekiyor, ABD sizinle, dünyanın
büyük bir kısmı sizinle. Birlikler sadece
özgür bir Ukrayna için değil, özgür bir
dünya için de savaşıyor ve özgür dünya da
sizinle birlikte‘ demiş. Nereye kadar, izleyip
göreceğiz. 

Nereye kadar?
Halit Çelİkbudak
damgaweb@gmail.com

hcelikbudak@gmail.com

SELVİ 
Sarıtaç

HABER

KONUSULANLAR
HIC HOS DEGIL!
KONUSULANLAR
HIC HOS DEGIL!
KONUSULANLAR
HIC HOS DEGIL!
KONUSULANLAR
HIC HOS DEGIL!
KONUSULANLAR
HIC HOS DEGIL!
KONUSULANLAR
HIC HOS DEGIL!
KONUSULANLAR
HIC HOS DEGIL!
KONUSULANLAR
HIC HOS DEGIL!
KONUSULANLAR
HIC HOS DEGIL!

4 buçuk yıllık görev süresinde yaptıklarını da başlıklar
halinde sıralayan Hamide Yazıcı, “Pandemi döne-
minde kovid olan hastalar için evlerimizde yemek
yapıp ulaştırdık. 15 mahallemizde maddi durumu iyi
olmayan gençlerimizi tespit ettik, gıda, giyim, ev eş-
yası, kırtasiye ve okul ihtiyaçlarını karşıladık. İhtiyacı
olan komşularımıza alışveriş kartları da vererek so-
runlarını kısmen de olsa gidermeye çalıştık. Sağlık
problemi olan hastaların hastanelerde ücretli veya çe-
şitli bağışlarla tedavilerini yaptırdık. İstanbul sözleş-
mesinin kaldırılmasına ‘Hayır’ diyerek tepkimizi gerek
ilçe başkanlığımızda yaptığımız basın açıklamalarıyla,

gerek il başkanlığımızda ve gerekse ülke genelindeki
alanlarında partili partisiz kadınlarla, sivil toplum kuru-
luşlarıyla, platformlarla bir araya gelerek ‘“İstanbul
Sözleşmesi Yaşatır‘’ şiarı ile tepkimizi dile getirdik,
mücadele ettik, etmeye de devam edeceğiz. 8 Mart
Dünya Emekçi Kadınlar Günü’nü, İstanbul Sözleşmesi
Kampanyası ile birleştirerek sivil toplum örgütleri ve
39 ilçe kadın kolu başkan ve üyeleriyle birlikte Bakır-
köy Özgürlük Meydanında dövizlerimizle, şiirlerimizle,
türkülerimizle ve kadınlara dair tiyatral gösterilerle
andık. Bölgemizde olan fabrika ve tekstil atölyelerine
giderek emekçi kadınlarımızı ziyaret ettik, çam sakızı

çoban armağanı küçük hediyelerimizi
sunduk. Ülkemizde yaşanan deprem fela-
ketlerinde anında organize olarak batta-
niye, yorgan, giyim eşyası, çocuk
maması, çocuk ve kadın hijyen malzeme-
leri dahil olmak üzere gıda malzemeleri
gibi acil ihtiyaç malzemelerini zaman za-
manda deprem bölgelerine giderek kendi
ellerimizle depremzedelere bire bir ulaş-
tırdık” dedi. 

EMEKÇİ KADINLARI ZİYARET ETTİK

Son olarak yapısı gereği insan öteleme sevmediğini, göreve başladığı
dönemde oluşan ’Sarı liste, beyaz liste’ tartışmalarına son verdiğini, kadın

erkek fark etmeksizin hep birlikte çalıştıklarını ancak kadın Kolu başkanlığı için
ortalıkta gezenlerin erkekler olduğunu savunan Hamide Yazıcı, konuşmasının so-
nunda şu ifadeleri kullandı. “Benim işim insana dokunmak. Bunu da yapabiliyo-
rum gibime geliyor. Büyük bir zevkle yapıyorum. Akşam yastığa kafamı koyunca

kaç kişiye dokundum, kimin gönlünü aldım ya da kırdım mı acaba diye düşünürüm.
İlçeye gelen bir büyüğümü aşağıya kadar indiririm. Bundan sonra kadın kolu baş-

kanı olup olmamam çok önemli değil. Ben Bakırköy’e bir şeyler bıraktım gibime ge-
liyor. Adayım ve kazanacağıma inanıyorum. Keşke aileleri yarıştırmadan, içine de
erkek siyasetini sokmadan bir yarışa girseydik. Kadınlar kendilerini idare edebi-

lir. Hiç bir meclis üyesi arkadaşımın yardımını istemiyorum. Şu an yöneti-
mimde olan meclis üyesi Meltem Bekaroğlu’nun da yeni dönemde buradaki

görevi bitiyor. Herkes işini yapsın. Hiç bir meclis üyesinin kadın kolu se-
çimi için orayı burayı aramak gibi bir görevi yok. Bugün gelinen
süreç de, 31 Mart seçimlerinde bazı meclis üyelerine destek

vermediğim içinmiş gibi konuşuluyor ki, seçilenlerin bir
çoğuna da destek verdim. Meslek hanesinde

bir şey olmayanlara oy da
vermedim.” 

neticisi olan Caner Kılıç’da büyük bir öz-
veri ile bizimle çalıştı. Ayrıca  o dönem
başkanımız Bülent Kerimoğlu ile en çok
kavga eden de bendim. İlçe için nakti bir
yardım alamasam da, kahvaltılık alanla-
rını aldım. Kahvaltılar düzenledim ve
elde ettiğimiz gelirle çalışanlarımızın ve
ilçemizin giderlerini karşıladık. Haya-
tımda bir kez nakit olarak 3 bin TL aldım.
Onu da kendisi zarfın içine koymuş bana
verdi. Bende kendisine teşekkür ederek
‘Başkanım lütfen sayarmısınız, üzerine de
yazarmışsınız’ dedim. O parayı da Os-
maniye Mahallesi’nde yaptığımız çalış-
malarında harcadık. Fişlerini de aldım
kendisine götürdüm” dedi. 

Erkek siyaseti var 

Kadın kolu yönetiminde maaş alanlar ol-
duğunu ancak kendisiyle ilgili kimsenin
tek laf edemeyeceği gibi teklif de edeme-
yeceğinin altını çizen Hamide Yazıcı,
“Evet kabul ederim ancak, o para kadın
kolu çalışmaları için kullanılmak üzere
olursa kabul ederim. Ben geçimini sağla-
yan, kendi maaşı olan, çoluk çocuğunu
hayata hazırlamış biriyim. Böyle dediko-
dularla kimse Hamideyi yıpratamazsınız”
dedi. Gerek ilçe, gerek il, gerekse ülke ge-

nelinde Ekrem İmamoğlu nerede bir et-
kinlik yaptıysa yönetim olarak mutlaka
katıldıklarını, etkinliklere giden otobüsler-
deki 3 kişiden ikisinin mutlaka kadın kolu
yönetiminden olduğunu söyleyen Yazıcı,
yaptığı özverili çalışmalardan dolayı
gelen talepler üzerine yeniden aday oldu-
ğunu söyledi. Yazıcı, “Burada erkek siya-
seti var ve bu beni rahatsız ediyor”
ifadelerini kullandı. 

Ganiç'e teşekkür etti

Yaşananlardan dolayı üzüntüsünü dile
getirerek, görev süresi boyunca yaptıkla-
rını ve gece gündüz demeden sokaklarda
olduklarını herkesin bildiğini söyleyen
Hamide Yazıcı, sadece Bakırköy özelinde
değil, kendilerine ulaşan başta Bağcılar
olmak üzere başka ilçelere de, hatta Er-
zincan’dan Adana’ya kadar ellerinden ge-
leni yaptıklarını söyleyerek, elini
üzerinden hiç çekmeyen dönemin başkan
yardımcısı Cavit Ganiç’e, kadına şiddet
davalarıyla ilgili kendilerine ücretsiz des-
tek veren Avukat Cem Özbey’e, gerek Ra-
mazan ayında gerekse ihtiyaç anında
erzak kolisi ve destek kartı yardımından
bulunan oğluna ve ilçe yönetimine de ay-
rıca teşekkür etti. 

HERKES 
İŞİNİ YAPSIN!

2020 seçimlerinden beri yürütmekte olduğu CHP Bakırköy
Kadın Kolu Başkanlığı için yeniden aday olan Hamide Yazıcı,

hakkında ortaya atılan dedikodulara cavep verdi. “Benim
hayatım Cumhuriyet Halk Partisi” diyen Yazıcı, “Kişilere değil,

partime oy veriyorum. 60 yıllık Bakırköylüyüm ve buna
rağmen konuşulanlar hoş değil” ifadelerini kullandı

Bu sergide her renk var!
KARTAL Bele-
diyesi Kültür
Müdürlü-

ğü’nün Mayıs ayı etkinlik-
leri kapsamında
düzenlenen ‘Her Renk
Zenginliğimizdir’ resim
sergi sanatseverler ile bu-
luştu. Kartal Belediyesi
Uğur Mumcu Kültür
Merkezi fuaye alanında
açılan sergide 23 sanatçı-
nın 92 eseri görücüye çıktı.
Uğur Mumcu Derneği
(UMDER) tarafından or-
ganize edilen ve üç yıl
süren çalışmaların ürünü
olan sergide, ev kadınların-
dan üniversite mezunla-
rına kadar geniş bir
katılımcı yelpazesine sahip.
Resim kültürüne büyük
önem veren UMDER, bu
yıl sergide kübik resimlere
ağırlık verdi. Sergiye çıkan
eserler sanatseverler tara-

fından büyük beğeni 
topladı.

İldan’dan teşekkür

UMDER Başkanı Hasan
İldan, Kartal Belediyesi’ne
sergiye verdikleri destek
için teşekkür etti. İldan, be-
lediye tarafından kendile-
rine çiçek takdim
edilmesinin kendilerini
onurlandırdığını belirtti.
Sergi, bir hafta boyunca
ziyaretçilere açık olacak.
UMDER, dünyanın ve ül-
kemizin ünlü ressamları-
nın hayatlarını ve resim
akımlarını ders programı
şeklinde işleyerek resim
kültürünü yaymaya devam
ediyor. Bu etkinlik, toplu-
mun tüm kesimlerinden
insanları sanat etrafında
birleştiriyor ve hiçbir ayrım
gözetmeksizin herkese açık
bir sanat ortamı sunuyor.
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B azen kültür sanat, bazen diğer konu-
lar, bazen kişisel gelişim, bazen de
kendi duygularımı ve hislerimi paylaşı-

yorum sizinle. O an içimi döküyorum veya
bazen kimse fark etmese bile, yaşadığım şey-
leri veya onlarla ilgili bazı şeyler yazabiliyo-
rum. Bugün ise bir farkındalığımı anlatmak
istiyorum. 

Hani böyle bazen bir şeyi çok severek alırsı-
nız ve o sizin için çok değerli bir eşya olur ya;
kimi zaman kullanmaya bile kıyamazsınız ve
öylece kenarda durur sadece izlersiniz. İşte
onu ne yapın biliyor musunuz? Kullanın!

Yunanistan’dan bayılarak aldığım ve asla
kullanmaya kıyamadığım eşyalarım vardı.
Artık hepsini kullanıyorum acımadan. En son
yine oradan çok sevimli peluş çanta almıştım,
öylece kenarda duruyordu kullanmaya kıyamı-
yordum, şimdi onu da kullanıyorum. Kullan-
maya kıyamadığınız her şeyi deli gibi kullanın.
Çünkü bir gün onları hiç kullanamayacağız.
Zaten bir gün hayatta olmayacağız ve hiç kullan-
madığımız eşyalarımız burada kalacak. Neden
henüz hayattayken onları kullanıp keyif almaya-
lım ki? Sonuçta kendimizi mutlu etmek için on-
ları alıyoruz. Kullanalım, bizi mutlu etsinler
yeterli. Öyle değil mi? Sonrasında ne olursa
olsun. Mutlu oldunuz mu? Oldunuz. Gerisi boş.
Kullanamadan gideceğine, kullanalım gitsin. 

Hayat her an sıfırdan başlayabilir

Bundan yıllar önce Türkiye’de bulamayaca-
ğım Yunanistan’dan aldığım çoğu kıyafetimi
gözümün kararması sonucu taşınma esnasında
çöpe atmıştım. Böyle olacağını önceden tahmin
edemezdim. En çok o günden sonra anlamıştım
hayatın her an habersiz bir şekilde sıfırdan
başlayabileceğini... Onun için çok değer verdi-
ğim eşyalarımın bir önemi kalmadı gözümde.
Artık onlara değer vermiyorum. Mesela gö-
zümden sakınmıyorum hiçbirini. Onu kullan-
mak beni mutlu edecekse, o eşya istediği an
ziyan olabilir. Eşyanın yenisi alınabilir ama
mutluluk ertelemeye gelmez. Sonra mutluluk
diye diye ağlıyoruz. Mutluluk aslında küçük
şeylerde. Mutluluk bakmakta değil, görebil-
mekte! Mutluluk kötü olaylar yaşarken bile
kahkaha atabilmekte! 

Çok kötü olaylar yaşasam bile beynimi yön-
lendirip kahkahamı ertelemiyorum. Olayın gü-
lünç tarafı her zaman vardır benim için. Ben
böyle keyif alıyorum çünkü. Eşyalar artık um-
rumda değil. Biri gidip biri geliyor. Değer ver-
memiz gereken şeyin eşyalar olmadığını
düşünüyorum. Bir eşyayı gözünden sakınmanın
mutluluk getirmeyeceğine inanıyorum. Zaten
belli başlı şeylere değer veriyoruz ve bu değer
verme kotamızı eşyalara harcamamızın doğru
olmadığı kanısındayım. Değeri doğru yerlere
dağıtmamız gerekiyor. 

Ben artık eşyalara hiç önem vermiyorum.
Bence siz de eşyalara değer vermeyin, onları
sadece kullanın.  

Eşyalarınızı kullanın

KadıKöy; Bizans, Osmanlı ve
Cumhuriyet dönemlerine ait bir-
çok tarihi ve kültürel mirasa ev

sahipliği yapan, İstanbul’un kültürel varlık-
lar bakımından en zengin ilçelerinden biri.
Köşkleri, sarayları, çeşmeleri, hamamlarıyla
yüzlerce yıllık tarihin izlerini taşıyan Kadı-
köy, aynı zamanda geçmişten bugüne bilim,
sanat, spor, siyaset gibi birçok alanda öncü
isimlerin ve kurumların da yaşadığı yer ola-
rak biliniyor.

Kösedağı bilgi aldı

Kadıköy Belediyesi de kentin kültürel ve ta-
rihi mirasını koruyarak geleceğe taşımak
için önemli bir projeye başladıklarını du-
yurdu. Belediye, 1. ve 2. derece doğal sit
alanı statüsündeki Fenerbahçe Parkı’nda
yer alan ve 15-16. yüzyıllarda inşa edildiği
tahmin edilen Fener Köşkü Hamamı’nın
restorasyonu için kolları sıvadı. Fenerbahçe
Parkı’nın içinde bir bölümü ayakta olan ta-
rihi hamamın, kaybolmaya yüz tutan bö-
lümlerinin ortaya çıkarılması ve aslına
uygun olarak yeniden inşa edilmesi için ça-
lışmalar başladı. Kadıköy Belediye Başkanı

Mesut Kösedağı da kazı çalışmalarını ye-
rinde inceleyerek yetkililerden bilgi aldı.

Kazı yapılıyor

İstanbul 5 Numaralı Kültür Varlıklarını Ko-
ruma Bölge Kurulu Müdürlüğü tarafından
onaylanan proje kapsamında tarihi hama-
mın önce restütisyon çalışmaları tamamla-
nacak daha sonra ise restorasyon projesine
geçilecek. Fener Köşkü Hamamı’nda başlatı-
lan çalışmalarla ilgili bilgi veren Kadıköy Be-

lediyesi Ar-Ge biriminden Mimar Elif Öz-
türk, “Kadıköy Belediyesi olarak kültürel mi-
rasın ve eski eserlerin korunmasıyla ilgili
eylem planımız çerçevesinde restorasyon ve
uygulama çalışmalarımız devam ediyor. Şu
an Fenerbahçe Parkı’nda Fener Köşkü Ha-
mamı’nın röleve, restütisyon ve restorasyon
projelerini ve uygulamasını yapıyoruz. 5 nu-
maralı Koruma Kurulu tarafından röleve
projeleri onaylandı. Arkeolojik denetimlerle
kazı çalışmaları yapılıyor. Kazı çalışmalarının

ardından tekrar restorasyonu hazırlanarak
uygulamasını yapmayı planlıyoruz” dedi.

Restitüsyon planı var

Fener Köşkü Hamamı restütisyon ve resto-
rasyon projesinin yürütücülerinden Mimar
Didem Sunan da “Burada Bizans dönemin-
den beri imparatorların kulandığı saraylar ve
yapılar olduğunu biliyoruz. İmparator Justi-
nianus, burada eşi Theodora için yazlık bir
saray yaptırıyor ve burada denize giriyorlar.
Osmanlı Dönemi’nde de burada iki tane
saray, bir tane hamam, bir tane bostancı ne-
ferleri koğuşu, bir mescit ve servis binaları ol-
duğunu biliyoruz. 1963 yılında Sedat Hakkı
Eldem burada bir kazı çalışması yapıyor.
Onun hazırladığı bir restitüsyon planı var. Bu
plana göre günlük kullanılan bir köşk mevcut
burada. Hamam da bugün aslında ılıklık, bir
halvet hücresi ve bir helâ olarak 4 hacim ola-
rak ayakta. Ama aslında bu hamamın bir so-
yunmalık kısmı olduğunu biliyoruz. İşte
esasında biz bu kazıyı o soyunmalık kısmını
ortaya çıkarmak, onun tam izlerini bulmak
üzere yapıyoruz” diye konuştu. 
HABER MERKEZİ

Tuğçe MARİK 
ortaya karışık

tugceeemarik@gmail.com

İ stanbul'da yaşayan ve 1 yıl önce Balı-
kesir Üniversitesi Turizm Fakültesi Tu-
rizm Rehberliği Bölümü'nü kazanan

20 yaşındaki Ata Emre Akman, 11 Ma-
yıs’ta Balıkesir’in Karesi ilçesi Karaoğlan
Mahallesi Emir Sokak'ta, motosikletle si-
pariş bıraktığı adresten dönerken E.Ö.'nün
bıçaklı saldırısına uğrayarak hayatını kay-
betti. Üniversite öğrencisi Ata Emre Ak-
man’ın acılı annesi Zuhal Akman, saldırıyı
gerçekleştiren E.Ö.'yü babasının azmettir-
diğini iddia etti.

Maddi sıkıntımız yok

Ata Emre Akman'ın saldırıya uğramadan
yaklaşık 1 hafta önce işe girdiğini ve kendi
kazandığı parayla Anneler Günü’nde sürp-
riz yapmak istediğini söyleyen anne
Akman, "Ata, kendi bireyselliği için çalışı-
yordu. Ne Ata’nın ne de bizlerin herhangi
bir mali sıkıntısı yoktu. Çünkü bu çocuk 13
yaşında da çalıştı ve kendisine elektro gitar
aldı. Anneler Günü’yle ilgili kısa sürede ça-
lışıp bir sürpriz yapma durumu varmış, işte
böyle bir sürpriz oldu. O gece Ata’yı ara-
dım, meşgule attı ‘annem ben seni sonra
ararım’ diye mesaj yazmış, sonra öğreniyo-
rum ki çalışıyormuş, dağıtım yapıyormuş.
Yarım saat sonra aradı, kahkahalar attık.
Onun Lizbon’a benimse Paris’e gitme ha-

yalimiz vardı" dedi.

Eşim ağlamaya başladı

Çeşitli üniversitelerde öğretim üyesi ola-
rak görev yapan Beden Eğitimi Öğ-
retmeni Zuhal Akman, olayın
gerçekleştiği gün yaşadıklarını
anlatarak, "Olay gecesi sa-
baha karşı eşime telefon
geldi. Polis, ‘Oğlunuz bir bı-
çaklanma olayına karıştı,
ağır yaralı ve ameliyata
alındı, buraya gelmeniz ge-
rekiyor’ deyince eşim ağla-
maya başladı. Balıkesir’e
doğru yola çıktık. Tuhaf bir
geceydi, yağmurlu ve sisliydi.
Yoldayken eşim hastaneyi aradı
ancak ‘Ata Emre Akman diye bir
hasta yok’ deniliyordu. Çünkü artık
yok. 150-180 kilometre hızla Balıkesir’e
vardık. Acil servisten çıktıktan sadece 5 da-
kika sonra morgdaydık ve ikinci raftan oğ-
lumuzu çekiyorlardı. Sonra sedyeyi aşağı
indirdiler, örtüyü açtım, Ata olduğu söyle-
niyor ama Ata değil. Ata olamaz çünkü
saçları kısaydı. Bilmiyordum ki, saçlarını
kestirmiş; Anneler Günü’nde bana sürpriz
yapacakmış. Her tarafını açtım ve baktım.
Otopsiden sonra bütün izleri, her şeyi gör-

düm.
Sonra yet-

kililere ‘o
sedye beni kal-

dırır mı?’ diye sor-
dum ve Ata’nın

yanına çıkıp yattım, biraz sa-
rıldık. Çünkü bir daha sarılıp yatma şansı-
mız olmayacaktı. Baktım ki ellerim
kanlanmış. Bir müddet sonra artık Ata’dan
ayrılmam gerekiyordu. Sonra tabut geldi,
oradaki görevli, birisine ‘el atın da kaldıra-
lım ‘ dedi. ‘Ben annesiyim, ben çocuğumu
kaldırırım’ dedim. Kaldırdım, kuş gibiydi.
Zaten Ata, Ata’ya benzemiyordu. İnsan bir
anda mı değişir?" diye konuştu.

Balıkesir’de doğdu

Ata’nın üniversitede okuduğu dönem bo-
yunca askeri misafirhanede kaldığını ve ge-
lecek yaz eve çıkmak istediğini söyleyen
anne Akman, "Biz ev bakacakken mezar
yeri baktık. Ata, geçen yıl tek başına yakla-
şık 11 ülke dolaştı. Koca Avrupa’da farklı
farklı ülkelerde bir şey olmadı da kendi ül-
kemde Balıkesir gibi bir yerde böyle şeyler
yaşadık. Ata, 2004 yılında Balıkesir’de
doğdu. Balıkesir’de üniversiteyi kazandı ve
Balıkesir’de sonu bitirdi. Halbuki sadece
hayatının ilk 3 yılını Balıkesir’de geçirmişti,
bir de son yılını" ifadelerini kullandı.
Ata’nın dünya turu yapmak gibi bir hayali
olduğunu ifade eden Akman, "Jazz severdi,
çok kitap okurdu, müzik kulağı müthişti.
Bir taraftan gitar çalardı. Mantıklı, realist
ve romantik bir çocuktu. Hayali, dünyayı
gezmekti. Hayvanları çok severdi. Bir köpe-
ğimiz vardı, geçen yıl aramızdan ayrıldı.
Şimdi muhtemelen çılgınca oynuyorlardır,

çünkü Ata’yı çok seviyordu" dedi.

Babası azmettirdi

Anne Akman, “Katil azmettirildi, bunun
farkındayız. Katilin 17 yaşında olduğu
söyleniyor. Bıçaklama ve kasten yaralama
gibi 6 ayrı suç kaydı var. O caninin babası
da cinayetten dolayı 10 yıldır Buca Ceza-
evi’nde yatıyor. Cinayetten yatan bir adam
hafta sonu için izinli çıkabiliyor, Türki-
ye’de yeni bir meslek grubu oluşabilir. Ba-
bası da cezalandırılmalı, çünkü
azmettiricisi o. ‘Benim yapamadığımı
artık çocuğum yapacak’ diye oğluna el
veren kişi babası. Ata’nın sipariş götür-
düğü apartmanda, bu caninin babasının
daha öncesinde birlikteliği olduğu söyleni-
len bir kadın oturuyormuş ama o kadın
bir başkasıyla evliymiş. O caninin babası,
eski kadın arkadaşına ‘senin imam nikahlı
eşini öldüreceğim’ diyor. Kadının alt kat-
taki arkadaşına da bilenmiş, onu da tehdit
ediyor ve ‘senin oğlunu öldüreceğim’
diyor. Bu caninin azmettiricisi olan baba-
sının şöyle bir beyanı var; ‘artık benden iş
geçti, benim yapamadığımı oğlum yapa-
cak görürsünüz’ diye tehditleri var, bunun
da tanıkları var. Yani o gece apartmandan
kim çıksa bunu yaşayacaktı. O geceki gö-
rüntülerin bir kısmını istemeden izledim,
Ata’nın üzerinde kurye olduğunu belirten
pizzacı montu var. Ata’nın orada işini
yaptığı belli" diye konuştu. E.Ö.’nün ba-
basının da en ağır cezayı alması gerekti-
ğini söyleyen Akman, "Hukuka
güveniyorum. Lütfen katiller evci olarak
dışarıya çıkmasın. Çünkü onlar sadece
kendilerine değil, tüm Türkiye’ye, hatta
dünyaya zarar" ifadelerini kullandı.

Kadıköy Belediyesi, Fenerbahçe Parkı’nda bulunan Osmanlı dönemine ait olduğu bilinen yaklaşık 600 yıllık Fener Köşkü
Hamamı’nın restorasyonu için çalışmalara başladı. İstanbul 5 Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu Müdürlüğü
tarafından onaylanan proje kapsamında tarihi hamamın yenilenmesi ve yeniden turizme kazandırılması hedefleniyor

TAriHi HAMAM YENiLENiYor
ZeytinburnuGençlik Merkezi
(ZEYGEM), ilçedeki liselerde
2023 – 2024 eğitim ve öğretim yı-

lında başarılı olan öğrencilerini Çanakkale
Doğa ve Tarih Kampı’nda ağırlıyor. Geziye
1 Temmuz ve 7 Eylül 2024 tarihleri arasında
kafileler halinde gidecek öğrencileri, 5 gece 
6 günlük rüya gibi bir yaz tatili bekliyor.
Kampa katılım için başvuruların
zeygem.org.tr adresinden kabul edildiği tatil
etkinliğine; Zeytinburnu sınırları içerisindeki
okullarda eğitim alan ve Zeytinburnu’nda
ikamet eden lise hazırlık, 9, 10, 11 ve 12’nci
sınıf öğrencileri kabul ediliyor. 2023 – 2024
eğitim ve öğretim yılı boyunca tüm dersler-
den başarılı olan ve yılsonu not ortalaması
60 puanın üzerindeki tüm öğrenciler tatil
için başvuru yapabiliyor. 

Balıkesir’de, bir zincir restoranda motokurye olarak
çalışan ve sipariş bıraktıktan sonra önünü kesen E.Ö.

(17) tarafından bıçaklanarak öldürülen üniversite öğ-
rencisi Ata Emre Akman’ın (20) annesi Zuhal Akman,

"Jazz severdi, çok kitap okurdu, müzik kulağı müthişti.
Bir taraftan gitar çalardı. Mantıklı, realist ve romantik

bir çocuktu. Hayali, dünyayı gezmekti” diye konuştu
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BEN SEVMEYİ ATA’DAN ÖĞRENDİM
Ata’nın Babası Emekli Subay Erol Akman
ise "Ata, insanlara dokunmayı seven bir
çocuktu. ‘Ben sevmeyi Ata’dan öğren-
dim’ denilen bir çocuk. Arkadaşları bana
‘ben sevmeyi Ata’dan öğ-
rendim’ dediler, bu ne kadar
güzel bir şey. Böyle bir
çocuk benim elimden kaydı.
Ben 25 bin asker yetiştir-
dim. 25 bin askerin kılına
zarar gelmedi ama kendi
oğlumu koruyamadım.
Benim oğlum, sadece öl-
dürme gayesiyle bir yerde
hazır bulunan bir cani tara-
fından ve bunu meslek ha-
line getirme aşamalarında
olan birisi tarafından katle-

dildi. Biz çocuklarımızı bunun için mi ye-
tiştirdik? Kız kardeşi var, ben onu nasıl
sokağa salacağımı bilmiyorum. İstan-
bul’dan korkuyor, Balıkesir’den korkmu-

yordum. Kardeşinin sınavı
var, nasıl girecek? Bir
yeri kazansa bile ben onu
nasıl göndereceğim? Bu
saatten sonra insanlar
çocuklarını nasıl güvenle
başka bir şehre okumak
ve bu memlekete faydalı
bir birey olmak için gön-
derecek ? Bu vaka güve-
nin ayaklar altına alındığı
bir vakadır. Bu dava so-
nuna kadar takip edil-
meli" diye konuştu.

Başarı varsa
tatil de var!
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iSTanbul Planlama Ajansı (İPA) "İstanbul
Barometresi Araştırması - Nisan 2024" ve-
rilerini yayımladı. 1000 İstanbullu ile tele-

fonla görüşülerek yapılan ankette İstanbulluların ev
içi gündeminin ekonomik sorunlar olduğu belirlendi.
Araştırma sonucuna göre katılımcıların yüzde 44,8'i
nisanda ev içinde ekonomik sorunları konuştu.  Ay-
rıca katılımcıların yüzde 42,8'i nisan ayında yeterli gı-
daya ulaşma konusunda endişe yaşadığını belirtti.
Katılımcıların yüzde 31,6’sı 31 Mart yerel seçimleri-
nin Nisan ayında İstanbul’un gündemi olduğunu be-
lirtti. İkinci sırada ise yüzde 31,1 ile ekonomik
sorunlar yer aldı. Üçüncü sırada ise yüzde 12,9 ile
Beşiktaş’ta bir gece kulübünde kaçak tadilat yangı-
nında 29 vatandaşın hayatını kaybetmesi yer aldı.

Asgariyi ödüyor

Gerçekleşen ankette, kredi kartı kullananların yüzde
48’i aylık kredi kartı borcunun tamamını, yüzde 33,8’i
ise borcun asgari tutarını ödeyebildiğini belirtti.
Yüzde 7,3’ü asgari tutar ile borcun tamamı arasında
bir miktarda, yüzde 3,7’si asgariden az miktarda
ödeme yapabildiğini belirtirken, yüzde 7,2’si ise kredi
kartı borcunu hiç ödeyemediğini ifade etti. Nisan
ayında katılımcıların yüzde 20,5’i bazı ödemeleri ya-
pamadığını ve borca girdiğini, yüzde 9,8’i aslında pek
geçinemediğini, yüzde 44,3’ü kıt kanaat geçinebildi-
ğini, yüzde 25,4’ü ise geçinebildiğini ve kenara da
para koyabildiğini belirtti. Nisan ayında katılımcıların
yüzde 26,2’si Türkiye ekonomisinin iyileşeceğini belir-
tirken yüzde 38,5’i değişmeyeceğini, yüzde 35,3’ü kö-
tüleşeceğini belirtti.

Porsiyonlar küçüldü

Nisan ayında katılımcıların yüzde 25,7’si kendi eko-
nomisinin iyileşeceğini belirtirken yüzde 51,8’i de-
ğişmeyeceğini, yüzde 22,5’i kötüleşeceğini belirtti.
Nisan ayında yeterli gıdaya ulaşma konusunda en-
dişe yaşadığını belirtenleri oranı ise yüzde 42,8
oldu. Katılımcıların yüzde 54,2’si nisan ayı içeri-
sinde maddi yetersizlikten ötürü tercih ettiği gıda-
lardan mahrum kaldığını belirtti. Katılımcıların
yüzde 43,3’ü yeterli gıdaya ulaşamadığı için porsi-
yonlarını küçülttüğünü belirtti. Katılımcılara göre
İstanbulluların ilk üç sorunu ulaşım, ekonomik so-
runlar, sığınmacı ve mülteciler oldu. Araştırmada
İstanbul’un ilk üç sorunu yüzde 54 ile ulaşım,
yüzde 45 ile ekonomik sorunlar ve yüzde 44,6 ile sı-
ğınmacı ve mülteciler olarak belirlendi. Nisan ayın-
daki duygu halleri sorulan ve 10 üzerinden
değerlendirmeleri istenen İstanbulluların ortalama
stres seviyesi 6,6 olarak ölçülürken kaygı seviyesi
5,8 olarak ölçüldü. Nisan ayındaki yaşam memnu-
niyeti 5 ve mutluluk seviyesi 5,5 olarak ölçüldü. 

Yüzde 44’ü
geçinemiyor!

Sabancı Holding iştiraklerinden Tek-
nosa, Marketing Türkiye’nin Akade-
metre Research and Strategic Planning

iş birliğinde bu yıl altıncısı düzenlenen ve yıl bo-
yunca müşterilerine en iyi ticaret deneyimi
sunan markaların ödüllendirildiği ‘ECHO
Awards’ta 12 ilde bin iki yüz katılımcının terci-
hiyle ‘Teknoloji Perakendecisi’ kategorisinde bi-
rinci oldu. Marketing Türkiye, Kuantum
Araştırma ve Deloitte iş birliği ile hayata geçiri-
len ve ‘Yılın En İtibarlı İş Ortakları’nın belirlen-

diği B2B Excellence Awards’ta ise şirket ‘Elek-
tronik’ kategorisinde ödüle layık görüldü. Tek-
nosa, Capital Dergisi tarafından düzenlenen ve
Türkiye’nin en büyük 500 özel şirketinin belir-
lendiği Capital500 Araştırması kapsamında
‘Tekno Perakende’ sektöründe ‘Lider Şirket’
ödülünü alma başarısı gösterdi. 15 Mayıs’ta İs-
tanbul’da gerçekleşen Capital500 Araştırması
ve Ödül Töreni kapsamında gerçekleştirilen
CEO paneline katılan Teknosa CEO'su Sitare
Sezgin, şirket adına ödülü aldı.

Türkiye-Japonya Deniza-
şırı İşbirliği Konferansı, Dış
Ekonomik İlişkiler Kuru-

lu'nun (DEİK) İstanbul'daki merke-
zinde yapıldı. İki ülke nezdinde
büyük ekonomik öneme sahip olan
konferansa DEİK Başkanı Nail
Olpak, DEİK Türkiye-Japonya İş
Konseyi Başkanı Ahmet Çalık, Ja-
ponya'nın Ankara Büyükelçisi Taka-
hiko Katsumata, Japonya'nın
İstanbul Başkonsolosu Kenichi Ka-
sahara ile Türk ve Japon işdünyası
temsilcileri katıldı.

Çok önemli bir ortak

DEİK Başkanı Nail Olpak burada

yaptığı konuşmasında, "Türk dış po-
litikasına baktığımızda yeniden Asya
açılımını görüyoruz. Ticaret Bakanlı-
ğımızın da uzak ülkeler stratejisi var.
Bu çerçeve içerisinde Japonya, Asya
Pasifik de bizim için çok önemli bir
ortak. Japonya’nın da serbest ve açık
indopasifik stratejisini düşündüğü-
müz zaman bunların birlikte hareket
edebileceğini, bölgesel ve küresel or-
taklıklarla ilerleyebileceğini düşünü-
yoruz" dedi.

Daha fazla çalışacağız

Yunanistan ve Gürcistan ile olan ti-
cari rakamları Japonya ile kıyaslayan
Olpak, "Bizim Yunanistan ile ikili dış

ticaretimizin toplamı yaklaşık 6.5
milyar dolar seviyesinde. Gürcistan
ile ikili ticaretimiz de 4 milyar doların
üzerinde. Şuraya gelmek istiyorum,
evet Japonya ile dostluğumuzdan
memnunuz. Net ithalatçı olmamız-
dan memnun olmamakla birlikte ra-
kamlar da ortada ama Japonya ve
Türkiye’ye 6 milyar dolarlık ikili tica-
ret, hem de dengesiz bir ikili ticaret
gerçekten yakışmıyor. Burada görev
kime düşüyor dersek, elbette siyaset-
çilerimiz daha fazla önümüzü aça-
cak, finans kuruluşlarımız bizim
önümüzü açacak, iş dünyası olarak
bizler de daha fazla çalışacağız” 
şeklinde konuştu. DHA

Teknosa, ECHO Awards, B2B Excellence Awards ve Capital500
Araştırması kapsamında toplamda üç ödülün sahibi oldu

TEKNOSA’YA 3 ÖDÜL

İ stanbul Kültür Üniversitesi Aile İş-
letmeleri ve Girişimcilik Uygulama
ve Araştırma Merkezi’nin düzenle-

diği Aile İşletmeleri Konferansının
10’uncusu 15 Mayıs'ta üniversitenin Ata-
köy Yerleşkesi’nde başladı. İki gün süre-
cek konferansın bu yılki ana teması ‘İş
Dünyasında Dönüşümler’ olarak belir-
lendi. Kongrenin ilk gününde Türkiye İh-
racatçılar Meclisi Başkanı Mustafa
Gültepe açılış konuşmacısı olarak yer
aldı. Aile İşletmelerinin Yurtdışına Açılım
Süreci, Aile İşletmesinde Kadın Yönetici
Olmak, Aile İşletmelerinde Yapay Zeka
Entegrasyonu, Hukuki ve Mali Boyutla-
rıyla Aile İşletmelerinde Sürdürülebilirlik
başlıklarının ele alınacağı kongre 4 otu-
rum ile gerçekleşti.

Profesyonellik önemli

2023 yılında ihracat rekoruna imza attık-
larını söyleyen, Mustafa Gültepe, “Yılı
255.4 milyar dolar ihracatla kapattık. Bu
yıl hedefimiz 267 milyar mal ihracatı ve
110 milyar dolarlık ise hizmet ihracatı
gerçekleştirmek. 2028 hedefimiz ise 375
milyar dolar mal ihracatı, 200 milyar
dolar da hizmet ihracatı gerçekleştirmek.
İhracatta yeni bir ivme yakalayacağımızı
umuyorum. Bu sürece köklü ve kurumsal
işletmelerimizin katkısı büyük, yalnızca
bu şirketlerle katma değerde ve küresel
rekabette yerimizi alabiliriz. Aile işletme-
lerinin ülke ekonomisinde özel bir yeri
var. Bu nedenle aile işletmeleri büyümeli.
Aile işletmelerini ihracatın dinamosu
olarak görüyoruz. Dolayısıyla her şeyden
önce bu işletmelerin ömrünü uzatıp, de-

vamlılığını sağlamalıyız. Aile şirketleri
sonraki kuşaklara aktarılamadığı için
maalesef ömürleri kısa oluyor. İşletmele-
rin devamlığı için aile içinde uyum ve ko-
ordinasyon sağlanmalı. Bu noktada Aile
İşletmeleri ve Aile Konseyi’nin kurulma-
sının son derece önemli olduğunun altını
çiziyorum. Aile Konseyi’nde yeni nesilin
eğitiminden, ailenin değerler bütünlü-
ğünü korumasına kadar birçok konuda
istişare mekanizması kurulması gereki-
yor. Ailede birlik ve bütünlük yakalanma-
dan, işletme içerisindeki profesyonel
kurallarda da gelişme kaydetmek maale-
sef mümkün olmuyor. Aile Anayasası ile
uyulması gereken kurallar yazılı hale ge-
tirilmelidir. Patronluktan çok profesyo-
nellik önemli. Yeri geldiğinde koltuğu
gençlere devretmeliyiz” ifadelerini kul-
landı.

Bildiriler yer alacak

Bu kongrenin üniversite düzeyinde, aile
işletmelerini ele alan ilk kongre olduğunu
vurgulayan İstanbul Kültür Üniversitesi
Aile İşletmeleri ve Girişimcilik Uygulama
ve Araştırma Merkezi (AGMER) Baş-
kanı Prof. Dr. Mahmut Paksoy “Aile iş-
letmelerinin problemlerini ve çözüm
önerilerinin tartışılacağı, kişilerin fikirle-
rini dile getireceği bu kongrede, ‘Aile İş-
letmelerinde Dönüşüm’ konuşulacak. Alt
başlıklar olarak da ihracattaki zorluklar
ve çözüm önerileri tartışılacak. 2’nci pa-
nelimizde ise aile işletmelerinde kadın
olmak ve bunun zorlukları, avantajları ve
dezavantajları tartışılacak. 3’üncü oturu-
mumuzda ise güncel olan bir konu olan

‘Yapay Zeka’ ile ilgili aile işletmeleri neler
yapıyorlar hangi aşamada bulunuyorlar
bu başlıklar konuşulacak. 4’üncü ve son
oturumda ise ‘Mali ve Hukuki Boyutuyla
Sürdürülebilirlik’ ele alınacak. Hem iş

dünyasından hem de akademik dünya-
dan kişiler katılım sağlayacak. Birinci
gün böyle geçecek. İkinci günde ise daha
çok akademik bildiriler yer alacak” diye
konuştu.

IHRACATIN DINAMOSU

Gerçekten yakışmıyor!

‘İş Dünyasında Dönüşümler’ başlığı ile İstanbul Kültür Üniversitesi Aile
İşletmeleri ve Girişimcilik Uygulama ve Araştırma Merkezi’nin 10'uncu
kez düzenlenen Aile İşletmeleri Konferansı'nda konuşan Türkiye 
İhracatçılar Meclisi (TİM) Başkanı Mustafa Gültepe, “Aile işletmelerinin
ülke ekonomisinde özel bir yeri var. Bu nedenle aile işletmeleri 
büyümeli. Aile işletmelerini ihracatın dinamosu olarak görüyoruz” dedi

Japonya Denizaşırı İşbirliği Konferansı İstanbul'da yapıldı. Japonya ile Türkiye arasındaki ticaret rakamlarının
düşük kaldığını değerlendiren Dış Ekonomik İlişkiler Kurulu Başkanı Nail Olpak, "Dostluğumuzdan memnunuz.
Japonya ve Türkiye arasında 6 milyar dolarlık ikili ticaret var. Bu rakam bize gerçekten yakışmıyor" dedi

HaneHalkı İşgücü Araştırması sonuçla-
rına göre; 15 ve daha yukarı yaştaki kişi-
lerde işsiz sayısı 2024 yılı Mart ayında bir

önceki aya göre 19 bin kişi azalarak 3 milyon 57 bin
kişi oldu. İşsizlik oranı ise 0,1 puan azalarak yüzde
8,6 seviyesinde gerçekleşti. İşsizlik oranı erkeklerde
yüzde 6,8 iken kadınlarda yüzde 12,0 olarak tahmin
edildi. İstihdam edilenlerin sayısı 2024 yılı Mart
ayında bir önceki aya göre 139 bin kişi artarak 32 mil-
yon 588 bin kişi, istihdam oranı ise 0,2 puan artarak
yüzde 49,5 oldu. Bu oran erkeklerde yüzde 66,9 iken
kadınlarda yüzde 32,5 olarak gerçekleşti.

Birkaç faktöre bağlı 

İşsizlik rakamlarını değerlendiren Demirtaş Organize
Sanayi Bölgesi Sanayicileri ve İş İnsanları Derneği
(DOSABSİAD) Nilüfer Çevikel, “TÜİK'in son verile-
rine göre; işsizlik oranının Mart ayında yüzde 8,6 se-
viyesinde gerçekleştiğini, istihdam oranının ise 0,2
puan artarak yüzde 49,5 olduğunu görüyoruz. İşsizlik
oranlarının düşmesi birkaç farklı faktöre bağlı olabilir.
Öncelikle, istihdamın artması işsizlik oranlarını genel-
likle düşürür çünkü daha fazla insan iş bulur. Özel-
likle mevsimlik işlerin yoğun olduğu dönemlerde
çalışanlar iş gücüne katıldıklarında, işsizlik oranlarına
kısa vadeli bir düşüş yaşanabilir. Ancak bu düşüş ge-
nellikle geçicidir ve iş sezonunun sona ermesiyle bir-
likte işsizlik oranları tekrar yükselir” diye konuştu.
OSMAN KÖSE

zirve yaptı
İstihdam

İstanbul Planlama Ajansı'nın (İPA)
yaptığı anket sonucunda İstanbullula-
rın yüzde 44'ünün kıt kanaat geçine-
bildiği ortaya çıktı. Katılımcıların yüzde
43'ü ise yeterli gıdaya ulaşamadığı için
porsiyonlarını küçülttüğünü belirtti
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CHP lideri Özel, İYİ Parti'yi ziyaret etti. Özel ve İYİ Parti Genel Başkanı Müsavat
Dervişoğlu görüşme sonrası açıklama yaptı. İki lidere Emniyet'te yaşanan kriz de
soruldu. Özel "Fillerin boğuşması altta adaletin ezilmesi, anaların ezilmesiyle
sonuçlanıyor. Huzur içinde yaşayacaksak insanların adalete güvenmesi lazım" dedi.

C HP Genel Başkanı Özgür Özel,
partisinin il belediye başkanlarıyla
CHP Genel Merkezi'ndeki toplan-

tının ardından İYİ Parti'yi ziyaret etti. Özel
ve İYİ Parti Genel Başkanı Müsavat Der-
vişoğlu, İYİ Parti Genel Merkezi'ndeki gö-
rüşme sonrası ortak açıklama yaptı. İki
lidere Ayhan Bora Kaplan soruşturma-
sında yaşananlar ve Muhsin Şentürk’ün
Cumhurbaşkanı Erdoğan tarafından Yar-
gıtay Cumhuriyet Başsavcılığı'na atanması
da soruldu. Özel, yaşananlarının normal-
leşme sürecine uygun olmadığını vurgu-
ladı. Özel'in, ortak açıklama sırasında
"Temel mottomuz muhalefete muhalefet
etmemek" ifadesi de dikkat çekti. 

Teste ihtiyaç yok

İki genel başkanın ortak açıklamasında ilk
olarak Dervişoğlu konuştu. Özel'e ziyareti
için teşekkür eden Dervişoğlu "Hemen
hemen Türkiye'nin bütün meselelerine de-
ğindik ve üzerinde karşılıklı görüşlerimizi
de sarf ettik. Siyasi partiler arasında yürü-

tülen samimi diyaloğun ülkemizin sorun-
larının çözümüne çok katkı sağlayacağı
inancını taşıyorum. Bu inancı da sayın
genel başkanın da taşıdığını biliyorum"
dedi. Dervişoğlu "Geride bıraktığımız gün-
lerde yapılan çalışmalarda da birbirimize
karşı bir samimiyet testine ihtiyaç duyma-
dığımızı sizlerin de bilmesini istiyorum.
CHP ile İYİ Parti'nin geçmişe dönük bir-
çok ortak çalışmalar gerçekleştirdiği ka-
muoyunun da malumudur. Ne zaman
Türkiye'nin önemli bir problemi kamuoyu-
nun gündemine gelse hayata baktığımız
pencere genellikle CHP ile ve onun muhte-
rem genel başkanıyla aynı pencere oluyor.
Duyarlılıklarımızı muhafaza edeceğiz,
farklılıklarımızı muhafaza edeceğiz ve ül-
kemize hizmet yolculuğumuzu da diğer si-
yasi partilerle olduğu gibi CHP ile de
sürdüreceğiz" ifadelerini kullandı.

Bir geçmişimiz var

CHP Genel Başkanı Özgür Özel ise
“Seçim bölgelerimiz komşudur. Meclis'te

Grup Başkanvekili olarak buluştuk.
Zaman içinde aramızda gelişen diyalog,
karşılıklı samimiyet, birinin söylediğini gö-
zünden anlayacak kadar iyi bir zemine ta-
şındı. Birbirimizle hiçbir çelişki
yaşamadığımız gibi pek çok sıkıntıyı, krizi
yaşanmadan aşılmasına katkı sağlamış bir
geçmişimiz var. Halkın yararına olan her
konuda birlikte olacağız. Özel ile Dervi-
şoğlu'na Yargıtay Başsavcılığı ataması ve
Ayhan Bora Kaplan soruşturmasında ya-
şananlar da soruldu. Dervişoğlu, konunun
detayları hakkında sağlıklı bilgi olmadığı
gerekçesiyle kapsamlı bir değerlendirme
yapmadı. "Eksik bilgiyle yanlış yorum yap-
mamaya özen göstermem lazım" dedi. 

İstediği gibi olmadı

“Meselenin kendisi neyse, bir gerilim mi
bir pazarlık mı karşılıklı bir restleşme mi?”
diye soran Özel ise “Bu fillerin boğuşması
altta adaletin ezilmesi, anaların ezilme-
siyle sonuçlanıyor. Bugün Ayşe Ateş'in yü-
reğindeki yangın, adalet beklentileri, üstü

kapalı beyanlarla iyice kriminal bir hikaye-
nin buzdağının küçük kısmını görüyormu-
şuzcasına her geçen gün güçlendiriyor.
Yargıtay seçimindeki sonuç Erdoğan'ın
beklediği gibi olmadı ama yaptığı atama
maalesef 31 Mart'tan sonra gelişen nor-
malleşme anlayışına uygun değil. Ana-
yasa ihlalinin sembol ismini Yargıtay
Cumhuriyet Başsavcısı atıyorsanız,
demek ki sizin mevcut Anayasa’yı ihlalde
ısrarcısınız demek. Nasıl normalleşecek bu
ülke? Gezi aileleri, 28 Şubat aileleri adalet
bekliyor. Sinan Ateş'i eşi, çocukları adalet
bekliyor. Siz onu sen onu çek ben bunu
buraya atayayım. O sözünü tutmazsa da
atayayım ki racona ters olmasın. Bir İtal-
yan mafya filmi mi izliyor Türkiye yoksa
adalet-siyaset-emniyet üçgeninde yaşanan
bir şeyleri mi izliyor belli değil. O yüzden
herkes aklını başına alsın. Huzur içinde
yaşayacaksak insanların adalete güven-
mesi lazım. Yüksek yargıya güvenin 
olmadığı yerde demokrasi olmaz” 
diye konuştu. 

ADALETE 
GUVEN SART

AK PARTi’Yi DE
ZiYARET ETTi
Yeni anayasa görüşmeleri kapsamında AK Parti TBMM Grubunu
ziyaret eden TBMM Başkanı Numan Kurtulmuş, "Yöntemin bile
nasıl olacağını karşılıklı müzakereler yaparak şeffaf bir şekilde
süreci yürütmeye gayret göstereceğiz" ifadelerini kullandı.

TBMM Başkanı Numan Kurtul-
muş, yeni anayasa görüşmele-
rine devam ediyor. Kurtulmuş,

AK Parti TBMM Grubunu ziyaret etti. Gö-
rüşmenin ardından Kurtulmuş ile AK Parti
Grup Başkanı Abdullah Güler açıklama
yaptı. AK Parti Grup Başkanı Abdullah
Güler yaptığı açıklamada, "Mutlaka yeni
dönemde sivil demokratik, çoğulcu ve katı-
lımcı bir anayasa mutlaka Meclis'imizin
milletimize hediye etmesini ifade etmek is-
terim. Değerli başkanımıza her konuda
destek vereceğimize en yüksek düzeyde
katkı sağlayacağımızı ifade ettim. Ülkemiz
Avrupa'nın, Doğu'nun Afrika'nın Asya'nın
her gün değişen küresel sistemde bugün
yeni bir anayasaya ihtiyacı var. Vesayet an-
layışının her maddeye sinmiş kurallarını ta-
şıyan 82 Anayasa'sından kurtulmamız
lazım." dedi.

Fırsata çeviririz

Güler, "İş kanunundan, medeni kanuna
diğer farklı alanlardaki kanun düzenlemele-
rimiz iptal ediliyor. Neden iptal edildiğine
baktığımızda, 82 yıllarını yaşatan anayasa-
dan kaynaklandığını görüyoruz. Günümü-
zün dinamiklerini, aynı zamanda iktisadi
koşullarını yaşatacak sivil, çoğulcu bir ana-
yasayı milletimize hediye etmemiz lazım.
Kendisinin geçmiş siyasi birikimini ve bu
birikimle beraber ülkemizin her kesimiyle
oluşturduğu yakın diyalogu fırsata çeviri-
riz" ifadelerini kullandı.

Gayret göstereceğiz

TBMM Başkanı Numan Kurtulmuş ise

"TBMM'de grubu bulunan 6 siyasi parti-
mizle gerçekleştirdiğimiz anayasa süreciyle
ilgili son adımını bugün burada AK Parti
grup başkanı ve arkadaşlarımızla son
buldu. Türkiye'nin 4 bir tarafında herkesin
sürece katkı sunmasını tercih edeceğiz. Bu
sürecin oldukça zor olduğunu ben de bili-
yorum. Yöntemin bile nasıl olacağını karşı-
lıklı müzakereler yaparak şeffaf bir şekilde
süreci yürütmeye gayret göstereceğiz. Önü-
müzdeki yasama dönemi başladığında,
ekim ayından itibaren bu meselenin içeri-
ğine ilişkin görüşmeler başlayabilir. Bu
anayasa meselesinin hiçbir siyasi tartışma-
nın konusu haline getirilmemeli. Burada
samimi olmak, niyet okumaktan vazgeç-
mek, her şeyi milletin içinde söylemek en
önemli konulardan biridir” dedi. 

Oldukça zor bir iş

“Anayasa yapmak gibi oldukça zor, milletin
içinde olacağı sürecin sağlıklı bir şekilde
yönetmek için diyalog zeminin sağlam bir
zeminde oluşması gerekir” diyen Kurtul-
muş, “Müzakere ikliminin oluşması son
derece önemlidir. TBMM anayasa yapma
ya da yeni anayasa çalışmalarını yapma
yetkisine sahiptir ve Türkiye'de anayasa
yapma bakımından TBMM dışında başka
bir yetki yoktur. Buna oldukça dikkat etmek
gerekir. Tabi bu sürecin zaman alacağını,
tartışma sürecinin yaşanacağını biliyoruz.
Bu tartışmaların bile Türkiye'nin siyasetine
önemli katkıları olacaktır. Partilerin anaya-
sası olmaz, milletin anayasası olur.
TBMM, millet adına bu kararı alır ve 
yoluna devam eder” dedi. 

CANLA BASLA 
CALISACAGIZ
Yeniden Refah Partisi Genel Başkanı Fatih Erbakan, yerel
seçimlerde kazandıkları 63 belediyede ahlaklı belediyeciliği
uygulamak için canla başla çalışacaklarını söyledi.

Yeniden Refah Partisi Genel
Başkanı Fatih Erbakan, 31
Mart yerel seçimlerinde kazan-

dıkları Şanlıurfa Büyükşehir Belediyesi
ile Karaköprü ilçe belediyesine tebrik zi-
yaretinde bulunmak üzere kente geldi.
Partililer tarafından havalimanında kar-
şılanan Erbakan, ilk olarak Bozova ilçe
teşkilatını ziyaret etti. Bu ziyaretin ardın-
dan kent merkezine geçen Erbakan, dü-
zenlediği basın toplantısında
kazandıkları 63 belediyede Milli Görüş
belediyeciliğini, ahlaklı belediyeciliği uy-
gulamak için çalışacaklarını belirterek,
"31 Mart seçimlerinde milletimiz terci-
hini milli görüşten yana kullandı. Tür-
kiye genelinde belediye meclis üyeliği
ortalaması Yeniden Refah partimizin
yüzde 7 seviyesine geldi. Bir önceki se-
çimde aldığımız yüzde 2,9 ile kıyaslarsak
yüzde 100’ün üzerinde bir artış, 3 mil-
yon oy ve 1 il ve 1 büyükşehir belediyesi
olmak üzere 63 belediyeyi Yeniden
Refah Partisi olarak kazandık" dedi.

Büyük bir başarı

520 binin üzerinde üyeyle Türkiye’nin
üçüncü büyük siyasi partisi haline gel-
diklerini kaydeden Erbakan, "Seçimlerde
de aynı durum tecelli etti ve oy oranı ba-
kımından da Yeniden Refah Partisi Tür-

kiye’nin üçüncü büyük partisi haline
geldi. Şimdi bizlere düşen milletimizin
bu teveccühüne, bu güvenine layık
olmak ve milletimizi hak ettiği hizmet-
lerde inşallah bu belediyelerimizle bu-
luşturmaktır. Bu sonucun elde
edilmesinde ebetteki fedakar teşkilat
mensuplarının büyük gayretleri rol oy-
nadı. Hazine yardımı olmadan, medya
gücü olmadan, iktidar gücü olmadan,
dış güçlerin desteği olmadan, bütün
yokluk ve imkansızlıklara rağmen teşki-
latlarımız büyük bir başarıyı ortaya koy-
dular" diye konuştu.

Büyük bir teveccüh

Seçmenlerin Milli Görüş hükümeti dö-
neminde yapılan hizmetleri yeniden ha-
tırlayarak kendilerine oy verdiğini
vurgulayan Erbakan, “Tabii ki teşkilatı-
mızın gayretinin yanında milletimizin de
Yeniden Refah Partimize büyük bir te-
veccühü oldu. Neden bu oldu? Çünkü
milletimiz Milli Görüş tarihinde hem
yerel yönetimlerde hem de merkezi hü-
kümette Milli Görüş’ün yapmış olduğu
hizmetleri hatırlıyor ve o hizmetlere
özlem duyuyor, o hizmetlere yeniden ka-
vuşabilmek için o ruhun temsilcisi olan
Yeniden Refah Partimize oy veriyor. As-
lında işin özeti budur. Belediyelerde 1989

ve 1994’te hatta Şanlıurfa’da 1984’te
başlayan Milli Görüş belediyeciliğinin ne
mana ifade ettiğini milletimiz biliyor ve
yeniden o Milli Görüş belediyeciliğine
kavuşabilmek için de Yeniden Refah Par-
timize destek veriyor. Merkezi hükümette
hele hele bu gün içinde bulunduğumuz
ekonomik kriz, yokluk, enflasyon, borç
ve faiz ekonomisinin ıstırabını çeken in-
sanlarımız 54’üncü hükümette, merhum
Necmettin Erbakan Hocamızın başba-
kan olduğu dönemdeki bolluk ve bereket
dönemini, adil düzen ekonomisini çok iyi
hatırladığından dolayı oylarını Yeniden
Refah Partisi'ne verdi ve bu büyük başa-
rısı işte bu nedenle gerçekleşti. Çiftçiye
en yüksek taban fiyatlarını sağlayan ve
bütün Türkiye’de büyük bir bolluk ve be-
reket dönemini başlatan, dar gelirli mil-
yonların alım gücünü, refah seviyesini
arttıran Milli Görüş iktidarını milletimiz
çok iyi hatırlıyor, o nedenle de o ruhun
temsilcisi olan Yeniden Refah Partimize
yöneliyor. İnşallah şimdi kollarımızı sıva-
yacağız ve kazanmış olduğumuz 63 bele-
diyede Milli Görüş belediyeciliğini,
ahlaklı belediyeciliği uygulamak için
canla başla çalışacağız. Şimdi bizler için
hizmet vaktidir, milletimizin bu deste-
ğine, bu güvenine, bu teveccühüne layık
olma vaktidir” dedi. DHA

Batı bizi kıskanıyor!
CHP Şanlıurfa Milletvekili Av. Mahmut Tanal,
Türkiye’deki mevsimlik tarım işçileri ile Batı ül-
kelerinde mevsimlik tarım işçiliği yapanların al-

dığı yevmiyeyi karşılaştırdı. “Batı bizi kıskanıyor!” üst
başlığıyla sosyal medya platformu X üzerinden paylaşım
yapan Tanal, Türkiye’de mevsimlik tarım işçilerinin sigor-
tasız olarak 12 saat çalışarak, günlük ancak 600 TL yev-
miye aldığını, Almanya, ABD, İngiltere ve Kadana gibi
ülkelerdeki mevsimlik tarım işçilerinin ise yüksek ücret kar-
şılığında makul sürede çalıştığını aktardı.

Karşılaştırma yaptı

“Türkiye’de mevsimlik tarım işçileri, 2024 yılı itibariyle si-
gortasız 12 saat çalışarak, günlük ancak 600 TL yevmiye
alıyor. Biriken yevmiyelerin ödemesi de zamanında yapıl-
mıyor” diyen Tanal, “Türkiye’min gariban mevsimlik tarım
işçileri, ücretlerini aylar, hatta bir yıl sonrasına alabiliyor.
Bazen işverenin, zarar ettiği gerekçesiyle, hiç ödeme yap-
madığı dönemler de oluyor. Peki batı ülkelerinde mevsimlik
tarım işçilerinin durumu nedir? Almanya’da 1 Ocak 2024
tarihi itibariyle bir mevsimlik tarım işçisinin saatlik ücreti,
en az 12,41 euro. Yani Alman mevsimlik tarım işçisinin sa-
atlik çalışma ücreti en az 434 TL. Bunu Türkiye’deki 12 sa-
atlik çalışma süresiyle hesapladığımızda, Hans isimli
Alman mevsimlik tarım işçisinin cebine günlük en az 5 bin
212 lira giriyor. Amerika Birle-
şik Devletleri’nde mevsimlik
tarım işçiliği yapan bir kişinin
saatlik yevmiyesi ise en az
16,60 dolar. Yani 534,52 TL.
Türkiye’ye göre hesaplama
yaptığımızda, George isimli
Amerikalı mevsimlik tarım iş-
çisinin cebine günlük en az 6
bin 414 TL para giriyor” 
ifadelerini kullandı. 

İngiltere'den örnek

İngiltere'den de örnek veren Tanal, “İngiltere’de mevsimlik
tarım işçisi olan bir kişinin 39 saatle sınırlandırılan haftalık
yevmiyesi ise en az 271,44 pound. Yani 11 bin 77 TL. Haf-
talık 39 saati aşan bir çalışma şekline ise mesai ücreti saat-
lik katlanıyor. Türkiye’deki 12 saatlik çalışmayla
karşılaştırdığımızda, Elizabeth isimli İngiliz mevsimlik
tarım işçisi, fazla mesaiyle birlikte günlük en az 3 bin 976
lira kazanıyor. Kanada da mevsimlik tarım işçisi, saatlik en
az 14 dolar kazanıyor. Yani 330,96 TL. Justin isimli Kana-
dalı vatandaş, Türkiye’deki mevsimlik tarım işçileri gibi 12
saat çalıştığında, fazla mesai hariç, günlük en az 3 bin 971
TL kazanıyor” dedi. TAYLAN DAŞDÖĞEN



Y editepe Üniversitesi konferans salo-
nunda Filistin, Gazze ve İsrail ko-
nulu bilimsel toplantı gerçekleştirildi.

Siyaset Bilimi ve Uluslararası İlişkiler Bö-
lümü Başkan Yardımcısı Doç. Dr. İlkim
Büke Okyar’ın konuşmacı olduğu progra-
mın moderatörlüğünü aynı fakülteden Dr.
Öğrt. Üyesi Murat Arslan yaptı. Toplantıya
Yeditepe Üniversitesi Kurucu ve Onursal
Başkanı Bedrettin Dalan, Rektör Prof. Dr.
Canan Aykut Bingöl, Hukuk Fakültesi öğ-
retim üyesi Prof. Dr. Mesut Hakkı Caşın,
Tarih Bölümü Başkan Yardımcısı Doç. Dr.
Furkan Kaya, Kamu Yönetimi Bölüm Baş-
kanı Doç. Dr. Deniz Tansi gibi birçok aka-
demisyen, yönetici ve öğrenci katıldı.

Aileler dağılmış

Konuşmasına, Gazze’de hayatta kalmaya
çalışan Mustafa’nın kendisine gönderdiği
mektubu okuyarak başlayan Doç. Dr. İlkim
Büke Okyar, “Mustafa, mektubunu sesini
duyurmam için öğrencilerime okumamı is-
temişti. Gazze’nin kuzeyinde ayakta kalmış
4-5 binadan birinde yaşıyor. Şehri çeşitli se-
beplerle terk edememiş, diğer Filistinlilerle

hayatta kalma mücadelesi veriyor. Mustafa
kendini şanslı görüyor, çünkü çekirdek ai-
lesi hala hayatta. Ama annesi ve babası ile
aynı binada yaşamıyor. Mahalleler ara-
sında İsrail ordusunun kontrolleri nede-
niyle de birbirlerini göremiyorlar. Nadiren
telefonla haberleşiyorlar” ifadelerini kul-
landı.

Hayallerimiz kül oldu

Doç. Dr. Okyar’ın okuduğu mektupta
Mustafa, “Merhaba dünya, size Gazze’nin
kalbinden yazıyorum. 8 aydan fazla süren
acının içinden deneyimlerimi paylaşmayı
umuyorum. Benim adım Mustafa, 23 ya-
şındayım. Bugün size kalbimde ağır bir acı
ve üzüntüyle yazıyorum. Savaşın Gazze’yi
yuttuğu yerde ailemin ve benim karşılaştı-
ğım acıları paylaşabilmek için yazıyorum.
Savaşın ve bombaların başlangıcından bu
yana sürekli bir korku ve endişe içindeydik.
Evimiz savaş uçaklarıyla acımasızca bom-
balandıktan sonra her şey daha da kötü-
leşti. Alelacele kaçmak ve kendimize
sığınacak bir yer bulmak zorunda kaldık.
Bombalamayı takip eden anlar panik ve

dehşet doluydu. Ne yapacağımızı ve nereye
gideceğimizi bilmiyorduk. Kendimizi, keli-
melerin yetersiz kaldığı savaşın, hayatı-
mızda bıraktığı yıkım ve kaybın boyutunu
anlatmakta zorlandığımız bir durumda
bulduk. Sadece evimizi değil, aynı za-
manda güvenlik ve istikrar hissimizi de
kaybettik. Hayallerimiz kül oldu. Ge-
ride, sahip olduğumuz her şeyi bıraktık.
Şimdi boş ve enkaz halindeki sokaklar tek
evimiz” ifadelerini kullanıyor. 

Ruhlarımız parçalanıyor

“Gazze’de hayatın her günü, umutsuzluk
ve hayal kırıklığı etrafında acıyla resmedilen
bir tuval gibi. Savaş ruhlarımızı parçalıyor
ve hayallerimizi yok ediyor” denilen mek-
tupta, “Ancak geriye kalan tek şey dayanık-
lılık. Yüksek fiyatlar, yetersiz kaynaklar,
ailemin yiyecek ve ilaç sıkıntısı içinde ezil-
mesine sebep oluyor. Bir öğün yemek bile
ufukta ulaşılmaz bir rüya gibi görülüyor.
Su ve elektrik olmaması yaşadığımız zor-
lukların seviyesini artırıyor. Uzun geceler
karanlık gölgelerle üzerimize çöküyor. Acı
dolu bir dünyada yaşıyor, hayatta kalmaya
çalışıyoruz. Gazze’de özgürlüğümüzü ve
bağımsızlığımızı kaybettik. Refah üzerinden
çıkış zaten pahalıyken şimdi daha da yük-
sek ücret uygulanması durumu daha da
zorlaştırdı. Kişi başı 5 bin dolara ulaşan
çıkış ücretini ödemek imkânsız. Bu koşul-
lar bizi geleceğimiz hakkında belirsizlik
içinde yaşamaya zorluyor. Ancak böl-
gemize barış ve istikrarın geri geleceği
ve böylece özgürlüğümüzü geri kazana-
bileceğimiz umuduyla yaşıyoruz. Bunlar
benim hayattaki son sözlerim olabilir. Öy-
leyse dualarınızda beni unutmayın, iyi anı-
larla hatırlayın. Herkes için barış ve
adaletin hüküm süreceği Gazze ve başka
yerlerde de insanların güven içinde onurla
yaşayacağı günü umut ediyorum” şeklin-
deki satırlar yürek dağlıyor. 

Hem hayır hem de evet

Sesi titreyerek konuşan Doç. Dr. Okyar, “8
ayı geçen savaştan sonra, beni neyin bekle-
diğini bilmiyorum. Dünyanın en mutsuz
yeri haline gelen yerde yaşam ve ölümün
bir anlık görüntüsü, vücudu yanıklarla
kaplı bebekler, uzuvları olması yerde
kanlı bandajları olan çocuklar, annelerin
kefenleri üzerinden bebeklerinin yüzlerini
öpmesi gibi, bu merhametsiz savaşın gö-
rüntülerine bakarken, kendimi ‘daha
kötü olamaz’ diye düşünürken buluyo-
rum. Sonra her şey çok daha kötü olu-
yor. İnsanlık çıtası yeni bir dip seviyeye
düşmeye devam ediyor. Gerçek şu, çatış-
manın bir tarafı kendini anlatma hakkın-
dan mahrum kaldığında, eksik bir
anlatımla kalıyoruz. Savaşın 7 Ekim’de
başladığı söyleniyor, hem hayır hem de
evet. 7 Ekim’deki saldırı, destanın yeni ve
yıkıcı bir bölümünü açtı ama bir grup
için. Ancak daha büyük hikâye, çoğunu-
zun hayatından daha uzun süredir
devam ediyor” ifadelerini kullandı.

Ateşkes yapılmalı

Doç. Dr. Okyar, “Gazze halkı hiç bu
kadar bağlantılı aynı zamanda da izole
olmamıştı. Gıda, su, ilaç, yakıt gibi insan
yaşamını sürdürmek için gerekli olan her
şeyden mahrum bırakılmış durumdalar.
Filistinliler uzun zamandır hikâyelerini
dünyaya anlatmayı, seslerinin duyulma-
sını hayal etti. Bugün seslerini yüksek ve
net bir şekilde duyuruyorlar ama ne pa-
hasına? Kitle desteği toplamak için kitle
ölümleri mi gerekiyor? Eğer adaletsizlik
devam ediyorsa milyonlarca insanın
haksızlığa uğradığını düşünmesi neye
yarar? Acil ateşkes yapılması ve yıkımın
durdurulması lazım, yerinden edinmeler
sona ermelidir” dedi. DHA
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T.C
DARÜLACEZE BAŞKANLIĞI’NDAN

İHALE İLANI
Darülaceze Başkanlığı’na 2024 yılı Arefe ve Kurban Bayramı süresince hayırsever vatandaşlar
tarafından bağışlanacak kurbanlardan elde edilecek yan ürünlerden, Koyun ve Sığır Derisi,
Koyun Bağırsağı, Koyun Sakatatı, Kuyruk Yağı ve Koyun Başı satışı;

No    İşin Adı Miktar    Birim      Muhammen   Toplam     Geçici 
Bedel Tutar Teminat

1       Koyun Derisi 3.000     Adet 14,35 43.050,00TL 1.291,50TL
Sığır Derisi 1.000 Kg 8,5825 8.582,50TL 257,47TL

2       Koyun Bağırsağı 3.000 Adet 53,9250 161.775,00TL 4.853,25TL
3       Koyun Sakatatı 3.000 Takım 163,3275 489.982,50TL 14.699,47TL
4       Kuyruk Yağı 1.000 Kg 96,02 96.020,00TL 2.880,60TL
5       Koyun Başı 3000 Adet 31,5667 94.700,00TL 2.841,00TL

Not: Belirtilen miktarlar tahminidir.*(%50 Fazla - Noksan olabilir.)

Yukarıda belirtilen Yan Ürünlerinin satışı 28.05.2024 tarihi salı günü saat 10:00‘da sırasına göre
Darülaceze Başkanlığı İhale Komisyonu tarafından, Sadıka SABANCI Çok Amaçlı Salonu’nda
2886 sayılı Devlet İhale Kanunu’nun 45’inci maddesine göre Açık Teklif Usulü ile şartnameleri çer-
çevesinde satış ihalesi yapılacaktır. Şartname ve ekleri bedelsiz olarak idarede görülebilir. 
İhaleye katılmak isteyen isteklilerden;

ŞIRKETLERIN ŞAHISLARIN
1-İmza Sirküleri 1-Nüfus Cüzdan Sureti
2-Ticaret Odası Belgesi 2-İkametgâh Senedi
3-Geçici Teminatı 3-Geçici Teminatı
4-İhaleye İştirak Teminatı (varsa) 4-İhaleye İştirak Teminatı (varsa)

İle birlikte yukarıda yazılı ihale gün ve saatlerinde Darülaceze Başkanlığı Çok Amaçlı Salonunda
hazır bulunmaları gerekmektedir.

İrtibat Adresi  : Darülaceze Cad. No:51 34384 Okmeydanı/ŞİŞLİ/İSTANBUL
İrtibat İçin Tel         : 0212 220 10 20/-133   Fax: 0212 221 03 03
E-mail                       : darulaceze@darülaceze.gov.tr
Web                          : www.darulaceze.gov.tr İLAN OLUNUR

Gazze’nin kuzeyinde çatışmanın
ortasında hayatta kalma mücadelesi

veren 23 yaşındaki Mustafa, sesini
duyurmak ve yaşadıklarını anlatmak

için Doç. Dr. İlkim Büke Okyar’a sosyal
medya üzerinden bir mektup yazdı.
Mustafa mektubun bir bölümünde

“Bugün size kalbimde ağır bir acı ve
üzüntüyle yazıyorum. Gazze’de

hayatın her günü, umutsuzluk ve 
hayal kırıklığı etrafında acıyla

resmedilen bir tuval gibi. Savaş
ruhlarımızı parçalıyor ve hayallerimizi

yok ediyor” ifadelerine yer verdi

Umudun olduğunu vurgulayan Doç. Dr.
İlkim Büke Okyar, “Bu savaş şu anda sona
ermelidir. Mesajımız bu olmalıdır. İnsani
yardımlara yapılan engellemeler sona er-
melidir. Her iki taraftaki rehineler evlerine
dönmelidir. Ama bu sadece başlangıçtır. Fi-
listinliler, çoğumuzun doğal kabul ettiği
şeyleri istiyor. Kendi kaderini tayin hakkı,

kendi hayatlarını güvenli ve onurlu
şekilde yönetme yetkisi, her

şeyden önemlisi özgürlük.
Bunlar İsrail ile barış
içinde yan yana yaşayan
egemen bir Filistin dev-
letinin kurulmasıyla

mümkündür” diye ko-
nuştu. Okyar, “Filistin daya-

nışması gelip geçici bir trend
haline gelmemelidir. Değişim mümkündür,
bunu yapabiliriz. Adaletsizlik tersine çevri-
lebilir. Köleliğin olmadığı, duvarların yıkıl-
dığı bir gerçeklik mümkün. Bunun
olabileceğini uzun zamandır yaptığım saha
çalışmalarında görüyorum. Birlikte var
olmak mümkün” dedi.

BİRLİKTE VAR 
OLMAK MÜMKÜN

Toplantıda konuşan Bedrettin Dalan ise “Sa-
vaşın da kuralları var ama hiçbir kural tanı-
mıyorlar. Ölenlerin büyük çoğunluğu
bebekler, masum insanlar. Size bebeklerden
ne zarar gelecek? Hedef gözetmeden toplu
katliam yapıyorlar. Bırakın Müslüman ve Türk
olmayı, dünyanın neresinde olursanız olun

insanın kalbi dayanmaz. Ne yazık ki
hala katliam devam ediyor.

Bunu üniversitemiz kabul
etmez, kabul etmek de
mümkün değildir. Şunu da
belirtmeliyim, her toplu-
mun içinde iyisi de kötüsü

de var. Dünyanın her ye-
rinde bu katliama karşı çıkan

pek çok Yahudi de var” dedi.
Dalan, “İnsanlık bizden ders almak zorunda.
Türk insanı vicdanlıdır. Tarih boyunca toplu
katliam yapmamıştır. Savaşta bile insanlığını
göstermiş, hiçbir düşmanını arkadan vurma-
mıştır. Bunlar gökten ölüm yağdırıyor. Ben
milletimle iftihar ediyorum. Allah milletimizin
birliğini beraberliğini bozmasın. Kurumumuz
içindeki birlik ve beraberlik de bozulmasın.
Burası sağlam bir Türk üniversitesidir” diye
konuştu. 

TOPLU KATLİAM 
YAPIYORLAR

GAZZE’DEN
MEKTUP VAR!

Bu yılki faaliyet sloganını
‘Kurban Kardeşliğe 

Çağrı’ olarak belirleyen
İHH İnsani Yardım Vakfı,

vekâletini aldığı kurbanları
ihtiyaç sahiplerine

ulaştırmak için Türkiye
dâhil 60 ülkede çalışma

yapacağını açıkladı

İHH İnsani Yardım Vakfı, 2024 yılı
Kurban organizasyonu kapsa-
mında vekâletini aldığı kurbanları
Türkiye dâhil olmak üzere 60 ül-

kede ihtiyaç sahiplerine ulaştıracak. Bu yıl,
yurt içi ve yurt dışında kurban bedelini 6 bin
700 TL olarak duyuran vakıf, kampanya slo-
ganını ‘Kurban Kardeşliğe Çağrı’ olarak be-
lirledi. İHH, kurbanlık fiyatlarının ülkeden
ülkeye değişiklik göstermesi ve bu sebeple
kurbanlık fiyatlarının yüksek olduğu ülkeler-
deki ihtiyaç sahiplerine yeterince kurban
payı ulaştırılamaması dolayısıyla tek fiyat
uygulamasına bu yıl da devam ediyor. Kur-
banları için İHH’ya vekâlet verenler, çalışma
yapılacak ülkeler arasından seçim
yapabilecek.

Gazze'ye ağırlık

İHH, bu yıl da bayramlıklarla çocukları
mutlu etmeyi hedefliyor. Vakıf bu kap-
samda, yurt içinde ve dışında 75 bin çocuğa
bayramlık ulaştırmak için çalışmalarını sür-
dürüyor. Bağışçılar, 900 TL karşılığında bir
çocuğa bayramlık elbise ihtiyacını karşıla-
yabiliyor. Vakıf tarafından Kurban çalışma-
ları kapsamında ayrıca, Hakkâri, Şırnak,

Iğdır ve Tunceli’de yetim ve
ihtiyaç sahibi çocuklara yö-
nelik ‘Kardeşlik Köprüsü’
sloganıyla şenlik program-
ları düzenlenecek. İHH, bu
sene Gazze’deki çalışmala-
rına daha da ağırlık vere-
cek. Vakıf, işgalci İsrail'in
Gazze'deki yoğun saldırıları
sebebiyle, farklı ülkelerde
keseceği kurbanları paylar
halinde konservelenmiş ve
dondurulmuş şekilde

Gazze’ye ulaştıracak. Vakıf; Gazze'deki mev-
cut şartlar, elektrik ve su sorunu yaşanması,
insanların yerlerinden edilmiş olması, canlı
kurban tedarikinin zorluğu, etlerin bozulma
riski ve güvenlik sorunları sebebiyle, kurban
çalışmalarının daha sağlıklı sürdürülebil-
mesi amacıyla bu şekilde bir planlama ya-
pıldığını duyurdu.

Türkiye dâhil 60 ülke

İHH’nın Afrika, Asya, Orta Doğu ve Doğu Av-
rupa’da kurban kesimi yapmayı planladığı
ülkeler şu şekilde: Arnavutluk, Bosna Her-
sek, Kosova, Kuzey Makedonya, Karadağ,
Sırbistan (Preşova, Sancak) Romanya, Ar-
jantin, Bolivya, Burkina Faso, Çad, Fildişi
Sahili, Gana, Gine, Mali, Moritanya, Nijer,
Sierra Leone, Togo, Benin, Burundi, Eti-
yopya, Malavi, Sudan, Somali, Tanzanya,
Kenya, Zimbabve, Uganda, Cibuti, Bangla-
deş, Myanmar, Pakistan, Tayland, Nepal, Sri
Lanka, Bangsamoro, Vietnam, Kamboçya,
Hindistan, Mısır, İran, Filistin, Ürdün, Lüb-
nan, Yemen, Irak, Tunus, Fas, Afganistan,
Azerbaycan, Gürcistan, Kazakistan, Kırgızis-
tan, Moğolistan, Özbekistan, Rusya, Tacikis-
tan, Türkiye, Suriye. DHA

Kardeşliğe
ÇAĞRI!

Ücretsiz aşı
İBB Sağlık Dairesi Başkanlığı ve Hıfzısıhha
Şube Müdürlüğü tarafından yürütülen HPV Aşı
Uygulaması Projesi hayata geçirildi. İBB'ye ait
üç merkezde uygulanan aşılar, ilk etapta 
sosyoekonomik yoksunluk çeken 9-26 yaş
arasındaki kişilere ücretsiz yapılacak

İBB Sağlık Dairesi Başkanlığı Sağlık ve
Hıfzısıhha Şube Müdürlüğü tarafın-
dan yürütülen HPV (İnsan Papilloma

Virüsü) Aşı Uygulamasından ilk etapta İstan-
bul'da ikamet eden ve sosyoekonomik yoksunluk
çeken 9-26 yaş arasındakiler yararlanabilecek.
Aşı için belirlenen kriterleri taşıyan ve başvuruları
onaylanan İstanbullular, İBB Sağlık Dairesi Baş-
kanlığı bünyesinde hizmet veren Şehzadebaşı
Tıp Merkezi, Darülaceze Tıp Merkezi ve Esen-
yurt Bütünleşik Halk Sağlığı Merkezleri'nde aşı-
larını ücretsiz yaptırabilecek. Etkili
koruyuculuğun sağlanabilmesi için aşılama 9-15
yaş aralığındaki bireyler için iki doz, 15 yaş üzeri
bireyler için üç doz olarak uygulanacak. Aşılama
yapıldığında yaş durumuna göre belli bir peri-
yotta diğer dozların yapılması zorunlu kılınacak.

Önemi ortada

HPV virüsü ve aşı hakkında bilgiler veren İBB
Sağlık Daire Başkanı Doktor Öğretim Üyesi
Önder Yüksel Eryiğit, "HPV virüsü yaklaşık 40
civarı virüsten oluşan bir virüs ailesidir. Bu virüs-
lerden bazıları kadınlarda rahim ağzı kanserine,
erkeklerde de genital bazlı kanserlere sebep olu-
yor. Ayrıca dudak, ağız içi ve yemek borusunda
da kanser oluşma riski oluşan bir virüsten bahse-
diyoruz. Burada en önemli konulardan birisi bu
virüsle ilgili aşıyla önlenebilir bir kanser olması.
Tek doz bir aşı değil. 9- 14 yaş aralığında 2 doz,
15- 26 yaş aralığında ise üç doz aşı yapmak ge-
rekir. Neredeyse yüzde 100’e yakın rahim ağzı
kanserini önleme konusunda başarı var. Dolayı-
sıyla önlenebilir bir kanser olması nedeniyle aşı-
lamanın önemi ortada. Dünyada gelişmiş bir
çok ülkede ulusal takviminde ücretsiz olarak ya-
pılan bir aşıdan bahsediyoruz. Bizim gönlümüz-
den geçen de ülkemizde ulusal aşı takviminin
içerisine alınıp HPV virüsünden kaynaklı kanser-
lerin önlenebilir bir şekilde aşıyla kontrol 
alınması" dedi.
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DosyaDa araştırılması gereken bir durumun
kalmadığını belirten mahkeme başkanı kararı
açıklarken, salonda bulunan avukatlar masa-

lara vurarak karara tepki gösterdi. Avukatlar, karar okunur-
ken salonu terk etti. Kobani davasında Ahmet Türk 10 yıl,
Ali Ürküt 16 yıl 4 ay, Alp Altınörs 18 yıl hapis cezasına
çarptırıldı. Altan Tan ve Ayhan Bilgen hakkında beraat ka-
rarı verildi. Bülent Parmaksız, Cihan Erdal ve Dilek Yağlı
devletin birliğini ve bütünlüğünü bozma suçundan 16’şar
yıl, “suç işlemeye tahrik” suçundan 4 yıl 6’şar ay hapis ce-
zalarına çarptırıldı. Can Memiş, devletin birliğini ve bütün-
lüğünü bozmak suçundan beraat etti, adli kontrol
uygulaması kaldırıldı. Ayşe Yağcı, devletin birliğini ve bü-
tünlüğünü bozma suçundan 9 yıl hapis cezasına çarptı-
rıldı, tutuklulukta geçen süre nedeniyle tahliyesine karar
verildi. Aynı suçtan yargılanan Bircan Yorulmaz beraat etti.
Ayla Akat Aka, 9 yıl 9 ay hapis cezasına çarptırıldı. Aka'nın,
tutukluluk süresi dikkate alınarak tahliyesine karar verildi.

Yüksekdağ'a 30 yıl 3 ay 

Figen Yüksekdağ'ın, devletin birliği ve bütünlüğünü bozma
suçuna yardımdan 19 yıl hapsine, suç işlemeye tahrik su-
çundan 4 yıl 6 ay hapsine ve terör örgütü propagandası
yapmak suçundan da 1 yıl 6 ay hapis cezası verildi. Yük-
sekdağ'ın 2911 sayılı toplantı ve gösteri yürüyüşleri kanu-
nuna muhalefet suçundan 2 yıl hapsine, ayrıca iki ayrı
konuşması nedeniyle de örgüt propagandası suçundan 1
yıl 6'şar ay olmak üzere toplam 3 yıl hapis cezası almasına
hükmedildi. Seçim yasaklarına aykırı hareket etmek suçun-
dan da 3 ay hapis cezası verilen Yüksekdağ'ın toplam ce-
zası 30 yıl 3 ay oldu. Emine Ayna hakkında devletin birliği
ve bütünlüğünü bozma suçundan beraat, örgüt üyeliğin-
den 10 yıl hapis cezası kararı verildi. Daha önce sağlık so-
runları nedeniyle tahliye edilen sanık Aysel Tuğluk beraat
etti. Gültan Kışanak 12 yıl hapis cezasına çarptırıldı. Kışa-
nak, tutuklulukta geçen süresi dikkate alınarak tahliye
edildi ve yurt dışına çıkış yasağı konuldu. Sabahat Tuncel
12 yıl hapis cezasına çarptırıldı, tutuklulukta geçen süresi
dikkate alınarak tahliyesine karar verildi ve yurt dışına çıkış
yasağı getirildi.

Demirtaş'a 42 yıl 6 ay 

Günay Kubilay farklı suçlardan toplam 20 yıl 4 ay hapis
cezası aldı. İbrahim Binici, devletin birliğini ve bozma su-
çundan beraat etti. Sanık İsmail Şengül, devletin birliğini
ve bütünlüğünü bozma suçundan 16 yıl, suç işlemeye tah-
rik suçundan ayrıca 4 yıl 6 ay hapis cezasına  çarptırıldı.
Mesut Bağcık 9 yıl hapis cezası aldı, yurt dışına çıkış ya-
sağı konuldu. Meryem Adıbelli 9 yıl hapis cezasına çarptı-
rıldı ve yurt dışına çıkış yasağı konularak, tahliyesine karar
verildi. Selahattin Demirtaş'a devletin birliği ve bütünlü-
ğünü bozmaya yardım suçundan 20 yıl, suç işlemeye tah-
rik suçundan da 4 yıl 6 ay hapis cezası verilmesine
hükmedildi. Eski HDP Eş Genel Başkanı Demirtaş'a, Di-
yarbakır'daki Nevruz konuşması nedeniyle 2 yıl 6 ay, 29
şubat 2016'daki konuşmasında halkı kanunlara uyma-
maya teşvik suçundan 1 yıl 6 ay hapis cezası verildi. Mah-
keme Başkanı, Demirtaş ile ilgili kararı okurken,
yorulduğunu söyleyerek duruşmaya 5 dakika ara verdi.
Aranın ardından karar okunmaya devam edildi. 
Demirtaş'ın cezası 42 yıl 6 aya çıktı. 

Cezalar belli oldu

ZAYİ İlAnI
Ehliyetimi kaybettim. Hükümsüzdür. 

Behİye Ayşe ÖNAl

ZAYİ İlAnI
BEKO 300 TR AT0000174971 seri No'u yazarkasamın
ruhsatı kaybolmuştur. Hükümsüzdür. Nasrullah İZAT

OLUME 
DAVETIYE!
2023 yılının ekim ayında 3 çocuğun boğularak can verdiği Sancaktepe'de iddiaya göre yine bir site inşaatının temeli için açılan
alan toprak sahipleri ve firmanın davalık olması nedeniyle atıl kaldı. Zamanla yağmur sularının birikmesiyle adeta havuzu
andıran ve tehlikeye davetiye çıkaran alanda çocukların yüzdüğü anlar cep telefonu kamerasına yansıdı. İçi su dolu temel inşaatı
havadan görüntülenirken, mahalle sakinleri ölüme davetiye çıkaran inşaat temelindeki suyun bir an önce tahliye edilmesini istedi

S ancaktepe'de 4 Ekim 2023'te in-
şaat alanındaki su birikintisine
düşen 3 çocuk hayatını kaybet-

mişti. Bu kez Sancaktepe Akpınar Ma-
hallesi'nde yarım bırakılan inşaatın
temelinde su birikintisi oluştu. Su biri-
kintisinin bulunduğu inşaat temeli,
çocuk parkının yanında bulunuyor. Su
dolu birikintinin oluştuğu inşat alanında
çocukların yüzmesi ve çevresinde oyun
oynaması tehlikeye davetiye çıkarıyor. İn-
şaat alanı çevresinde hiçbir uyarı levhası
olmaması da dikkat çekiyor.

İçerisi bataklık su dolu

Çocukların oluşan su birikintisinde yüz-
düğü ve çevrede oyun oynadığı anlar bir
vatandaşın cep telefonu kamerasıyla
kaydedildi. Görüntülerde çocukların su
birikintisinde yüzdüğü anlar görülürken,
görüntüyü çeken çevre sakini bu du-
ruma, "Burası şantiye alanı. İçerisi ba-
taklık su dolu. Çocuklar da burada
yüzmeye çalışıyor" diyerek tepki gösteri-
yor. Su dolu alan havadan da görüntü-
lendi. Görüntülerde etrafı sac levhayla
kapalı olsa da, çocuklar zaman zaman

suyla dolu inşaat temelinin buunduğu
alana giriyor ve çevresinde oyun oynu-
yor. Çamurlu suyla dolu inşaat temeli
tehlikeye davetiye çıkarıyor.

Allah kimseye yaşatmasın

Mahalle sakinlerinden Dilek Mengücek,
"Ben 6 senedir burada yaşıyorum, 6 se-
nedir burada herhangi bir işlem yapıldı-
ğını görmedim. Bir kazı çalışması
yapılmış sahanın içerisinde. İçerisi boş
bir şekilde duruyor. Yağmurlardan dolayı
içerisine su birikiyor, biz de korkuyoruz.
Tam parkın yanında olması da ayrıca te-
laşlandırıyor. Çocuklarımızı yalnız ba-
şına dışarıya bırakamıyoruz Çocuklar
oraya kaçar diye rahat hareket edemiyo-
ruz kaygılıyız korkuluyuz. Yağmur dı-
şında, orası çok derin bir yer; çocuklar
girse biz haberdar bile olamayız. Parkın
yanında top kaçma olasılığı çok fazla.
Oyun oynuyorlar haberdar olamazsak
başlarına çok farklı şeyler de gelebilir.
Yakın zamanda Sancaktepe'de olmuştu
yüreklerimizi dağladı. Bir anne üç evla-
dını kaybetmişti, Allah kimseye yaşatma-
sın. Bizler de onun tedirginliğini

yaşıyoruz. İnşallah öyle birşey yaşama-
yız. Yetkililerin gerekli önlemleri alaca-
ğını düşünüyorum" şeklinde konuştu.

Bir çocuğu kurtardım!

Mahalle sakini Çetin Karadaği ise "Bu-
rada çocukların topu kaçıyor almak için
iniyorlar. Bazı çocuklar yüzmek için giri-
yor, yüzüyor. Küçük bir çocuk girse bo-
ğulur su derin biraz. Geçen zaten ben bir
çocuğu kurtardım burada. Girmiş to-
punu almaya, bir daha geri çıkamamış;
topu da alamamış, bağırıyordu. Ben git-
tim halatla çıkardım çocuğu. Üstü başı
çamur içindeydi. Eve gönderdim. Burası
5-6 senedir böyle. Küçük bir çocuk gir-
diği zaman Allah korusun. Kimsenin ha-
beri olmaz, etrafı kapalı. Her tarafını
kapatsanız bile çocuklar bir şekilde üs-
tünden atlayarak da geçebiliyor. Ya bu-
rayı hafriyatla geri doldursunlar ya da
buraya suyun birikmemesi için bir su ka-
nalı yapsınlar. Bu su çok tehlikeli. Defa-
larca şikayetçi olduk söyledik. Geldiler
bu tenekeleri çaktılar gittiler. Bana kalırsa
zaten derenin kenarı. Bir kazı çalışması
yapsınlar. O su birikintisini dereye akıt-

sınlar” dedi.

Dereye sıfır panel!

Karadağ, "Buraya 3 bloklu bir site yap-
mayı düşünüyorlardı. Sonra burada bir
apartman sahibiyle anlaşmazlık yaşamış-
lar, yapamadılar. Sonra biri birine dev-
retti; biri birine devretti. Öyle bir çıkmaza
girmiş, şu anda yapamıyorlar. Çocuklar
şu sacların oradan tutunarak geçiyorlar.
Öbür sacın oradan tutunarak geçiyorlar.
Derenin hemen kenarındayız zaten. De-
reye sıfır panel, oradan giriyorlar işte.
Buna bir önlem, bir çare bulunması şart
bir an önce. Birileri zarar gördüğü zaman
mı, birilerinin canı yandığı zaman mı
gelip bir çözüm arayacaklar?Ben çocuk-
larımı sürekli yanımdan ayırmıyorum.
Annesine diyorum dışarıda olsa bile gö-
zünün önünde olsun. Geçen benim
oğlum da 'Baba oraya top düşmüş, bana
alır mısın' dedi. 'Oğlum öyle şeylere girme
gel ben sana para vereyim git al. Topun
düşerse bile gidip alma dedim' " şeklinde
konuştu. Diğer yandan inşaat alanı ya-
nında satış ofisi bulunan şirket yetkilile-
rine telefondan ulaşılamadı.

BELEDİYE UYARMIŞ!
sancaktepe Belediyesi'nden alınan bilgiye
göre, sözkonusu alana 2015-2016 yılla-
rında ruhsat verildi.Ancak, inşaat yapıl-
ması planlanan alan toprak sahipleri ve
firmanın mahkemelik olması nedeniyle
atıl kaldı. Yapı Kontrol Müdürlüğü'nün in-
şaat firmasına temel için açılan alanda bi-
riken suyun tahliye edilmesi ve alanın
toprakla doldurulması için uyarı yaptığı
öğrenildi. temel için kazılan alanda biri-
ken suyun, yakın zamanda belediye tara-
fından tahliye edileceği bilgisi edinildi.

BİR TÜRLÜ 

DERS 
ALMADILAR!

BiK AnAlitiK
tescillendi

basın İlan Kurumu’nun
görev alanında bulunan
resmi ilan yayımıyla alakalı

internet haber sitelerinin ziyaretçi tra-
fiklerini ölçümleyen BİK Analitik’in,
TS ISO/IEC 25051 Standardı Belge-
lendirmesi için Türk Standartları Ens-
titüsü’ne (TSE) yapılan başvuru
sonuçlandı. BİK Analitik, yazılım pa-
ketlerinin kalite gereksinimlerini, bu
paketlerin test dokümanlarının ne tür
özelliklere sahip olması gerektiğini ve
yazılım paketlerinin uyumluluk değer-
lendirmeleri için gerekli talimatları
açıklayan uluslararası bir standart
olan TS ISO/IEC 25051 belgesini ala-
rak kalitesini tescillemiş oldu.

Test süreci bitti

TS ISO/IEC 25051 standardı belgesi
için 23 Kasım 2023 tarihinde TSE’ye
başvuru yapıldı. Başvurunun ardından
Kurum üst yönetimi ve ilgili müdür-
lükler uyum süreci ve denetleme ile il-
gili hazırlık sürecini tamamladı.
Belgelendirmenin ilk aşaması olan test
sürecinde istenilen belgeler ve test se-
naryoları hazırlandı. BİK Analitik uy-
gulamasının fonksiyonel test
senaryoları 20 Şubat 2024 tarihinde

TSE’ye gönderildi ve olumlu sonuç
alındı.

Olumlu sonuçlandı

İkinci aşama olarak 26 Nisan 2024 ta-
rihinde Kurumumuz Genel Müdürlü-
ğü’nde TSE uzmanları tarafından
yapılan belgelendirme denetimi de
olumlu sonuçlanınca evraklar TSE ko-
mitesine sunuldu. TSE’nin 13 Mayıs
2024 tarihindeki komite toplantısında
TS ISO/IEC 25051 standardı belge-
sini almaya hak kazanan BİK Analitik,
15 Mayıs 2024 tarihinde TSE’nin web
sitesinde bulunan TSE Belgeli Firma-
lar Sorgulama alanında yerini aldı.
BİK Analitik yazılımı daha önce Türk
Patent ve Marka Kurumu tarafından
tescillenmişti.

Hataya nahal yok

Basın İlan Kurumu Genel Müdürü
Cavit Erkılınç, BİK Analitik’in TS
ISO/IEC 25051 standardı belgesi al-
masına ilişkin yaptığı değerlendir-
mede, “Yola çıktığımız ilk günden
itibaren kararlı, sabırlı ve bilinçli adım-
larla ilerlemeyi şiar ediniyoruz. BİK
Analitik, internet haber sitelerinin
resmi ilan yayımlaması kadar önemli

bir meseledir. Resmi ilan ve reklamla-
rın adil dağıtımının ve mesleki nitelik-
lerin ölçümlenebilmesinin anahtarı bu
yazılımdır. BİK Analitik’i değerli kılan
tamamen yerli ve millî olması, Kuru-
mumuza has; görevimize yönelik öl-
çümleme yapmasıdır. Mesleki
anlamda işini iyi yapanla yapmayanı
ayırırken BİK Analitik en büyük gü-
vencemiz olacak. Sahada görevini la-
yıkıyla yapan internet haber
sitelerimizin, bir an önce harekete geç-
memizi sabırsızlıkla beklediklerini bili-
yorum. Geçeceğiz, ancak acele edip
hataya da mahal vermeyeceğiz. İlk
olarak BİK Analitik markasını güvence
altına aldık. Ardından BİK Analitik’in
donanım, çalışma ve ölçümleme pren-
siplerine dair kalite belgesini aldık.
Şimdi son aşamaya gelmiş bulunuyo-
ruz. En kısa sürede alanında yetkin
uluslararası denetim firmasından dün-
yanın her yerinde geçerli bir rapor
almak istiyoruz. Kurum olarak kendi-
mize de BİK Analitik’e de çok güveni-
yoruz. Bu belgeleri ve raporları
almaktaki amacımız asla birilerini ikna
etmek değil bizimle yol yürüyen pay-
daşlarımızın rızasını kazanmaktır” ifa-
delerini kullandı. HABER MERKEZİ

İnternet haber sitelerinin ziyaretçi 
trafiklerini ölçümleyen BİK Analitik,

TSE’nin test süreçlerini başarıyla geçerek
TS ISO/IEC 25051 Standardı 

Belgelendirmesini almaya hak kazandı

Eski HDP eş başkanları Selahattin Demirtaş ve Figen
Yüksekdağ'ın da yargılandığı 108 sanıklı 6-8 Ekim
davasında karar çıktı. Mardin Büyükşehir Belediye
Başkanı Ahmet Türk, silahlı terör örgütü üyeliğinden
10 yıl hapis cezası aldı. Demirtaş'a 42 yıl 6 ay,
Yüksekdağ'a ise 30 yıl 3 ay hapis cezası verildi

Borcunuzu ÖDEYİN!
İstanbul Büyükşehir Belediyesi mayıs ayı mec-
lis toplantısında gündem dışı söz alan BBP Başkan-
vekili Dursun Çağlayan, 3 bin 41 halk otobüsünü
temsilen bir grup otobüs esnafının önceki gün İBB

binası önünde yaptığı eylemi gündeme getirdi. Eylem yapan
temsilcilerle görüştüğünü, esnafın İBB’den hak edişlerini alama-
dıklarını, yaşadıkları mağduriyeti ve belediyeden alacağı olan 4
buçuk milyar hak edişin biran önce ödenmesini isteyerek, ko-
nuyla ilgili açıklamalarda bulunan Çağlayan, “Seçimlerden önce
belediye hesaplarında tutulan yüzde 10’luk hakediş oranları za-
manla yüzde 25, seçimden sonra ise yüzde 40 olmuştur.
Geçen seneden kalan ve verilmesi gereken fark ödemeleri dün
eylemler yapılırken ödendi. Yılbaşında kapanması gereken ha-
kediş farkı Temmuz-Aralık 2023 farkı diye hesaplara yattı.
Ancak Şubat-Mart-Nisan 2024 ödemelerinin hâlâ yapılmamış
olması esnafımızı iyice sıkıntıya sokmuştur” dedi. 

Özcan cevap verdi 

Konuyla ilgili söz alan CHP Grup Sözcüsü Gencay Özcan ise
söz konusu esnafın sadece maddi kaynaklardan dolayı değil,
hayatı pahalılığı nedeniyle eylem yaptığını belirterek, ayrıca ha-
kedişlerin de eylem öncesi sabah saatlerinde yatırıldığını belirtti.
Gencay’a cevap veren Dursun Çağlayan, İBB ile yapılan şartna-
medeki maddelere mutabık kalınmadığını söyleyerek, özel halk
otobüsü ile ilgili yapılan sözleşme maddelerinin usulüne uygun
şekilde yapılmasını istedi. SELVİ SARITAÇ
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B irinci Dünya Savaşı sonrası Filistin’de
yaşanan savaş, işgal ve sürgünlerin
yol açtığı çaresizlik, yas ve utanç duy-

gusu bölge halkları üzerinde büyük bir trav-
maya yol açtı. Son yüzyılda modern Orta
Doğu siyasetinde ulus ötesi ideolojilerin ortaya
çıkışı ve cazibesi, devlet sistemlerinin yeniden
yapılanması, bölgesel aktörler arasındaki re-
kabet ve bu aktörlerin küresel güçlerle ilişki-
leri, Filistin merkezli bu travmalarla yakından
alakalıdır.

7 Ekim ile başlayan bu süreç ve Filistin
merkezli travmaların Orta Doğu siyasetine et-
kisi Vamık Volkan'ın siyaset psikolojisi litera-
türüne kattığı "seçilmiş travma" yaklaşımı
üzerinden incelenebilir. 7 Ekim'de başlayan ve
geldiğimiz noktada soykırım boyutuna evrilen
Gazze'deki durumun Filistin merkezli “seçil-
miş travma” olduğu varsayımının temel id-
diası tıpkı 1948 ve 1967 yıllarında olduğu
gibi 7 Ekim sonrası yaşananların da bölge si-
yasetinde derin izler bırakacağıdır.

Seçilmiş travma ve İsrail meselesi

Toplumların ve büyük grupların kimlikleri-
nin oluşumunda, tarihsel süreçte öteki toplu-
luklarla yaşadıkları olayların ve tarihsel
düşmanlıkların önemli bir yeri vardır. Tarihsel
süreçte yaşanan bazı olaylar toplumsal hafı-
zaya "seçilmiş travma" olarak kaydedilir ve ne-

silden nesile aktarılarak yeniden üretilir. Vol-
kan’ın tanımlamasına göre, "seçilmiş travma"
bir büyük grubun bir çatışma sürecinde başka
bir grupça maruz bırakıldığı büyük kayıp,
utanç, aşağılanma ve çaresizlik gibi duygulara
yol açan olayların sonraki nesillere aktarılarak
paylaşılması ve yeniden üretilmesi tahayyülü-
dür. Bu şekilde, gerek bireysel düzlemde ge-
rekse de toplumsal düzlemde seçilmiş
travmalar bu acıyı yaşayan büyük gurupların
kimliğinin bir parçası ve hatta kimliğin en ha-
yati belirleyeni olmaya başlar.

Modern Orta Doğu tarihi bu güne kadar Fi-
listin merkezli iki travmatik gelişmeye tanık
oldu. Bu travmatik gelişmelerden ilki 1948 yı-
lında İsrail’in kurulmasıyla Nakba'da ortaya
çıktı. Sömürge döneminin sonunda sömürgeci
güçler tarafından Filistin topraklarında İsra-
il'in kurulması, Filistinlilerin yerlerinden edil-
mesi ve Arap ordularının İsrail karşısında
yenilgiye uğratılması Orta Doğu halkları nez-
dinde baş edilmesi zor bir travmaya yol açtı.
Filistin merkezli bu travma aynı zamanda
bölge siyasetinde derin izler bıraktı. Orta Do-
ğu’daki kitlelerin sosyalizmi bir kurtuluş ideo-
lojisi olarak benimsemesi, Sosyalist Arap
milliyetçiliği ideolojisinin bölgesel düzeyde
geniş bir kabul görmesi ve bunu takip eden dö-
nemde ortaya çıkan "Arap Soğuk Savaşı"
1948 yılında yaşanan bu travmanın en önemli
bölgesel sonuçları olarak sayılabilir.

Filistin merkezli travmaların ikincisi Batı
Şeria, Kudüs, Sina Yarımadası ve Golan Tepe-
leri’nin İsrail tarafından işgal edilmesine ve
yüzbinlerce Filistinlinin topraklarından sürül-

mesine yol açan 1967 savaşından sonra or-
taya çıktı. Arap ordularının İsrail karşısında
yenilgisi ve İsrail işgalinin Kudüs’ü içerecek
şekilde genişlemesi, bölge halklarında büyük
kayıp yaşattı ve çaresizlik gibi duygulara yol
açtı.

Yaşanan bu travma sonrası geniş kitleler
sosyalist Arap milliyetçiliği ideolojisinden
umudunu kesti ve bu dönemde bir kurtuluş
ideolojisi olarak İslamcılık ön plana çıkmaya
başladı. Aynı zamanda 1967 yenilgisi, Filis-
tin’in kurtuluşu için Arap devletlerine bel bağ-
layan kitlelerde bir hayal kırıklığına yol açtı.
Bu dönemde Orta Doğu halklarının Filistin’in
kurtuluşunun silahlı direnişle mümkün olaca-
ğına olan inancı El-Fetih, Hamas ve Hizbullah
gibi devlet dışı silahlı aktörlerin yükselişine yol
açtı.

7 Ekim'de başlayan Gazze savaşı, bölge si-
yasi tarihinde Filistin merkezli üçüncü seçilmiş
travma olarak değerlendirilebilir. İsrail'in baş-
lattığı yıkıcı saldırılarla Gazze şehrinin tama-
men yerle bir edilmesi, İsrail ordusunun
pervasızca işlediği savaş suçları ve soykırım,
kitleleri maruz bıraktığı açlık, kıtlık ve tüm bu
yıkıcı olayların sosyal medya aracılığıyla tüm
dünyaya yayılması, bölge halklarında yeniden
büyük kayıp, utanç, aşağılanma ve çaresizlik
gibi duyguları ortaya çıkardı. 1948 ve 1967
sonrası yaşanan travmalarda olduğu gibi 7
Ekim sonrasında yaşanan bu travma da bölge
siyasetinde derin etkiler bırakacaktır.

Gazze'de yaşanan 
soykırımın olası sonuçları

Gazze'de yaşanan soykırım sürecinde küre-
sel ve bölgesel aktörlerin aylarca süren savaş
suçları karşısında takındığı tavır Filistin halkı
ve Filistin davasına gönül veren toplumlar
nezdinde hafızalardan silinmeyecek bir yasa
sebep oldu. Hastanelerin, okulların, camilerin,

bombalanması, masum sivillerin acımasız
yöntemlerle katledilmesi, insanların açlığa, su-
suzluğa ve kıtlığa mahkum edilmesi insanlık
adına başa çıkılması zor travmalara yol açı-
yor. Yaşanan bunca acı, çaresizlik ve utanç
sonrası bölgenin 7 Ekim öncesine dönmesini
beklemek hiç de mantıklı olmayacaktır. İsrail
vahşetine maruz kalan Filistin’de ortaya çıkan
büyük kayıp, utanç, aşağılanma ve çaresizlik
duyguları dalga dalga yayılarak tüm Orta
Doğu hatta İslam dünyasın etkileyecektir.

İlk olarak, İsrail’in işlediği bu soykırım ve
savaş suçlarının en büyük destekçisi olarak ön
plana çıkan Batı ülkelerine olan öfke zamanla
Orta Doğu'da Batının ürettiği demokrasi, öz-
gürlük, hukukun üstünlüğü, insan hakları gibi
normatif değerlere olan güveni ciddi bir bi-
çimde sarsacaktır. Kameralar karşısında işle-
nen vahşete Batılı ülke yöneticilerinin
sergilediği vurdumduymazlık hatta bu ülkele-
rin İsrail’i destekleyen politikaları, bölge halk-
larının hafızasında Batıya olan güvensizliği
kalıcı hale getirecektir.

Bu süreçte nispeten daha dengeli bir siyaset

izleyen Asyalı güçlerin ise bölgedeki yumuşak
gücünün artacağı öngörülebilir. Uzun zaman-
dır bölgede kalıcı bir nüfuz inşa etmek isteyen
Çin gibi büyük bir aktör İsrail meselesinde ta-
kındığı dengeli tavrın karşılığını, bölge gene-
linde Asyalı değerlere teveccühün artmaya
başlamasıyla alacaktır.

İkinci olarak, İsrail vahşeti karşısında böl-
gesel aktörlerin sessizliği Orta Doğu halkları-
nın acı, çaresizlik ve utanç duygularını
derinleştirdi. İslam İşbirliği Teşkilatı (İİT),
Arap Birliği ve Körfez İşbirliği Konseyi (KİK)
gibi uluslararası örgütlerin ve bölge ülkeleri-
nin bu vahşet karşısında yeterince etkin bir rol
oynamaması toplumsal düzlemde yeni arayış-
ları tetikleyebilir. Bu süreçte, Arap ulusu ve
İslam ümmeti gibi kapsayıcı kimliklerin zayıf-
layarak değer kaybedeceği ve mikro milliyetçi-
liklere yönelimin artacağı bir süreç
başlayacaktır.

(*Dr. Necmettin Acar Mardin Artuklu Üni-
versitesi İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi
Siyaset Bilimi ve Uluslararası İlişkiler Bö-
lümü Başkanı. Kaynak: AA)

Filistin merkezli 
seçilmiş travmalar

Y unanistan'da yaşayan Filistinliler,
ülkede faaliyet gösteren sivil toplum
kuruluşları ve öğrencilerin çağrı-

sıyla başkent Atina'da toplandı. Gruptaki-
ler, önce ABD'nin, ardından da İsrail'in
Atina Büyükelçiliğine yürüdü. Yürüyüş sı-
rasında İsrail'in Filistin'e yönelik saldırıla-
rına tepki gösteren eylemciler, ABD karşıtı
sloganlar da attı. AA muhabirine konuşan
Filistinli Leyla Celed, Nekbe'nin yaşandığı
1948'de iki yaşında olduğunu ve ailesinin
kendisini Lübnan'a yürüyerek kucakla-
rında götürdüğünü belirterek, o günden
beri Filistinliler olarak yaşadıkları sürgü-
nün bitmediğini vurguladı.

Her yerde mülteciyiz

Celed, "Biz sadece iki haftalık bir durum
olduğunu düşünerek kaçtık ve geri döne-
ceğiz sandık. Geri dönemedik. Ben Filis-
tinli bir mülteci olarak Lübnan’da
büyüdüm. Dünyanın her yerinde yaşa-
dım” diye konuştu. İsrail, Lübnan'ı işgal
ettiğinde yine göçmek zorunda kaldıklarını
ve bu şekilde Yunanistan'a geldiklerini be-
lirten Celed, “Çocuklarım burada doğdu
ama bir yuvaları yok. Yunanistan bizim
yuvamız diyorlar ama nereye ait oldukla-
rını bilmiyorlar. Gerçekten devletsiziz”
dedi. Celed, Filistinli aile üyelerinin birçok
farklı ülkeye göç etmek durumunda kaldı-
ğına dikkati çekerek, "Birlikte olan hiçbir
Filistinli aile bulamazsınız. Her yerde mül-
teciyiz ve her birimiz birçok kez mülteci
olduk” diye konuştu. 

Felaketi özetliyor

Yunanistan'daki Filistin Toplumu Başkanı
Muhammed Seyid ise "Nekbe bizim için
en önemli ve en çok bilinen günlerden biri.
Bir nesilden diğer nesile geçiyor" diye ko-
nuştu. Filistin'de doğan her çocuğun
"anne", "baba" gibi "Nekbe" kelimesini öğ-
rendiğini belirten Seyid, "Nekbe, bizim ta-
rihimizi, başımıza gelen felaketi özetliyor"
dedi. Seyid, "İsrail 7-8 aydır Filistin'de soy-
kırım operasyonu yapıyor. Hiçbir hastane,
okul, üniversite, yol, yemek, su kalmadı.
Hiçbir şey yok" ifadesini kullandı.

Müslümanlar kurtardı

Yunanistan'daki Müslümanlar Cemiyeti
Başkanı Naim el Gadur ise Nekbe'den 76
yıl sonra İsrail'in ve Batı'nın tutumunda
hiçbir değişiklik olmadığını dile getirerek,
"Batı, İsrail'in kaybetmesi halinde tüm İs-
raillilerin tekrar Batı'ya gitmesinden korku-
yor. Tarihi biliyorsunuz, Yahudilerin
kovulması, öldürülmesi, yakılması, tüm
bunları Avrupalılar yaptı, Müslümanlar
değil. Müslümanlar kurtardı Yahudileri
Avrupa'dan” diye konuştu. "Nehirden de-
nize özgür Filistin" sloganları atılan yürü-
yüşün son bulduğu İsrail'in Atina
Büyükelçiliği önünde barikat kuran polis
ile eylemciler arasında arbede yaşandı.
Polis kendilerine ve çevredeki dükkanların
vitrinlerine taş atan eylemcilere biber gazı
ile müdahale etti. Olaylar sonrası 3 kişi
gözaltına alındı.  AA

damgaweb@gmail.com

DR. NECMETTİN ACAR*

Yunanistan'ın başkenti
Atina'da Filistinlilerin
zorunlu göçe tabi
tutulduğu “Nekbe”nin
(Büyük Felaket) 
76. yılı dolayısıyla 
ABD'nin ve İsrail'in 
Atina büyükelçiliklerine
yürüyüş düzenlendi

YÜRÜYÜS
DÜZENLENDI

15 bin 103 
çocuk öldü

İsrail ordusunun 7 Ekim 2023'ten bu yana
Gazze Şeridi'ne düzenlediği saldırılarda 15
bin 103 çocuğun hayatını kaybettiği bildirildi

Filistin Kızılayı, X 
hesabından yaptığı 
yazılı açıklamada, 

israil ordusunun 7 ayı aşkın 
süredir hava, deniz ve karadan
saldırılarını sürdürdüğü Gazze 
Şeridi'nde yaşamını yitiren 
çocukların sayısına dikkati çekti.
Açıklamada, "israil'in Gazze Şeri-
di'ne düzenlediği saldırılarda 15
bin 103 çocuk şehit düştü." ifade-
leri kullanıldı. Gazze'deki Filistin
sağlık Bakanlığı dün yaptığı açık-
lamada, israil'in 7 Ekim'den bu
yana Gazze Şeridi'ne düzenlediği
saldırılarda yaşamını yitirenlerin
sayısının 35 bin 233'e, yaralı 
sayısının 79 bin 141'e yükseldiğini
duyurmuştu. Enkaz altında halen
binlerce ölü olduğu bildirilirken,
halkın sığındığı hastane ve eğitim
kurumları hedef alınarak sivil 

altyapı da tahrip ediliyor.

Katliam sürüyor

Gazze'deki Filistin sağlık Bakanlığından
yapılan açıklamada ise israil'in Gazze
Şeridi'ne 223 gündür sürdürdüğü saldı-
rılara ilişkin bilgi verildi. israil ordusu-
nun son 24 saatte Gazze'nin çeşitli
bölgelerine düzenlediği saldırılarda 4
katliam gerçekleştirdiği, bu saldırılarda
39 Filistinlinin daha hayatını kaybettiği,
64 Filistinlinin de yaralandığı belirtildi.
israil'in 7 Ekim'den bu yana Gazze Şeri-
di'ne düzenlediği saldırılarda yaşamını
yitirenlerin sayısının 35 bin 272'ye, ya-
ralı sayısının 79 bin 205'e yükseldiği
kaydedildi. Açıklamada ayrıca hâlâ
enkaz altında ve yol kenarlarında ölüle-
rin bulunduğu ancak israil güçlerinin
engellemesi nedeniyle sağlık ekipleri
ile sivil savunma görevlilerinin cenaze-
lere ulaşamadığı yinelendi. AA

Zorbalık hortladı!
Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi (AİHM),
Belçika'nın Flaman bölgesindeki ortaokullarda
uygulanan başörtüsü yasağı kararı aleyhine
yapılan itirazı reddederek kararın, "düşünce, vicdan
ve din özgürlüğünü" ihlal etmediğini bildirdi

AİHM'den yapılan açıklamaya göre, 2001-
2004 yıllarında doğan ve Maasmechelen'de
yaşayan 3 Müslüman Belçika vatandaşının,

Flaman bölgesindeki ortaokullarda uygulanan başör-
tüsü yasağına karşı yaptığı itiraz için nihai karar verildi.
Mahkeme, oy çokluğuyla "başvurunun kabul edilemez
olduğuna" hükmetti. Kararın gerekçesinde, "Mahkeme
mevcut davada, itiraz edilen yasağın yalnızca İslami ör-
tüyle ilgili olmadığını, görünür tüm inanç sembollerine
ayrım gözetmeksizin uygulandığını kaydetmiştir" ifadesi
yer aldı. Mahkeme, başörtüsü yasağının, "başkalarının
hak ve özgürlüklerinin ve kamu düzeninin korunması
gibi izlenen amaçlarla orantılı olduğu ve dolayısıyla 'de-
mokratik bir toplumda gerekli' olduğunu" savunarak
"düşünce, vicdan ve din özgürlüğünü" ihlal etmediğini
kaydetti.

Ne olmuştu?

Belçika'daki Flaman Toplumu Eğitim Konseyi (GO),
2009'da, ülkenin Flaman kesiminde ve kendi bünyesin-
deki tüm resmi okullarda başörtüsünü yasaklama kararı
aldığını açıklamıştı. Başörtüsü yasağına karşı 11 öğrenci
velisinin 2017'de açtığı dava öğrencilerin lehine sonuç-
lanmış, Belçika'da Tongeren Birinci Asliye Mahkemesi,
Maasmechelen bölgesindeki okul kuralları gereği başör-
tüsü yasağının dini özgürlüklere aykırı olduğunu hük-
metmişti. Belçika'da temyiz mahkemesi, 2019'da,
Maasmechelen bölgesindeki Flaman okullarında başör-
tüsü yasağını kaldıran Tongeren Birinci Asliye Mahke-

mesinin kararını
bozmuştu. Belçikalı 3 öğ-
renci, 2020'de, yasaklama
kararının "özel hayata
saygı", "düşünce, vicdan ve
din özgürlüğü", "ifade öz-
gürlüğü", "eğitim hakkı" ve
"ayrımcılık yasağını" ihlal
ettiği gerekçesiyle AİHM'e
başvurmuştu.  AA
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TürKiye’de tiyatro-sinema dallarında
en uzun soluklu ve sadece ‘oyuncu’
ödülleri veren tek organizasyon olan

“Sadri Alışık Tiyatro ve Sinema Oyuncu Ödül-
leri’ 4 Haziran Salı akşamı sahiplerini bulacak.
Aynı akşam Türk sinemasının iki emekçisi İhsan
Gedik ve Mehmet Uğur’a, ilk kez verilecek olan
Türker İnanoğlu Vefa Ödülü taktim edilecek.

Çok mutlu oldum

“Sadri Alışık Tiyatro ve Sinema Oyuncu Ödül-
leri"nin dağıtılmasına sayılı günler kala, ödüle
aday isimlerin heyecanı da arttı. Ödüllerin dağıtı-
lacağı gece bu heyecanı farklı yaşayacak olan iki
oyuncu İhsan Gedik ve Meh-
met Uğur da Sadri Alışık Kül-
tür Merkezi'ne teşekkürlerini
dile getirdi. Geçtiğimiz hafta-
larda kaybettiğimiz Türk si-
nema tarihinin değerli ismi Bay
Sinema Türker İnanoğlu adına
ilk kez verilecek olan Türker
İnanoğlu Vefa Ödülü'yle ilgili
olarak Gedik; "Türker bey

bizim liderimizdi, babamız gibiydi. Onun adına
bu ödülü aldığımız için çok mutlu oldum. Gu-
rurluyum. Sadri Alışık güzel adamdı. Sadri beyi
ve Türker beyi saygıyla anıyorum" dedi. İnanoğ-
lu'nun hayatta olduğu sürece sahip çıktığı bir
diğer emekçi oyuncu Uğur da, "Malkoçoğlu, Kar
Muratlar ve diğer filmler derken biz Türker beyle
neredeyse her gün yan yanaydık. Biz de emeği
çok. Biz hep kol kanat gerdi. Ona her gün dua
ediyorum" diyerek duygularını dile getirdi.

Onur ödülü Şen'e

Çeyrek asrı geride bırakan Sadri Alışık Oyuncu
Ödülleri, bu yıl 04 Haziran Salı saat 20.30’da İs-

tanbul Mustafa Kemal Merkezi (MKM),
Attila İlhan Sahnesi’nde sahiplerini bula-
cak. Gecede ayrıca Sinema Onur Ödülü
Şener Şen’e taktim edilirken, Tiyatro
Onur Ödülü Göksel Kortay’a verilecek.
Çolpan İlhan Sanata Değer Katan Ka-
dınlar Ödülü Serpil Tamur’un olacak. Ti-
yatro ve Sinema oyuncuları dallarındaki
ödüllerin sahipleri ise o gece açıklanacak
ve ödüllerine sahip olacak.
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INANOGLU BABAMIZDI!
Türk sinemasının emekçisi İhsan Gedik, “Türker bey bizim liderimizdi,
babamız gibiydi. Onun adına bu ödülü aldığımız için çok mutlu oldum” dedi

“Kendinden Kaçan Kadın” ve “Beş Kadın Tek Ce-
hennem” adlı kitapların yazarı Kıvılcım Kalay, Tür-
kiye'de kadınlar için yazdıkları ve anlattıklarıyla hep

gündemde kaldı. Sevilen TV sunucusu ve yazar bu kez senar-
yosu sayesinde Beyrut’tan davet aldı. Afrika kıtasının batı bö-
lümünde yer alan Benin’de doğan, İspanya’da yıllarca
yaşadıktan sonra Beyrut’a gelen ünlü artist ve yönetmen Rin-
dala Kodeih’in davetini kabul edip yazdığı senaryo için Bey-
rut'ta buluşan ikilinin önemli projeler için anlaştığı öğrenildi.
Kalay’ın senaryosunu yazacağı, Türk-Lübnan ortak yapımı
olarak düşünülen sinema filminin ön anlaşmasını yapan ikili,
çalışmalara başladı. Projenin bir bölümünün Beyrut'ta, bir bö-
lümününse İstanbul’da çekileceğini dile getiren Rindala Ko-
deih ve Kıvılcım Kalay, “Filmimizin başrolü bu iki şehir
olacak” dedi. Filmin İngilizce olarak çekileceğini sözlerine ek-
leyen Kalay, amaçlarının bu projeyi dünya film endüstrisinin
en güçlü yeri Hollywood’da bir dağıtımcı ile anlaşarak yaymak
olduğunu da sözlerine ekledi. 

UMUT'A İHANET!
Taş Kağıt Makas: Hayatın Oyunu’ temposu yüksek bir bölüm ile ekrana geldi. Diziye bu
hafta; Alev’in kendi babasını kurtarmak için Umut’a ihanet ettiği anlar damga vurdu

A lev’in babası motoruyla bankaya
giderken yasaklı madde ile yaka-
lanması sonucu cezaevine girdi.

Durumu öğrenen Umut, Alev’in babasının
avukatlığını üstlense de Alev’in ihanetinden
kaçamadı. Alev kendi babasını kurtarmak
için, Rıza’nın hapishaneden çıkış bileti olan
Azad’ı Fecir’e teslim ederek Umut’u bir kez
daha yarı yolda bıraktı.

Gerçeklerle yüzleşti

Abisi Fecir’in Büşra Korkmaz’ın katili oldu-
ğunu öğrenen Rüya’nın dünyası başına yı-
kıldı. Bu savaşta kimin yanında yer alacağı
merak konusu olurken Rüya duruşma günü
soluğu Umut’un yanında aldı. Azad’ın yurt-
dışına gitmesi için gerekli olan pasaportu
Umut’a teslim eden Rüya, babası ile de yüz-
leşmekten geri kalmadı.
Susmayacağını ve bu
acıyla baş etmenin

yolunun adaletten geçtiğini dile getiren Rü-
ya’nın hangi safta yer alacağı dizinin ilerle-
yen bölümlerinde ortaya çıkacak.

Ölüme terk etti

Taş Kağıt Makas: Hayatın Oyunu aksiyon
dolu sahneleriyle olduğu kadar duygusal
sahneleri ile de izleyiciden tam not aldı.
Kadri Palaz’ın Azad’ı verme karşılığında
Emirkıran İnşaat’ı istemesi Emirkıranlar
cephesinde deprem etkisi yarattı. Bünyamin
Emirkıran’ın, oğlu Fecir yerine servetini ter-
cih etmesi Fecir için bardağı taşıran son
damla oldu. Babasından bir kez daha darbe
alan Fecir, bu kez duruma kayıtsız kalmadı
ve babası Bünyamin’e ilaçlarını vermeyerek
onu ölüme terk etti.

Yakar’a büyük şok

Her şeyi geride bırakarak geçmişin pe-
şine düşen Harun Yakar’a en önemli

destek Umut’tan geldi. Umut ve Harun Ya-
kar’ı yıllar önce aynı kazada bir araya getiren
gerçeğin ne olduğunu öğrenmeye çalışan
Harun, Umut sayesinde onlara çarpan ara-
cın plakasına ulaştı. Gerçeğe adım adım
yaklaşan Harun, atılan bir kurşun ile bir kez
daha yerle bir oldu. Kaza ile ilgili tüm ger-
çekleri ona anlatacak olan Sönmez Karakoç,
bir tetikçi tarafından sırtından vurularak öl-
dürüldü. MF Yapım imzalı Taş Kağıt
Makas: Hayatın Oyunu dizisinin oyuncu
kadrosunda Ekin Koç, Serra Arıtürk, Ozan
Güven, Hande Ataizi, Burak Yörük, Hüse-
yin Avni Danyal, Yüsra Geyik, Bülent Sey-
ran, Aytaç Uşun, Selim Galip ve Anıl
Taşezen gibi usta isimler yer alıyor. Yönet-
men koltuğunda Yusuf Pirhasan ve Volkan
Keskin’in oturduğu, senaryosunu Uğraş
Güneş’in kaleme aldığı Taş Kağıt Makas:
Hayatın Oyunu, çarşamba akşamları Kanal
D’de ekrana gelmeye devam edecek. DHA

3 Tenors’un efsanevi ismi Jose
Carreras, The Farewell Tour kapsa-
mında son kez Türkiye’ye geliyor. İs-

panyol sanatçı, hayatının ve kariyerinin en
önemli anlarıyla bezeli dev ekranların yer aldığı
bir çoklu medya gösterisi ile 20 Eylül Cuma
günü Ülker Spor ve Etkinlik Salo-
nu'nda sevenleriyle bir araya gele-
cek. Jose Carreras’ın konser
biletleri 20 Mayıs Pazartesi günü
satışa çıkacak. 6 yaşındayken
ABD'li ünlü tenor Mario Lanza'ya
hayranlığıyla müziğe ilgi duyan ve
amatör bir bariton olan dedesi Sal-
vador Coll'un desteğiyle piyano ve
ses eğitimi alarak müzik hayatına
'merhaba' diyen 77 yaşındaki İs-
panyol tenor, 8 yaşında konserva-
tuvar eğitimine başladı. Carreras

ilk

sahnesini de 11 yaşında Gran Teatre Del Li-
ceu'da aldı. 1970'te Nabucco ve Lucrezia Bor-
gia ile yaptığı çalışmalarla ses getiren ve 1971
yılında Parma'nın en prestijli yarışmalarından
Voci Verdiane'yi kazandı. İlk kez İtalya'da sahne
alarak müzik kariyerinde hızla ilerleyen Carre-

ras, bu performansın ar-
dından New York, San
Francisco ve Londra başta
olmak üzere pek çok şe-
hirde ünlü sopranolarla
sahne alarak kısa sürede
tanınırlık kazandı. Kariye-
rinin en muhteşem perfor-
mansına Placido
Domingo ve Luciano Pa-
varotti ile sahneye taşıdık-
ları "3 Tenors" konserleriyle
yükselen Carreras, bu kon-
serlerde yaklaşık 2 milyon
seyirciye ulaştı. DHA

IKI GUZEL BIR
ARAYA GELDI

iSTANBUL’A GELiYOR
Tüm zamanların en büyük tenorlarından Jose Carreras, jübilesi olan "The Farewell Tour"un
dünya prömiyeri kapsamında 20 Eylül Cuma akşamı İstanbul'da konser verecek

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

09:20  Geri Sayım
09:55  Hava Durumu
10:00  Haber Merkezi
10:45  Paranın Nabzı
10:50  Uzman Bakışı
10:55  Hava Durumu
11:00  Haber Merkezi
11:35  Piyasalar
11:40  Laf Aramızda
11:45  Spor
11:55  Hava Durumu
12:00  Haber Merkezi
12:35  Piyasa Ekranı
12:50  Paranın Nabzı

01:00  Mehmed: 
Fetihler Sultanı
03:45  Gönül Dağı
06:05  Uğurlugiller
06:50  Balkan Ninnisi
10:30  Alişan ile 
Hayata Gülümse
13:15  Seksenler
14:20  Gönül Dağı
17:45  Lingo
19:00  Ana Haber
19:55  İddiaların Aksine
20:00  Kara Ağaç Destanı

01:00  Gece Haberleri
02:15  Gece Görüşü
06:00  A'dan Z'ye
07:00  A'dan Z'ye
08:00  A'dan Z'ye
09:00  Gündem
10:00  Gündem
11:00  Gündem
12:00  Gün Ortası
13:00  Gün Ortası
14:00  Bugün
15:00  Bugün
16:00  Günlük
17:00  Günlük

00:30  Sucu Kamil
02:00  Sucu Kamil
03:30  Baba Ocağı
05:30  Güzel Köylü
07:00  Benim Tatlı
Yalanım
09:45  Sabahın Sultanı 
Seda Sayan
13:30  Zahide Yetiş 
ile Yeniden...
16:15  Güzel Köylü
18:15  Star Haber
19:00  Yalı Çapkını
20:00  Yalı Çapkını

11:30  İş Dünyası
11:58  Dijital Para
12:00  Gün Ortası
12:45  Spor Bülteni
13:00  Gün Ortası
13:30  Gündem Ekonomi
14:00  Gün Ortası
14:15  Sosyal Güvenlik
14:30  Haber Bülteni
15:00  Günün İçinden
15:35  Dijital Para
15:40  Haber Bülteni
16:00  Günün İçinden
16:30  Spor Bülteni

00:15  Taş Kağıt 
Makas
02:30  Siyah 
Beyaz Aşk
04:30  Bodrum Masalı
07:00  Afili Aşk
09:00  Neler Oluyor 
Hayatta
11:00  Öyle Bir Geçer 
Zaman Ki
13:15  Gelinim Mutfakta
16:00  Arka Sokaklar
19:00  Kanal D 
Ana Haber
20:00  Arka Sokaklar

00:20  Nihat 
Hatipoğlu ile Dosta...
01:20  Kuruluş Osman
03:50  Maraşlı
07:00  Kahvaltı Haberleri
08:30  Nihat Hatipoğlu...
10:00  Müge Anlı ile 
Tatlı Sert
13:00  Gün Ortası
14:00  Mutfak Bahane
16:00  Esra Erol'da
19:00  ATV Ana Haber
20:00  Maymunlar
Cehennemi:...

00:15  Emre Dorman 
İle...
02:00  Zuhal Topal'la 
Yemekteyiz
04:15  Demet ve Jess'le Gel...
06:00  Dizi
07:15  8'de Sağlık
08:30  Aramızda Kalmasın
11:00  Survivor All Star 2024
11:45  Demet ve Jess'le Gel...
14:00  Survivor Ekstra
16:00  Zuhal Topal'la 
Yemekteyiz
20:00  Survivor All Star 2024

01:15  Türkiye'nin 
Nabzı
05:00  Haber Bülteni
06:00  Gün Başlıyor
09:00  Para Gündem
11:45  Spor Bülteni
12:00  Gün Ortası
13:45  Spor Bülteni
14:00  Haber Hattı
15:45  Spor Bülteni
16:00  HT 360
18:00  Ana Haber
20:00  Haber Bülteni
20:45  Enine Boyuna

01:30  Kübra Par 
ile Görüş Farkı
02:30  Eşit Ağırlık
05:00  Haber Bülteni
05:30  Gün'den Kalan
06:00  Gün Uyanıyor
09:00  Günün Rotası
12:00  Haberde Gün Ortası
15:00  Güne Bakış
18:00  Kübra Par ile Görüş Farkı
19:00  Osman Kenan 
Çapoğlu ile...
20:30  Özgür İfade

02:15  Sandık 
Kokusu
04:15  Arım 
Balım Peteğim
05:30  Aziz
08:00  Bu Sabah
10:00  Gelsin Hayat 
Bildiği Gibi
12:30  Aslı Hünel ile Gelin Evi
15:00  Didem Arslan
Yılmaz'la...
18:45  Show Ana Haber
20:00  Kızılcık Şerbeti

02:45  Ruhun 
Duymaz
05:00  Kefaret
06:00  Bay Yanlış
07:45  İlk Bakış
08:00  İlker Karagöz İle...
10:30  Çağla ile Yeni Bir Gün
12:00  Yasak Elma
13:45  En Hamarat Benim
16:30  Gaddar
19:00  Selçuk Tepeli 
ile NOW Ana...
20:00  Gaddar
23:30  Orta Sayfa
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GAzeTeciMesut Işık'ın objektifinden çıkan ka-
reler Gebze Center AVM'de ziyaretçilerin beğe-
nisine sunuldu. Serginin açılışına Kocaeli
Büyükşehir Belediyesi Başkan Vekili Hasan
Soba, Gebze Belediye Başkanı Zinnur Büyük-
göz, Darıca Belediyesi Başkan Vekili Kenan
Demirbaş, Gebze Jandarma Komutanı Üsteğ-
men Muharrem Poyrazoğlu, Gebze Gazeteci-
ler Cemiyet Başkanı Levent Altun, Gebze Birlik
Futbol Kulübü Başkanı Şener Yılmaz, İş insanı
Erdal Ayaydın ve çok sayıda davetli katıldı. Ka-
tar'da düzenlenen 2022 Dünya Kupası'nın
maçlarından oluşan karelerin yer aldığı sergi,
katılımcıların beğenisini topladı. Arjantin Milli
Takımı'nın messi kaptanlığında yaşadığı şam-
piyonluğun kareleri ziyaretçiler tarafından en
çok ilgiyi gördü.

Hayalim gerçekleşti

Mesut Işık'ı meslektaşları da yalnız bırakmadı.
Dünya Yıldızları Fotoğraf Sergisi'ni ziyaret
eden foto muhabirleri, Katar'daki dünya kupa-
sına Türkiye'den giden ender gazetecilerden
biri olan Mesut Işık'ı yaptığı çalışmalar ve
Dünya Kupası'nda yer almasından dolayı teb-
rik ettiler. Herkesin bir hayali olduğunu ve
bugün kendisinin hayalinin gerçekleştiğini dile

getiren Mesut Işık, "Düşünün foto muhabirli-
ğine başlıyorsunuz amatör maçlardan Süper
Lig maçlarından Dünya Kupası'na uzanan
bir yol. 2022 Dünya Kupası ilk kez Katar'da
düzenlendi. Normalde Dünya Kupası, ligler
bitince başlardı Kasım ayında başladı, 15
Aralık'ta bitti. Dünya Kupası'nda yer almak-
tan çok mutlu oldum. Sergime katılan herkese
teşekkür ediyorum" dedi.

Çok özel ifadeler var

Gebze Gazeteciler Cemiyet Başkanı Levent
Altun, gazeteciliğin toplumsal hayatın bir par-
çası olduğuna vurgu yaparak, "Özellikle de
iletişim açısından. Bazen bir fotoğraf sayfa-
larca yazıdan çok daha fazla anlam ifade
eder. Meslektaşım, her zaman gurur duydu-
ğum Mesut kardeşim artık mesleğinin ustalık
döneminde ve çok güzel çalışmalara imza atı-
yor. Defalarda fotoğraf sergilerini gezdik. Bu-
günkü sergi ise çok daha fazla anlam ifade
ediyor. 2022 Dünya Kupası oynanacağı
zaman hepimiz televizyonların başlarında
maçları izlerken Mesut Işık, Türkiye'den giden
tek foto muhabiri olarak Katar'da binlerce ki-
lometre uzaklıkta bu görmüş olduğunuz fo-
toğrafları çekerek bir nevi sadece Gebze'miz

için değil ülkemiz açısından da çok büyük bir
onur kaynağı olmuştur. Her fotoğrafın anlat-
tığı çok önemli çok özel ifadeler var. Baktığı-
nız zaman Gebze'miz adına da onur verici bir
olay. Kendisini kutluyorum. Bundan sonraki
meslek hayatında daha başarılı işlere imza
atacağını biliyorum" diye konuştu.

Gurur duyuyorum

Darıca Belediyesi Başkan Vekili Kenan Demir-
baş, "Mesut ağabey Gebze'mizin ve Türki-
ye'mizin çok değerli ağabeyidir. Bizi
onurlandırdı, kendisinin başarılarının daim ol-
masını diliyorum. Çok değerli belediye başka-
nımız Muzaffer Bıyık'ın selamlarını getirdim.
Başkanımızın annesi vefat ettiği için aramızda
bulunamadı. Mesut Beye meslek hayatında
başarılar diliyorum. Çalışmaları amatör kar-
deşlerimize de örnek olacağını biliyorum" şek-
linde konuştu. Kocaeli Büyükşehir Belediyesi
Başkan Vekili Hasan Soba, "Kocaeli Büyükşe-
hir Belediye Başkanımız Doç. Dr. Tahir Büyü-
kakın'ın selamlarını iletiyorum. Şehir dışında
olduğu için katılım sağlayamadı. Fenerbahçe
ve Gebzespor maçlarına gidiyordum en güzel
anlar hep Mesut ağabeyden oluştu. O kadar
kalabalık statlarda yakalamıştır bizi. Bugün

her ne kadar Dünya Kupası ile alakalı güzel
bir emek sergilense de benimle alakalı çok
güzel anıları da vardır. Hem işini güzel yapan
hem de şehrimizi, Gebze'mizin kültürel, sosyal
anlamda gelişmesine de katkı sunuyor. Geb-
zeli olarak gurur duyuyorum. Bundan sonraki
meslek hayatında başarılarının daim olmasını
diliyorum" dedi. DHA

Sevgi Uzun
Dallas Wings'te

WNBA ekiplerinden Dallas Wings,
sezon öncesi kampına katılan Sevgi
Uzun ile yoluna devam etme kararı
aldı. 26 yaşındaki oyun kurucu,
2024 yazında Dallas Wings forması
giyecek. Aynı zamanda Uzun, Nev-
riye Yılmaz’ın ardından WNBA'de
boy gösteren ikinci Türk oyuncu
olacak. WNBA’de 2024 sezonu 15
Mayıs Çarşamba günü başlayacak.

Gurur duyuyoruz

Türkiye Basketbol Federasyonu
Başkanı Hidayet Türkoğlu konuyla
ilgili olarak, “2003'ten sonra ilk kez
bir Milli oyuncumuzun WNBA'de
yer alması bizi çok gururlandırıyor.
Sezonu Kadınlar EuroLeague de
dahil olmak üzere dört kupayla ta-
mamlayan Fenerbahçe Alagöz
Holding ve A Milli Takım oyuncu-
muz Sevgi’nin başarılı performansı
WNBA radarına girmesine vesile
oldu. Bu durum bizleri de çok
mutlu etti. Türk kadını ve Türk
sporcularını Amerika’da temsil ede-
ceği için milli oyuncumuzla gurur
duyuyoruz. Sevgi ile devam eden
WNBA’de yer alma süreci umarım
tüm kadın basketbolcularımıza
ilham olur” diye konuştu.

Teşekkür etti

Türkiye’yi ve Türk basketbolunu
temsil ettiği için gururlu olduğunu
ifade eden Sevgi Uzun ise “Önce-
likle başından beri olan sonsuz des-
teğiniz, inancınız ve sevginiz için
çok teşekkür ediyorum. Bu beni
gerçekten çok mutlu ediyor. Burada
olup Türkiye'yi ve Türk Basketbo-
lunu temsil etmekten dolayı çok gu-
rurluyum. Umarım çok güzel bir
sezon geçirip sizleri gururlandır-
maya devam ederim” şeklinde ko-
nuştu. Sevgi Uzun, Fenerbahçe
Alagöz Holding Kadın Basketbol
Takımı ile 2023-2024 sezonunda
FIBA Süper Kupa, Avrupa Ligi,
Süper Lig ve Türkiye Kupası şam-
piyonluğu yaşamıştı. DHA

A Milli Kadın Basketbol Takımı
ve Fenerbahçe Alagöz Holding
forması giyen Sevgi Uzun,
Amerikan Kadınlar Basketbol
Ligi (WNBA) ekiplerinden 
Dallas Wings'te oynayacak

F inal Four'da Panathinaikos ile oynaya-
cakları maçı değerlendiren Sarunas
Jasikevicius, "Herhangi bir rakibe ha-

zırlanır gibi hazırlanıyoruz. Rakip bizim için
önemli değil. Ergin Ataman'ı iyi tanıyoruz. Bu-
rada amacımız oyuncuları en iyi şekilde maça
hazırlamak. Karşı tarafa da nasıl maç içinde
zarar vereceğimizi planlamak istiyoruz" dedi.
Önceliklerinin ligdeki play-off olduğunu akta-
ran Jasikevicius, "Ligde play-off turu başlıyor.
Önümüzde en az 2 maç daha var. İki farklı
kadroyla çalışıyoruz. Oyuncuları diri tutmam
lazım. Sonrasında rakiplerimizle ilgili detaylı
çalışmalara başlayacağız" ifadelerini kul-
landı.

Çocuklarım da Yunan

Hücum ve ribauntlarda geliştiklerini söyleyen
Jasikevicius, "İlk geldiğimde takım nerelerde
zorlanıyor ve nerelerde iyi onu anlamaya ça-
lıştım. Ribauntta ve savunmada sorunumuz
vardı. Savunmada yeterince gelişemedik ama
ribauntta geliştik. Hücumda da bu kadar iyi
gelişeceğimiz düşün-
müyordum"
şek-

linde konuştu. Panathinaikos'ta çok önemli
günler yaşadığını belirten Jasikevicius, "Yaz-
larım Yunanistan'da geçiyor. Eşim ve çocukla-
rım da Yunan. Ne zaman onlarla karşılaşsam
duygulanırım ama benim işime odaklanmam
gerekiyor. Oraya kupayı kazanmaya gidiyoruz"
diyerek sözlerini noktaladı.

Ortak bir karara vardık

Sözlerine sezonun geride kalan kısmını de-
ğerlendirerek başlayan genel menajer Derya
Yannier, "Jasikevicius'u getirirken yaşadığımız
10 günlük süreç, operasyon anlamında zor-
landığımız bir süreçti. Itoudis ile yola başla-
mıştık. Ona da emekleri için teşekkür ederim.
Bu kadronun kurulmasında emeği büyük.
Bazen cesur kararlar almak gerekebiliyor. Biz
de yeni koçun gelmesi gerektiğini düşündük.
Yönetim de bu kararımızın arkasında durdu.
Hocayla iletişime geçtik. Günün sonunda
kendisiyle ortak bir karara vardık. Çok şükür
işler istediğimiz gibi bitti. Ana hedeflerimiz-
den birine ulaştık. Bundan sonra Euroleague

ve Türkiye Sigorta Basketbol Süper Ligi
şampiyonluğunu kazanmak isti-

yoruz. İnşallah bu pozitif
atmosfer devam

eder" sözlerini
sarf etti.

Sonucu etkileyebiliyor

Monaco deplasmanında kazanabileceklerini
bildiklerini aktaran Yannier, "İstanbul'a saha
avantajı ile dönmek büyük bir artıydı. İlk
maçtaki atmosfer, Avrupa'da konuşuldu. Bu-
rada bitirmek istedik ama Monaco da deplas-
manda maç kazanabilen bir takım. Bize ters
gelebilecek özellikleri vardı. Onlara karşı oy-
nayacağımız her maçın zor olacağını biliyor-
duk. Keşke taraftarımızın önünde
bitirebilseydik. O gün nasip olmadı ama kay-
bettikten sonra da eşleşme için negatif dü-
şüncelerimiz yoktu. Deplasmanda
kazanabileceğimizi biliyorduk. Onlar da kaza-
nabilirdi. Bu seviyelerde küçük detaylar so-
nucu etkileyebiliyor" dedi.

Yaz boyunca konuştuk

Nick Calathes'in hayatında gördüğü en pro-
fesyonel sporculardan biri olduğuna değinen
Derya Yannier, "Calathes ile yaz boyunca ko-
nuştuk. Şartlardan dolayı takımda kaldı. Ca-
lathes, hayatımda gördüğüm en profesyonel
sporculardan biri. Her şeyi çok şeffaf bir şe-
kilde bizimle konuşuyordu. Calathes'in Barce-
lona'dan ayrılış şeklinden dolayı Jasikevicius
geldikten sonra ayrı bir potansiyel problem
çıkmıştı. Jasikevicius geldikten sonra Nigel
Hayes-Davis ve Nick Calathes, koça çok
güzel bir şekilde yaklaştı" ifadelerini kullandı.
Yannier, sözlerini şu ifadelerle noktaladı: "İlk
rakibimiz Panathinaikos. Onlara da saygı
duymak lazım. Yeni bir projeleri var ve başla-
rında Türk antrenör var. Ergin Ataman'ı da
tebrik etmek lazım. Onlara karşı bir kez galip

geldik ve bir kez de mağlup olduk. Bu eş-
leşmede şanslı olan taraf olduğumuzu
düşünüyoruz. Umarım tamamen basket-
bolun konuşulduğu bir maç olur. Bu ku-
payı diğer 3 takım kadar biz de
kazanmak istiyoruz."

Birçok rekor kırdık

Güzel bir başarı elde ettiklerini be-
lirten Nigel Hayes-Davis, "Basket-
bol, dünyadaki en zor sporlardan bir
tanesi. Monaco'ya karşı uzatmada
5'inci maçı kazanmak da müthiş bir
şey. Bu güzel başarıyı elde etmek
çok güzel. Oraya gidip kupayı kazan-
mak için elimizden geleni yapmamız
gerekiyor" dedi. Koç değişikliğinde

adaptasyon süreci olduğunu söyleyen
Hayes-Davis, "Bu sezon, iki koçla çalış-

tık. Avrupa'da basketbol, duygusal bir
şekilde oynanıyor. Bazı şeyler oturmayınca

da hemen eleştiriler başlıyor. Koç değişikliği
sonrası adaptasyon zaman aldı. Birçok rekor
kırdık. En iyi oyunumuzu da nisan ile mayıs
aylarında oynadık ve bu durum takım için çok
önemliydi" şeklinde konuştu.

Çok heyecanlıyız

Dörtlü Final hedeflerini gerçekleştirdiklerini
söyleyen Nick Calathes ise "Ana hedefleri-
mizden bir tanesi Dörtlü Final'e katılıp ku-
payı kazanmaktı. Dörtlü Final hedefimizi
gerçekleştirdik. Bundan dolayı çok mutlu-
yuz. Jasikevicius, geldikten sonra daha iyi
oldum. Koç, benim tarzımı biliyordu. Oyun-
cularla birlikte aile gibiyiz. Bu tür şeyler bizi
başarıya taşıdı. Dörtlü Final'de çok güçlü ta-
kımlar var. Panathinaikos, bütün sezon bo-
yunca çok iyi oynadı. Real Madrid ve
Olympiakos da çok iyi takım. Maçlardan do-
layı çok heyecanlıyız" şeklinde konuştu. DHA

RAKIP BIZIM ICIN 
ONEMLI DEGIL!

Fenerbahçe Beko Başantrenörü Sarunas Jasikevicius, genel menajer Derya Yannier, Nigel Hayes-Davis ve Nick
Calathes, Ülker Spor ve Etkinlik Salonu'nda yapılan medya gününde açıklamalarda bulundu. asikevicius, "Her-
hangi bir rakibe hazırlanır gibi hazırlanıyoruz. Rakip bizim için önemli değil. Ergin Ataman'ı iyi tanıyoruz” dedi

KENDİSİ ÇOK 
MÜTEVAZIDIR
Odak noktalarının sıradaki maç olan
ligdeki play-off karşılaşmaları oldu-
ğunu aktaran Nigel Hayes-Davis,
"Savunma ve hücum performansınız
paralel gitmeli. Maçlardan sonra
yaptıklarıma ve yapamadıklarıma ba-
kıyorum. Hayal ettiğim bir şeyin için-
deyim. Adım adım gitmemiz
gerekiyor. Şu anda odak noktamız
Euroleague değil. Önümüzde Türki-
ye'de oynanacak maçlar var" sözle-
rini sarf etti. Nick Calathes'in çok
mütevazı biri olduğuna değinen
Hayes-Davis, "Barcelona'da onunla
birlikteyken kötü bir dönem yaşamış-
tım. Bana hep destek oldu. Koçun da
söylediğine göre sayılarımın yüzde
60'ı onun sayesinde oldu. Gelmemiz
üzerine eleştiriler yapıldı. Özellikle
Calathes'in şutları çok eleştirildi.
Kendisi çok mütevazıdır. Çok da iyi
oyuncudur. Oynadığı her takımda da
çok iyiydi. Kendisi büyük takımların
ve büyük maçlarının adamıdır" ifade-
leriyle sözlerini noktaladı.

Katar'da düzenlenen 2022 Dünya Kupası maçlarında yaşanan mücadelelerin karelerinden oluşan "Dünya Yıldızları Fotoğraf Sergisi" açıldı

Futbolun yıldızları 
Mercedes'ten 
büyük destek
TürkiyeBedensel Engelliler Spor
Federasyonu’na (TBESF) bağlı
branşlardan Ampute Futbol Milli
Takımı’nın resmi sponsoru olan
Mercedes-Benz Türk, millilere des-
tek vermeye devam ediyor. Merce-
des-Benz Türk, 2022 yılından bu
yana resmi ulaşım sponsorluğunu
yürüttüğü Ampute Futbol Milli Ta-
kımı’nı geçtiğimiz günlerde Hoş-
dere Otobüs Fabrikası’nda
ağırlayarak, milli takıma 2024 Am-
pute Futbol Avrupa Şampiyonası
öncesi moral desteği verdi. Türk
sporunu ileriye taşıma hedefiyle
farklı spor branşlarında milli ta-
kımlara desteğini otuz yıla yakın
süredir kesintisiz sürdüren Merce-
des-Benz Türk, 2022’den bu yana
resmi ulaşım sponsorluğunu yürüt-
tüğü Ampute Futbol Milli Takımı
ile Hoşdere Otobüs Fabrikası’nda
bir araya geldi. 2024 Ampute Fut-
bol Avrupa Şampiyonası öncesi
millilere ve teknik ekibe moral ver-
mek için gerçekleştirilen buluşmaya
Mercedes-Benz Türk İcra Kurulu
Başkanı Süer Sülün, Mercedes-
Benz Türk Otobüs Üretiminden
Sorumlu İcra Kurulu Üyesi Bülent
Acicbe, Mercedes-Benz Türk yöne-
ticileri, Türkiye Bedensel Engelliler
Spor Federasyonu Başkanı Alpas-
lan Erkoç ve federasyon yetkilileri
katıldı. DHA



T rendyol Süper Lig'in 37. haftasında derbi maçta
rakip olacak Fenerbahçe ve Galatasaray'ın lig-
deki gol istatistikleri dikkati çekiyor. Ligde geride

kalan 36 maçta kaydettiği 92 golle en golcü takım ünva-
nına sahip olan Fenerbahçe, kalesinde 31 gol gördü.
Galatasaray'ın dikkati çeken istatistiklerinden birisi ye-
diği gol sayısı. 36 maçta rakip forvetlere 24 kez gol izni
veren sarı-kırmızılı ekip, ligin en az gol yiyen takımı ko-
numunda. Galatasaray bu sezon sahasında oynadığı 18
lig maçını da kazanırken, Fenerbahçe ise deplasmanda
yenilmeyen tek takım konumunda. Sarı-lacivertliler 18
maçta 15 galibiyet, 3 beraberlik aldı.

3 maçta gol atamadı

Ligde çıktığı 36 maçın 34'ünde gol atmayı başaran Ga-
latasaray, ligin ilk haftasında Kayseri deplasmanından
golsüz beraberlikle dönerken, ligin ilk yarısında deplas-
mandaki Fenerbahçe derbisinden de 0-0'lık beraberlikle
ayrıldı. Okan Buruk'un öğrencileri, bu 2 maç dışında çık-
tığı 34 maçta da fileleri havalandırmayı başardı. Fener-
bahçe ise 36 lig maçının 33'ünde gol sevinci yaşadı.
Bu sezon Yukatel Adana Demirspor ile deplasmanda
oynanan maçtan 0-0'lık beraberlikle ayrılan sarı-lacivertli
ekip, ilk yarıda Galatasaray derbisini de golsüz eşitlikle
tamamlamıştı. İsmail Kartal'ın öğrencileri TÜMOSAN
Konyaspor deplasmanında da gol atamazken kalesini
de gole kapatmayı başardı. Her iki takım da bu sezon
gol atamadığı maçlardan 0-0'lık beraberlikle ayrıldı. İki
ekip de ligde yalnızca 1 mağlubiyet alırken, kaybettikleri
karşılaşmalarda gol buldu. Fenerbahçe sahasında Trab-
zonspor'a 3-2 mağlup olurken, Galatasaray ise deplas-
manda Atakaş Hatayspor'a 2-1 yenilmişti.

Deplasmanda lider

Bu sezon ligde evinde oynadığı 18 lig maçından da gali-
biyetle ayrılan Galatasaray, iç saha puan durumunda
lider durumda. Sahasında 54 puan toplayan sarı-kırmı-
zılılar, bu maçlarda 51 gol atarken, kalesinde ise 14 gol
gördü. Fenerbahçe ise bu sezon deplasmanda en fazla
puan toplayan ekip oldu. Sarı-lacivertliler 18 deplasman
maçında 15 galibiyet, 3 beraberlik ile 48 puan topladı.
İsmail Kartal'ın öğrencileri bu maçlarda 39 gol kayde-
derken, kalesinde 11 gol gördü. Galatasaray iç sahada,
Fenerbahçe ise deplasmanda bu sezon mağlubiyet yaşa-
mayan takımlar olarak dikkati çekti.

2. yarılar verimli

Hem Galatasaray hem de Fenerbahçe bu sezon oyna-
dığı maçlarda ikinci yarılarda daha fazla gol attı. Ligde
89 gol atan sarı-kırmızılı ekip, bu gollerin 40'ını ilk yarı-
larda kaydetti. Maçların ikinci yarılarında 49 kez gol se-
vinci yaşayan Galatasaray, yediği 24 golün de 16'sında
karşılaşmaların ikinci devrelerinde topu ağlarından çı-
kardı. Sarı-kırmızılılar, yediği gollerin 8'ini ise maçların
ilk yarılarında kalesinde gördü. Ligde 92 gol atarak en
golcü takım olan Fenerbahçe, bu gollerin 42'sini maçla-
rın ilk yarılarında, 50'sini ise ikinci devrelerde kaydetti.
Süper Lig'de 31 gol yiyen sarı-lacivertli takım, bu golle-
rin 12'sini ilk 45 dakikalarda, 19 golü ikinci yarılarda ka-
lesinde gördü.  AA
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Fenerbahçe 92 golle ligin en fazla skor üreten takımı
olurken, Galatasaray ise kalesinde gördüğü 24 golle

ligin en az gol yiyen ekibi durumunda. Bu sezon
ligde evinde oynadığı 18 lig maçından da 

galibiyetle ayrılan Galatasaray, iç saha puan 
durumunda lider durumda. Fenerbahçe ise bu sezon

deplasmanda en fazla puan toplayan ekip oldu trEnDyOl süper lig'in 37. haftasında 19 Mayıs Pazar günü karşılaşa-
cak Galatasaray ile Fenerbahçe arasında son yıllarda yapılan derbilerde
ilk golü atan taraf kolay kolay yenilmiyor. rekabette 29 yılı kapsayan
son 61 lig maçında, ilk golü atan takım sadece 5 kez mağlup oldu. söz
konusu dönemde Galatasaray ilk golü attığı 14 müsabakadan galibiyetle
ayrıldı. Fenerbahçe ise golsüz eşitliği bozduğu 24 karşılaşmayı kazandı.
İki takım arasında yapılan son 61 lig maçının 8'i gollü beraberlikle sona
erdi. Bu müsabakaların 6'sında ilk golü Fenerbahçe atarken, Galatasa-
ray beraberliği yakalayan taraf oldu. Bu dönemdeki 4 karşılaşmada Ga-
latasaray, ilk golü atmasına rağmen Fenerbahçe'nin geri dönüşüne
engel olamadı ve sahadan mağlup ayrıldı. İki takım arasında 2019-2020
sezonunda Kadıköy'de yapılan karşılaşmada ise Fenerbahçe 1-0 öne
geçmesine karşın sarı-kırmızılılar maçı 3-1 kazandı. Fenerbahçe, söz
konusu dönemde öne geçmesine rağmen ilk kez derbi mağlubiyeti ya-
şadı. Galatasaray-Fenerbahçe rekabetinde yapılan son 61 lig mücade-
lesinin 10'u ise golsüz eşitlikle sona erdi.

Mağlubiyet yaşamadı

Fenerbahçe, bu sezon trendyol süper lig'de öne geçtiği müsabakalarda
mağlubiyet yaşamadı. ligde şu ana dek 36 müsabakaya çıkan ve bun-
ların 29'undan galibiyetle ayrılan sarı-lacivertliler, ilk golü bulduğu tüm

müsabakalarda sahadan puan almayı başardı. Fenerbahçe, yılport
samsunspor ve EMs yapı sivasspor karşısında öne geçmesine rağ-

men 2 puan bırakırken, diğer öne geçtiği tüm müsabakalardan ga-
libiyetle ayrıldı. Galatasaray, trendyol süper lig'de bu sezon ilk

golü bulduğu maçların sadece 1'inde puan yitirdi. sarı-kırmı-
zılı takım ligde bu sezon 36

müsabakaya çıkarken,
bunların sadece

4'ünde puan
kaybı yaşadı.

söz konusu 4
maçın
3'ünden be-
raberlikle
ayrılan Ga-
latasaray,
atakaş Ha-
tayspor'a

ise mağlup
oldu. Okan Bu-

ruk'un öğrenci-
leri, puan kaybı yaşadığı

maçlar içinde sadece
sivasspor karşısında

ilk golü bulan taraf
olurken, 2 puan

kaybetti.

İlK GOlÜN 
ÖNEMİ BÜYÜK

Galatasaray ile
Fenerbahçe

arasındaki lig
maçlarında ilk

golü atan taraf,
zor yeniliyor.

Rekabetteki son
61 lig maçında
ilk golü bulan

takım, sadece 5
kez sahadan

puansız ayrıldıKANARYA 
ATTI ASLAN
YEMEDI!

9 ayda 608 milyon kar!
Galatasaray başkan adayı Dursun Özbek,
Galatasaray spor Kulübü'nde gerçekleşecek
olağan seçimli genel kurul öncesi, ankara Ga-
latasaraylı yönetici ve İş adamları Derneği’nin
(aGİaD) düzenlediği toplantının konuğu oldu.
ankara sanayi Odası Meclis salonu’nda dü-
zenlenen toplantıda konuşan Özbek, aGİaD
üyelerine başkan seçildiği takdirde gerçekleş-
tireceği projelerini anlattı. Özbek burada yap-
tığı konuşmada Galatasaray’da seçimlerin
bayram havasında yaşandığını belirterek,
“Şimdi iki adaylı bir seçime gidiyoruz. Ben de
aynı temennideyim. yani kim hak ediyorsa,
Galatasaray’a verdiği hizmette, kim öne geç-
mişse en iyi hizmeti verecekse onun kazan-
ması, Galatasaray’ın kazanması anlamına
gelir. Bir bayram havasında bir seçime gidiyo-
ruz. 2 seneden beri icraat yapıyoruz. Biz bu ic-
raatın hesabını vereceğiz. Dolayısıyla bizim
için çok önemli. Galatasaray’ın büyümesine
destek olacak bir seçim havası olmasını diliyo-
rum. Herkes yapacağı icraat anlatsın, projele-
rini anlatsın” diye konuştu.

Süreç devam ediyor
Olağan seçimli genel kurulda başkan adaylı-
ğını açıklayan süheyl Batum’un Florya’daki
arazi hakkında ‘Florya'da neler oluyor, kimse-
nin haberi yok’ açıklamaları üzerine değerlen-
dirmede bulunan Özbek, şu şekilde konuştu:
“Florya arazisinde şu anda ihale süreci devam
ediyor. Belki bilmedikleri yahut da yapılan ten-
kitlerin bir kısmı enformasyon, bilgi eksikliğine
dayandığını görüyorum. tabii onlar da iyi ni-
yetle Galatasaray’ın menfaatlerini savunmak
istiyorlar. Geldiğimiz durum şu, Florya projesi
yani genel kuruldan aldığımız yetki çerçeve-
sinde genel kuruluna aldığımız yetkide nokta-
sından, bir bir ne yazıyorsa o süreçtedir. Şu
ana kadar herhangi bir ihale yapılmış değil.
Herhangi bir sözleşme imzalanmış değil. Her-
hangi firmayla mutabakat yapılmış değil. yani
ben bu mesajın üzerine basa basa tekrar söy-
lüyorum. Çünkü yapılan yorumlar, ihale yapıldı.
Eksik, ihale yapılmadı. İhale yapılırsa da genel
kurulun bize verdiği yetki çerçevesinde yapa-
cağız. yani buradaki en önemli mesaj şu, Gala-
tasaray spor Kulübü Genel Kurulu bize bana
ve arkadaşlarımla bu işleri yapmam için oy
birliği ile yetki verdi. Oy birliğinin anlamı çok
farklıdır. Galatasaray spor Kulübü’nün emane-
tini taşıyorsunuz. O insanlar size oy birliğiyle
bu işi yapmanız için yetki veriyor. yani mesuli-
yetiniz yüz bin kat daha artıyor. Biz bu mesuli-
yetin farkındayız. Dolayısıyla biz santimine
kadar ne yetki aldıysak tekraren söylüyorum
aynı prosedürü takip ediyoruz. Şu anda o pro-
sedürün içindeyiz. Görüşmelerimizi bu çerçe-
vede yapıyoruz. Zamanı gelince televizyondan
yayınlayacağız. Zamanı gelince ihale komis-
yonlarına zarflar gidecek. Her şey şeffaf, Gala-
tasaray’a yakışır şekilde yapılır.”

4.5 milyar TL hasılat
tesisleşmenin önemine değinen Galatasaray
Başkanı Dursun Özbek, “2022 yılında yaklaşık
1 milyar tl olan sportif gelirimizi 9 aylık dö-
nemde 4,5 milyar tl hasılata ve 608 milyon
tl’lik kara ulaştırdık. sene sonunda hasılatımı-
zın 6 milyar mertebelerine gelmesini bekliyo-
ruz. yine 2022’de Galatasaray store‘da, 3
yılda 3 milyon adet ürün 200 milyon tl’lik ci-
roya yaklaşırken bugün geldiğimiz noktada 11
milyon adet ürün ve yaklaşık 2 milyar tl ci-
roya ulaştık. Bu sezon hepinizin bildiğiniz gibi
forma satışında rekor kırıyoruz. Eğer bu
emeği aynı şekilde devam ettirirsek 20 mil-
yon adet ürün 3,5 milyar tl ciro hiç de
uzak bir hedef gözükmüyor. 2021-2022
sezonunda yaklaşık 17 milyon Euro olan
sponsor reklam ve lisans gelirlerimizi
bu sezon yaklaşık 58 milyon Euro’ya
ulaştırdık. Göreve geldiğimizde ama-
tör branşların maçlarını farklı salon-
larda oynamaları ve tüm branşlar
dahil irfan tesisi bulunmaması
büyük bir sorundu. amatör şube-
lerimizin büyük bir kısmını tek
bir yerde toplayabilmek ve çok
amaçlı bir spor salonuna
sahip olmak amacıyla stadı-
mıza komşu vadi İstanbul’a
bakan 62 dönümlük ara-
ziyi 49 yıllığına kiraladık.
almış olduğumuz 62 dö-
nümlük arsa tesisleş-
menin başlangıç

noktasıdır. Kurulduğundan bu yana Galatasa-
ray, türkiye’ye olimpik sporları getiren kulüp-
tür. Kurulduğundan bu yana sportif manada
türkiye Cumhuriyeti’nin çocuklarına son de-
rece büyük hizmetler vermiştir. son zaman-
larda tesislerimizi itibari ile geri kaldık,
dolayısıyla eğer biz sürdürülebilir bir başarı ve
altyapı başarısı istiyorsak tesisleşmeye önem
vermemiz lazım” ifadelerinde bulundu. DHa

Galatasaray Başkanı Dursun Özbek, “2022 yılında yaklaşık 1 milyar TL olan sportif
gelirimizi 9 aylık dönemde 4,5 milyar TL hasılata ve 608 milyon TL’lik kara ulaştırdık.
Sene sonunda hasılatımızın 6 milyar mertebelerine gelmesini bekliyoruz” dedi

Sözleşmesi
uzatıldı
Beşiktaş, 19 yaşındaki futbolcusu Demir 
Ege Tıknaz'ın sözleşmesini 2026-2027 
sezonunun sonuna kadar uzattığını duyurdu
Siyah-beyazLı kulüpten yapılan açıklamada, "Kulübü-
müz, gelişimini Beşiktaş Futbol Akademisi'nde tamam-
layan, sahip olduğu potansiyel ve yetenekle gelecekte
hem kulübümüze hem de Türk futboluna önemli hiz-
metlerde bulunacağına inandığımız Demir Ege Tık-
naz'ın sözleşmesini 2026-2027 sezonu sonuna kadar
uzattı. Futbol Takımları Genel Koordinatörümüz Samet
Aybaba, BJK Nevzat Demir Tesisleri'nde bir araya gel-
diği genç futbolcumuza yeni dönemde şanlı formamızla
üstün başarılar diledi." ifadeleri kullanıldı. Demir Ege,
bu sezon Beşiktaş formasıyla Trendyol Süper Lig'de 19,
UEFA Avrupa Konferans Ligi'nde 7, Ziraat Türkiye Ku-
pası'nda ise bir maçta görev yaptı.  AA

Lazareva; kulüp kariyerinde önemli
başarılar elde ederken, Dinamo Mosko-

va'da kariyerine başladı. Yenisey Krasno-
yarsk ,Volero Le Cannet, IBK Altos

formaları da giyen Rus voleybolcu, 
Türkiye’de de Fenerbahçe Opet için müca-

dele etti. 2023-24 sezonunun ilk yarısını
Çin’de Beijin BAIC Motor ile tamamlayan

27 yaşındaki pasör çaprazı, sezonun diğer 
yarısına Real Pro Volleyball takımlarından 

Atlanta Vibe'de devam etti. Lazareva; 3 Rusya
Ligi, 2 Rusya Kupası ve 2 Rusya Süper Kupası

kazandı. Fenerbahçe Opet ile CEV Şampiyonlar
Ligi'nde iki kez bronz madalya alan tecrübeli voley-

bolcunun ayrıca 1 Sultanlar Ligi şampiyonluğu ve 1

Sultanlar Ligi ikinciliği 
bulunuyor. Türkiye Kupa-
sı'nda 2 kez gümüş madalya
alan Lazareva, 1 kez de
Türkiye Süper Kupası ka-
zanma başarısı gösterdi.
Rusya Milli Takımı’nda
forma giyen Anna Laza-
reva, 2021-22 sezonun
Kulüpler
Dünya
Kupa-
sı’nda da
bronz madalya
kazandı.  DHA

Anna Lazareva Kuzeyboru'da
Sultanlar Ligi ekiplerinden Kuzeyboru, Atlanta Vibe takımında
forma giyen pasör çaprazı Anna Lazareva sözleşme imzaladı
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Beylikdüzü Belediyesi, 
10-16 Mayıs Dünya 
Engelliler Haftası’na
yönelik bir dizi etkinlik
düzenledi. Belediye ile
Türkiye Sakatlar Derneği
Beylikdüzü Şubesi iş
birliğiyle düzenlenen 
“Engelsiz Yorum
Söyleşileri”nde 
engellilerin yaşadığı
sorunlar konuşulurken,
bir günlük temsili askerlik
yapacak gençler ise 
Beylikdüzü Belediye
Başkanı Mehmet Murat
Çalık’ın da katıldığı
törenle birliklerine
uğurlandı

RODRİGO’YA
SAHNEDE ŞOK!
ÖnceKi gün dünya turnesi
kapsamında Londra'daki O2
arena'da sahneye çıkan 21
yaşındaki aBD'li şarkıcı, hit
şarkısı 'Love is
embarras-
sing'in

coşkulu performansı sıra-
sında büstiyeri arka tarafın-
dan açılınca Olivia rodrigo,
kıyafetini yerinde tutmakta

zorlandı. yakınındaki
dansçıdan açılan

büstiyerini dü-

zeltmesini işaret eden Olivia
rodrigo, performansına
devam etti. Sorunu anında
çözemeseler de rodrigo, şar-
kıyı erken kesmedi. Sadece
parça bittiğinde yardım için
sahne arkasına gitti.CALIK ASKER

UGURLADI!

B eylikdüzü Belediyesi, 10-16 Mayıs
Dünya Engelliler Haftası’na yönelik
bir dizi etkinlik düzenledi. Beylik-

düzü Belediyesi ile Türkiye Sakatlar Derneği
Beylikdüzü Şubesi iş birliğiyle düzenlenen
“Engelsiz Yorum Söyleşileri”nin ilk gününde
engelli hakları savunucusu Türkiye Sakatlar
Derneği Genel Başkanı Şükrü Boyraz, ikinci
gününde Şişli İşitme Engelliler ve Aileleri
Dernek Başkanı Güler Dağıdır, üçüncü gü-
nünde ise Op. Dr. Evren Fehmi Atay konuk
oldu. Beylikdüzü Atatürk Kültür ve Sanat
Merkezi’nde düzenlenen söyleşilere ilaveten
bir de el emeği sergisi ziyarete açıldı. Özel
öğrencilerin el emeği ürünlerinin yer aldığı
“Engelsiz Yaşam Sergisi” Hanımeli Sergi Sa-
lonu’nda 17 Mayıs’a kadar devam edecek.

İnsan hayatına dokundu

Ahmet Bağbekleyen moderatörlüğünde ger-
çekleşen söyleşilerin ilk gün konuğu olan
Türkiye Sakatlar Derneği Genel Başkanı
Şükrü Boyraz, kendi hikayesini, Türkiye Sa-
katlar Derneği’nin (TSD) hikayesini ve geç-
mişten bugüne engelli hakları mücadelesini

anlattı. “TSD benim gibi binlerce insanın ha-
yatına dokundu” diyen Boyraz, derneğin
1960’tan bu yana engelli bireylere yönelik
yasal düzenlemelerin hazırlık süreçlerinde
eksiksiz yer aldığını söylerken, ilk kez 1976’da
2022 sayılı yasayla muhtaç, güçsüz ve kimse-
siz Türk vatandaşlarına aylık bağlanması
gündeme geldiğinde, engellilerin de derneğin
çabaları sayesinde sonradan kapsama alındı-
ğını hatırlattı. 

İşaret dilini öğrenmeli

Söyleşilerin ikinci gününde Şişli İşitme ve
Konuşma Engelliler Derneği Başkanı Güler
Dağıdır, bir sivil toplum örgütü yöneticisi ve
işitme engelli bir bireyin annesi olarak yaşa-
dıklarını anlattı. “Karakolda tercüman bula-
mayan bir işitme engellinin ifade vermek için
48 saat beklediği oluyor” diyen Dağıdır; en-
gellilerin ayrımcılıktan koruması için önce-
likle kamu personelinin temel düzeyde işaret
dilini öğrenmesi gerektiğini vurguladı.

Dünya birincisiyiz!

Son gün ise akademisyen ve ortopedist

hekim Evren Fehmi Atay, engelli alt grup-
ları içinde en geniş grubu oluşturan orto-
pedik engellilerin sorunlarını ve ortopedi
biliminin önemini anlattı. Hangi durum-
larda cerrahi müdahale gerektiğini açıkla-
yan Atay, “bir ağrı üç günden uzun
sürerse, uzmana görünmek gereklidir”
dedi. Ülkedeki ortopedi konusundaki
genel bilgi eksikliğine de değinen uzman
doktor, Türkiye’nin kundak adeti nede-
niyle kalça çıkığında dünya birincisi oldu-
ğunu söyledi. Etkinlikler kapsamında
ayrıca bir günlük temsili askerlik görevi
için birliklerine uğurlanan Anıl Şentürk,
Anıl Arslan, Yasin ve Can ise yola çıkma-
dan önce Beylikdüzü Belediye Başkanı
Mehmet Murat Çalık’ı ziyaret ettiler. Be-
lediye binası bahçesinde düzenlenen tö-
rende engelli gençlere sarılıp, onlarla tek
tek tokalaşan Başkan
Çalık, hepsine birer
Türk bayrağı hediye
ederek ‘yolunuz açık
olsun’ dedi. HABER
MERKEZİ

Tablolar betimlendi

Türk Telekom’un, Dünya Engelliler Haftası kapsamında Atatürk Kültür
Merkezi’nde ağırladığı görme engelli sanatseverler dünyaca ünlü 
ressamların tablolarının yanı sıra Milli Saraylar Resim Müzesi 
Koleksiyonu’ndan eserleri canlı betimlemeli olarak deneyimleme fırsatı buldu.

Türk Telekom, teknolojiyi iyilik
ve faydaya dönüştürecek proje-
leri hayata geçiriyor. Türk Tele-
kom, teknoloji alanındaki bilgi
birikimini kültür-sanat alanına
aktardığı ve ana destekçisi ol-
duğu Atatürk Kültür Merke-
zi’nde, erişilebilir bir sanat
deneyimi sunuyor. Türk Tele-
kom, Dünya Engelliler Haftası
kapsamında dünyaca ünlü res-
samların tablolarının ve Milli
Saraylar Resim Müzesi Koleksi-
yonu’ndan eserlerin canlı betim-
lemesinin yapıldığı bir buluşma
gerçekleştirdi. İnci Küpeli Kız,
Kaplumbağa Terbiyecisi, Mona
Lisa gibi dünyaca ünlü tablolar
ve Ayvazovski, Şevket Dağ gibi
Milli Saraylar Resim Müzesi
Koleksiyonu’nda yer alan res-
samların tablolarının sanatsal
yorumlarla birlikte canlı betim-
lenmesi sağlandı.

Sanatseverlere tanıtıldı

Telefon Kütüphanesi uygulama-
sının “Tablolar Konuşuyor” bö-
lümünde yer alan dünyaca ünlü
ressamlar Johannes Vermeer’in
İnci Küpeli Kız, Osman Hamdi
Bey’in Kaplumbağa Terbiyecisi,
Fikret Mualla’nın Caz Orkes-
trası, Salvador Dali’nin Belleğin
Azmi, Leonardo da Vinci’nin
Mona Lisa, Vincent Van
Gogh’un Arles’teki Yatak Odası,
Jan van Eyck’in Arnolfini eserle-
rinin yanı sıra Milli Saraylar
Resim Müzesi Koleksiyo-
nu’ndan Fausto Zonaro’dan
Kayığa Binen Kadınlar, Ayva-
zovski’den Çırağan Sarayı
Önünde Osmanlı Donanması
ve Şevket Dağ’dan Ayasofya’nın
İç Görünümü eserleri canlı 
betimleme ve sanatsal yorum-
larla görme engelli sanatsever-
lere tanıtıldı.

Destek bizden
başarı sİzden
Bayrampaşa Belediye Başkanı Hasan
mutlu’nun talimatıyla, 2024 yılında yapılacak
yükseköğretim Kurumları Sınavı’na (yKS) gire-
cek lise son sınıf öğrencilerinin sınav ücretleri
Bayrampaşa Belediyesi tarafından karşılandı.

Uygulama kapsamında talepte bulunan Bay-
rampaşalı toplam 2 bin 960 öğrencinin yKS
ücretleri hesaplarına yatırıldı. Başkan mutlu,
“Destek bizden, başarı sevgili gençlerimizden.
Tüm öğrencilerimize başarılar diliyorum” dedi.

Gençler coşacak!
Türkiye İş Bankası ve BKM iş birliğiyle düzen-
lenen Maximum Gençlik Festivali, bu yıl Mayıs
ve Haziran aylarında 4 ilde gerçekleştirilecek.
Adamlar, Can Ozan, Sufle ve Skapova, 22 Ma-
yıs’ta Mersin Marehan Convention Center, 27
Mayıs’ta Ankara ODTÜ M.D. Vişnelik Tesisleri
Çim Amfi, 29 Mayıs’ta Samsun Doğu Park
Amfi Tiyatro, 4 Haziran’da Konya Selçuklu
Kongre Merkezi Açık Hava Sahnesi’nde genç-
lerle buluşacak. DJ ve MC’nin de katılımlarıyla
festival coşkusu katlanarak yaşanacak.
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